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Ο Γιάννης Πανάρετος, 
(γέννημα-θρέμμα Κυθήριος) 

νέος Υφυπουργός Παιδείας. 

φ ω τ ο γ ρ α φ ι κ ό α ι γ μ ' ό ι υ π ο α π ό π ι ν ε π ί ο κ ε ψ η ί ο υ 

Υ φ υ π ο υ ρ γ ο ύ σ ί α Κ ύ θ η ρ α , τ ι ι ν ε φ Μ κ ' ν ι ι τ η ς α ν ά λ η ψ η ς 

ι ω ν κ α θ η κ ό ν τ ω ν ί ο υ ( 9 Ο κ ι ω 1 3 Α > ι ί 2 0 0 9 ) 

^ ^ ( C ) E B I T A 

Στις 7 Οκτωβρίου ορκίστηκε μαζί με τους Υπουργούς και 
Υφυπουργούς της νέας Κυβέρνησης Γ. Παπανδρέου, ως 

(συνεχεία στη σελ. 91 

Η ΕΠΕΤΕΙΟΣ ΤΗΣ ΑΠΕΛΕΥΘΕΡΩΣΗΣ 

ΤΩΝ ΚΥΘΗΡΩΝ ΑΠΟ ΤΑ ΓΕΡΜΑΝΙΚΑ 

ΣΤΡΑΤΕΥΜΑΤΑ ΚΑΤΟΧΗΣ 

Για πρώτη φορά εορτάσθηκε εφέτος στα Κύθηρα η 
επέτειος [65η] της Απελευθέρωσης της Νήσου από τα 
Γερμανικά στρατεύματα κατοχής. 

Όπως είναι γνωστόν, η απελευθέρωση έγινε στις 4 
Σεπτεμβρίου του 1944, όμως με απόφαση του Δημοτικού 

(συνέχεια αιη σελ 22) 

Κοινότητες που ιδρύθηκαν από Κυθηρίους 

Οδοιπορικό στα Κυπριακά Κύθηρα 

Κυ9ραία-ΚαραΒά-Κυ8έρεια ελ. ιβ) 

σ τ η ν a y y A t u n 
τ ° υ Δ η μ ά ρ χ ο υ Κ υ θ ή ρ ω ν 

Μ. Ο . Κ ο υ κ ο ύ Λ η 

K y t h e r a - f a m i l y . n e t 
(σελ. 2, 6 & 7) 

^ K j l t h e r a - f a m i l y . n e t : 
i 3 , ° r K o u f e o u l t s I n t e r v i e w 

(page 17 & 19) 

ΜV, 
\dr Καλοκαιρινός 
KSfg®* <»s ΠρόεδροΒ 

Μηνίου ιατρικού Συλλόγου 

εηίτου 
η'εστηρίου 

(σολ. 22) 

Λαμπρός και ο φετινός 
εορτασμός στα Μυρτίδια 

Ψ η φ ι α κ ό " w h o Is w h o " 
Τ ( λ ) ν Α π α ν τ α χ ο ύ Κ υ Β π ρ ί ω ν 

IpooL . '^σ τ ' ΐθύτο του Κυθηραϊσμού στην 
α 9 ε ' ά του να ενημερώνει ηλεκτρονικά 

<&ιλ0
 α η ° ν τ α χ ο ύ της Γης Κυδήριο και 

- 1 0 γ ι α κ ά 9 ε τ ι π ο υ συμβαίνει στο 
< n o J X f K 6 στερέωμα καθ ιέρωσε την 
fio^ της εφημερίδας "Κυ8ηραϊσμός" και 

ί κ 0
 Κ τ ρ ο ν ι κ ο ύ τ α χ υ δρομείου. 

Η μ ε σ
Π ό £ αυτός της ενέργειας είναι αφ' ενός 
Π ' άκαιρη ενημέρωση περισσότερων 

%δι Κ α ι φίλοκυθηρίων, αφ' ετέρου η 
σ ύ ν δ ε σ η κ α ι διασύνδεση ομοειδών 

?l1iOtn. συΜπατριωτών μας επαγγελματιών-
Ψ ΐ Ί ^ ΐ α κ ν ω ν κ λ π μ ε χ η δημιουργία ενός 

Π ρ ί ο ϋ w h o is who των ΠαγκυΒηρίων. 
Κ ou

 ΐ 0 σ ή £ i v c " κ ή 8 ε απανταχού της 
ϋ 9 υ ν Π α τ ρ ι ώ τ η ν α αποστείλει τη 

> ν η Γ τ ° υ ηλεκτρονικού ταχυδρομείου 
ν
 ΚχΡ°νική διεύδυνση της εφημερίδας, 

> ϋ trie Π ρ ο χ ω Ρ ή σ ° ύ μ ε . μέσω των απαντα-
χ ο ύ V nS Τοπικών Επιτροπών του Ινστι-
h ®ηΡ(ν·ΐη δηΜ'ουργία παγκόσμιας υπηρεσίας 

Ι κ ή ς δικτύωσης (Kytheraismos net) 
\ e, TouS συνδέει ψηφιακά και παράλληλα 

ΫΡΟφικό σημείωμα. 

- 0 Η πρόταση ανήκει 
<\Λ η Διεύθυνση της εφημερίδας 

Μι- ιδ ια ίτερη λαμπρότητα εορτάστηκε το Πούμα 
της Ιάσεως του Παραλύτου <ττις 23 και 24 
Σεπτεμβρίου στη Μονή Μυρτ ιδ ίων. 

Κατά τον Αρχιερατ ικό Εσπερινό και τη Θε ία 
Λ ε ι τ ο υ ρ γ ί α χοροστάτησαν οι Σ ε β α σ μ ι ό τ α τ ο ι 
Μητροπολίτες Θηβών κπι Λεβαδίας κ. Γεώργιος, 
Θ ε σ σ α λ ι ώ τ ι δ ο ς κ. Κύρ ι λλος , Π α ρ ο ν α ξ ί α ς κ. 
Κ α λ λ ί ν ι κ ο ς κα ι Κ υ Π ή ρ ω ν κ. Σ ε ρ α φ ε ί μ 
συνεπικουρούμενοι από 17 ιερείς κιιι δ ιακόνους. 

(συνέχεια σιη σελ. 4) 

\ ΥΔΡΑ - ΚΥΘΗΡΑ 
I ΙΣΤΟΡΙΚΟΙ ΔΕΣΜΟΙ ΜΕΤΑΞΥ ΤΩΝ ΔΥΟ ΝΗΣΙΩΝ 

I Ένα δημοσίευμα της κας Ελένης Χάρου- Κορωναίου στην I 
I εφημερίδα «Κυθηραϊκά» το Νοέμβριο του 2008, έγινε αιτία I 

j (συνέχεια στη σελ. 15) I 

Καταθέσεις Συνδρομών: 
( Ε Θ Ν . Τ Ρ Α Ι Ι Ε Ζ Α ) 189 /94662825 

Αποτελέσματα Βουλευτικών εκλογών 2009 
στα Κύθηρα και τα Αντικύθηρα 

' fopf^* αΤΓ° Τ 0 ΥΕΥονός ότι διεξήχθησαν στο νησί μας οι εκλογές 
• αο^° υ σ , α σ τ "<« προβλήματα, αλλά και με απόλυτη τάξη και 

ψαΑεια ο 
J otq ^ ττρεττει να πούμε ότι το αποτέλεσμα της κάλπης 
t κ0μμ τ̂

 Γ" )α έδειξε την μεγάλη διαφορά των δυο μεγάλων 
> '°πω<> πανελλαδικά), η διαφορά τους ήταν μόνο 63 

•Αν συγκριθεί αυτό όμως με το 2007 φαίνεται καθαρά πως JMtv ί α ς ο κ , πήρε πάνω από 10 μονάδες ενώ η Ν.Δ. ε'χασε 12 

• S. 
ϊυ· νκρινό, 

υν Q 
Ρενα όλα τα κόμματα με τον Πανελλαδικό μέσο όρο 

' "Οτά °Τ Ι τ ο ΠΑΣΟΚ υπολείπεται του μέσου όρου (43,92%) 
Δ. διατηρεί σχεδόν 7 % από αυτόν, ενώ έχει πέσει 

1 THs°/ κ 

' "Ερίττο η ρ α (ο,πό το 2007), το ΚΚΕ υστερεί από τον Μ.Ο. 
' 0,42% L' 2 , 5 °/ο' ° ΑΛ-Ο.Σ. κερδίζει 1,4% περίπου, ο ΣΥΡΙΖΑ χάνει 
ι Όνη ^ τ ο Μ.Ο. και οι Οικολόγοι έχουν ελάχιστη πτώση από 
ι Ελλαδικό Μ.Ο. 
I ' 'QpQQf 

ι îjp^ ουμε τα αναλυτικότερα αποτελέσματα κατά εκλογικό 
ι και τα ονόματα των νέων βουλευτών της περιφέρεια 

ς > ω ι ο γ ρ α φ ι κ ο σ ι ι γ μ ι ο τ υ π ο α ι ι ο t n v ψ η φ ο φ ο ρ ί α 

( Ε κ λ ο γ ι κ ό Τ μ ή μ α Π ο τ α μ ο ύ ) 

(συνέχεια <πι/ σελ. Η-Η) 
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Οκτώβριος 2009 

Κ ν θ η ρ α ϊ κ ά Θ έ μ α τ α 

(από σελ. 1) 
Σ υ ν έ ν τ ε υ ξ η σ τ η ν ayyAtun του Δ η μ ά ρ χ ο υ Κ υ θ ή ρ ω ν 

κ . Ο . Κ ο υ ι ι ο ύ ι Ι π σ τ ο Κ ^ t h e v a - f a m i l y . n e t Μ . Μετάφραση. 

Kythera-family.net: Πρώτα απ' όλα ευχαριστούμε πολύ γιατί βρήκατε χρόνο να μας μιλήσετε πάλι φέτος. Ει'ναι πάντα μια τιμή να παίρνεις συνέντευξη από τον Δήμαρχο ΚυθήΡ 

Δήμαρχος Θ. Κουκοϋλης: Ευχαριστώ γιατί μου δίνετε την ευκαιρία να πληροφορηθούν οι επισκέπτες του ιστοχώρου σας για την Κυθηραϊκές πολιτικές που εφαρμόζονται σιίΜεΡ 
προγραμματίζουμε στο κοντινό μέλλον. 

Family.net: Θα μου άρεσε να αρχίσω σήμερα με ερωτήσεις από τα μέλη του ιστοχώρου μας στην Αυστραλία και την Αμερική αλλά πριν να κάνω αυτό έχω εγώ μια ε Ρ ^ ^ ^ Α " 0 

Κ0" 

0. 

επαγγελματίας αρχαιολόγος και όλοι ξέρουμε πόσο ενδιαφέρον έχουν τα Κύθηρα από την αρχαιολογική άποψη. Δεν υπάρχει ο πειρασμός για σας μερικές φορές να αφήσετε τα 
σας καθήκοντα και να στραφείτε στο επάγγελμα για το οποίο σπουδάσατε; 

Δήμαρχος: Όπως έχω υποσχεθεί στους Κυθήριους εκλογείς, είμαι βαθιά αφοσιωμένος στα καθήκοντά μου ως δήμαρχος Κυθήρων και αν και μου αρέσει πολύ και έχω πάθος Υια 

στον κλάδο της αρχαιολογίας, δεν πρόκειται να αφιερώσω χρόνο σ' αυτήν μέχρι να ολοκληρώσω τα καθήκοντά μου ως δήμαρχος κάποια στιγμή στο μέλλον. 

Family.net: Σας ενθουσιάζουν τα καθήκοντα του Δημάρχου; 

Δήμαρχος: Πάρα πολύ και συχνά δεν αισθάνομαι απλώς ευτυχής αλλά συχνά με συναρπάζει το γεγονός όταν τελειώσω μια πολύ δύσκολη εργασία για το νησί μαζ· 
αντιμετωπίζω πολλές δυσκολίες, κατά την διάρκεια των προσπαθειών μου για την ανάπτυξη του νησιού, αισθάνομαι ακόμη μεγαλύτερη χαρά όταν ολοκληρώνεται η εργα 

Family.net: Πρέπει να είναι πολύ δύσκολο για σας που αφ' ενός έχετε τους εκλογείς σας στα Κύθηρα και περιμένουν τόσο πολλά από εσάς και αφ' ετέρου, το κόμμα σαζ 
συναδέλφους στον Πειραιά που θέλουν να προωθείτε τα δικά τους ενδιαφέροντα επίσης. 

την ε'Ρ£Ι ;l|V0 

και 

Δήμαρχος: Όχ ι ακριβώς. Νομίζω πως οι Κυθήριοι, οπουδήποτε και αν είναι, α γ α π ο ύ ν το νησί, ανήκουν σ' αυτό το νησί και αισθάνομαι πως πρέπει να τους λαμβάνω ϋΤΤ0^υΚαιρία 

ανεξάρτητα που ζουν. Γι' αυτό, προσπαθώ να συναντώ Κυθήριους που έρχονται από την Αθήνα και του Πειραιά, και από την Αυστραλία και την Αμερική. Είχα ακόμη ΤΓΙν <μοζ0 

συναντήσω έναν Τσιριγώτη πέρυσι που προερχόταν από την Λατινική Αμερική. Έτσι, ήταν τιμή για μένα να συναντιέμαι με ανθρώπους που επισκέπτονται και αγαπούν το 
όλα τα μέρη του κόσμου που θέλουν να συναντήσουν τον Δήμαρχο να συζητήσουν τα προβλήματά τους ή τις σκέψεις τους για το νησί. 

Family.net: Τώρα, στις ερωτήσεις που έχουν υποβληθεί από επισκέπτες στην ιστοσελίδα μας. Η πρώτη (ερώτηση) προέρχεται από την Kathryn Cassimaty στο Sydney. ^<j„i 
δρόμος ανοίγεται στη μέση ενός βουνού προς Αγία Πελαγία; Έχει υπολογίσει η ίδια ότι η απόσταση από τον Ποταμό στην Αγία Πελαγία συντομεύεται μόνο κατά 20 δευτερ 
οι εργασίες για το δρόμο που θα κοστίσουν στο δημόσιο, φθάνουν τα εκατομμύρια. 

Δήμαρχος: Πρώτα απ' όλα πρέπει να διευκρινίσω ότι αυτή την εργασία δεν την είχε αναλάβει ο Δήμος Κυθήρων, την είχε αναλάβει η Νομαρχία Πειραιά κατά την γνωμί Η 
κατασκευή δεν ήταν αναγκαία διότι αφαιρεί μόνο δυο στροφές από το δρόμο και δεν είναι σπουδαίες. 

Family.net: Γνωρίζετε πόσο κοστίζει αυτή η εργασία στον Έλληνα φορολογούμενο; 

Δήμαρχος: Αν είμαι καλά πληροφορημένος κοστίζει ένα εκατομμύριο ευρώ περιλαμβανομένου του δρόμου μεταξύ Αγίου Χαραλάμπους και του Γηροκομείου. 

Family.net: Γνωρίζετε ποια λογική βρίσκεται πίσω από αυτές τις δουλειές; 

Θα ε''Χε 
ι*»: Δήμαρχος: Αυτό (το έργο) άρχισε πριν να εκλεγώ ως δήμαρχος, το 2006. Ήταν κάτι που δεν μπορούσα να σταματήσω. Δεν γνωρίζω γιατί ήθελαν να το κάνουν αυτο. | Χ·£|ν" fif 

νόημα (η κίνηση) να διαπλατύνουν τον υπάρχοντα δρόμο από την βρύση της Γάλανης προς την Αγία Πελαγία, ο οποίος είναι αρκετά στενός. Ό τ α ν ένα φορτηγό συναντά ί ^ ^ 
ίσα, ξεχάστε όταν συναντηθούν φορτηγό με λεωφορείο ή ένα άλλο φορτηγό. Αλλά (το έργο) αυτό έχει σχεδόν τελειώσει τώρα και το μόνο που μπορούμε να περιμε^ αρΙστεΡ° 
ολοκλήρωσή του. Αλλά, θα προτείνω στην Νομαρχία Πειραιά να τοποθετηθούν εμφανείς πινακίδες στο τέλος της ευθείας καθώς υπάρχει μια πολύ απότομη στροφή προς τ α 

που (ο οδηγός) πρέπει να κόβει απότομα για να αποφύγουμε κάποια δυστυχήματα. 

Family.net: Τώρα στην επόμενη ερώτηση, από τον Γιάννη Σταθάτο από το Στραπόδι, αναφορικά με την εγκατάσταση του νέου αποχετευτικού δικτύου πάνω από το Καψ^.γία; 
αυτή όλη την πολύπλοκη και δαπανηρή κατασκευή, περιλαμβανομένου ενός ασυνήθιστα ευρύχωρου και με φανταχτερή πρόσβαση δρόμου, δεν έχει δοθεί ακόμη σε λειτ ^ 

α ρ ά δ ω ν 
Δήμαρχος: Είναι κοντά στην ολοκλήρωση. Η βασική κατασκευή έχει ολοκληρωθεί αλλά υπάρχουν δυο ή τρεις μικρές αλλά σπουδαίες λεπτομέρειες που τελειώνουν. Για y ίλ0ς ε1^1 

φράχτης πρέπει ακόμη να τοποθετηθεί γύρω από την κατασκευή, κατά δεύτερο λόγο ο αγωγός που οδηγεί το καθαρό νερό από το σύμπλεγμα στη θάλασσα δεν είναι ετ V 
έχει δοθεί ακόμη το πράσινο φως από το υπουργείο Εμπορικής Ναυτιλίας. ^ j f 

Family.net: Θα έκανα τη σκέψη πως όλες οι άδειες θα έπρεπε να είχαν εκδοθεί πριν οποιαδήποτε κ α τ α σ κ ε υ ή Ρ 

γίνεται με το χτίσιμο ενός σπιτιού στην Ελλάδα. JP 

Δήμαρχος: Η άδεια πρέπει να έχει δοθεί, αλλά δυστυχώς η μελέτη για την κατασκευή δεν κάλυψε αυτό το a ^ ^ j 
Και πρέπει να προσθέσω πως στο Δήμο Κυθήρων δεν έχουμε στα χέρια μας τη μελέτη να δούμε τις λεπτομειρ / v r ^ / ; 
στην Νομαρχία Αττικής η οποία δεν μας πληροφόρησε για αυτό το σπουδαίο θέμα. Εμείς πιέσαμε την Νομ 
πιο σύντομη διαδικασία και ως αποτέλεσμα εμείς διαπιστώσαμε το πρόβλημα αρκετά αργά στην πορεία· ^ flWj· 
περίπτωση έχουμε κάνει ότι μπορούσαμε για να πάρουμε τις εγκρίσεις που έλειπαν από τα διάφορα υ τ τ ο υν ) Τ ίηpf^L, 
αυτό, αυτή η κατασκευή, αν και φαίνεται μεγάλη για τη Χώρα και το Καψάλι, φτιάχτηκε με προοπτική να 
το Λιβάδι και ακόμη και άλλα χωριά στα οποία οι γραμμές του αποχετευτικού δικτύου πρόκειται να κ α τ α 

ri0f> 

"ΚΥΘΗΡΑΙΣΜΟΣ" 
Μηνιαία Εφημερίδα 

Kmhtxdc 7421 
'Εδρα 

ΦΡΑΤΤΙΑ ΚΥΘΗΡΩΝ 

Εκδίδεται από το 
Ινστιτούτο του Κυθηραϊσμοΰ 

Πρόεδρος: 
ΗΛΙΑΣ Α. ΜΑΡΣΕΛΟΣ 

Ιδρυτής: 
ΑΝΤΩΝΗΣ θ. ΜΑΡΣΕΛΟΣ 

Ιδιοκτήτης: 
INLTITOYTO ΤΟΥ ΚΥΘΗΡΑΪΕΜΟΥ 

Εκδότης - Διευθυντής 
Υπεύθυνος 

σύμφωνα με το νόμο: 
ΗΛΙΑΣ Α. ΜΑΡΣΕΛΟΣ 

Γραφεία: 
Η Ρ Ω Ω Ν 1 Ι Ο Λ Υ Τ Ε Χ Ν Ε Ι Ο Υ 81 

Ι Ι Ε 1 Ρ Α Ι Α Σ , Τ . Κ . 1 8 5 3 6 
Τ Η Λ . : 210 - 45 .99 .414 
F A X : 2 1 0 - 45 .99 .415 

Εκτύπωση: 
Αφοί Σιμάτου 

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ ΜΕΛΩΝ 

Καταθέσει;: 
Εθνική Τρ.: 189/94662825 
Eoorteotxoi): 20 Ευρώ 
Etaioetwv - Κνλλάνων. 30 Ευρώ 
Αιχπμαλάι; 80 δολ. Αυσιραλίκς 
Aumads 50 δολ. Αμερικής 
Ευρώπη-Αοιπέ; Xmotc 60 Ευςχύ 
ΠμήΦΟλλον: 0.44 Ευρώ 

Εφημ^ώα που 6tv enuMu<<f*T<u 
χαθίοταιαι unoi)r xtij. 

Χιιοόγκαψα λημοοιινμένα ή μη 
bty tmuTi^cfuvfui. 

Τα Γνυιώγραψα atftHi" 
ικφοάζυυν τους ουντάχκ; τους. 

Εφημερίδα 

Κάθε μήνα 
ανανεωμένη 

με 
24 σελίδες 

Έγχρωμη!! 

Μια τσιριγώτικη 
επίσκεψη 
κάθε μήνα 

σε κάθε 
κυθηραϊκή 
οικογένεια 

Family.net: Πώς φαίνεται να είναι το παρόν αποχετευτικό δίκτυο. 

Δήμαρχος: Περίπου οι μισές κατοικίες της Χώρας έχουν ιδιωτικούς αποχετευτικούς στεγανούς βόθρου·» κ® ρ̂υ> 
6 δίκτυο με σύστημα πρωτόγονης τεχνικής. Π ρ α γ μ α τ ι κ ά , ττ διοχετεύουν τα λύματα στο υπάρχον αποχετευτικό δίκτυο 

να γιατί είναι αναγκαίες οι νέες εργασίες. 

Family.net: Η κατασκευή του αγωγού από το νέο αποχετευτικό σύστημα μέχρι τη θάλασσα είναι κάτι ττου ^ 
δουλειά ακόμη; 

(συνέχεια*" 

fd1 

Θ Ε Λ Ε Τ Ε Π Α Τ Η Λ Ε Φ 2 Μ Η Σ Ε Τ Ε 

ΡΠΟ ΤΗΠ ΕΛΛΡΟΑ ΣΤΟ ΕΞ2ΤΕΡΙΚ0; 

ΣΤΟ BRISBANE 
u u 8 m + αριθμός τηλεφώνου 

ΣΤΟ SYDNEY: 
00612 + αριθμός τηλεφώνου 

ΣΤΗΝ CANBERRA: 
00612 

+ αριθμός τηλεφώνου 

ΣΤΗ ΝΕΑ ΥΟΡΚΗ: 
Ου ! - Ί 18 + αριθμός τηλεφώνου 
uu!-5i8 + αριθμός τηλεφώνου 

Παρακαλούμε αν επιθυμείτε να 
οονμε και κάποια άλλη περιοχή 
ρώοτε μας. 
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Κ ν θ η ρ α ϊ κ ά Θ έ μ α τ α 

r > j 

Κυθηραϊκιί Κτημαχογράφηαη χ ι ι ι 

ν%'α από το προηγούμενο φύλλο) γράφει ο ΗΛίας ΜαρσέΛήος 

Το Γραφείο Κτηματογράφησης Κυθήρων 

Το Γραφείο Κτηματογράφησης Κυθήρων, όπως δείχνουν τα πράγματα θα διαμορφωθεί σε 
επίπεδο Δήμου, άρα ο Δήμος Κυθήριον θα λειτουργήσει κάτω από τις υπηρεσίες του και αυτό. 

Υπό κανονικε'ς συνθήκες και με την προϋπόθεση, ότι η Εγχώριος Περιουσία ως φορε'ας θα 
ήταν ανύπαρκτος, άρα ανύπαρκτη και η γη που σήμερα διαχειρίζεται και γεν ικότερα η 

ακίνητη περιούσια. Δηλαδή, με άλλα λόγια ο Δήμος θα είχε να επιτελε'σει ένα ε'ργο ενός 
οποιουδήποτε Ελληνικού-Καποδιστριακού Δήμου, ο οποίος στην αρμόδια υπηρεσία 

(γραφείο) κτηματογράφησης θα έπρεπε να αρχίσει να καταχωρεί ακίνητα τα οποία 
ανήκουν σε ιδιώτες, σε νομικά πρόσωπα, σε άλλους φορείς, στο κράτος κλπ, οι οποίοι 

θα τα δηλώσουν όπως υποχρεούντα ι , όταν θεωρηθε ί ότι η περ ιοχή τελεί υπό 
κτηματογράφηση. 

Και σε ότι αφορά τις δηλώσεις του ιδιωτικού κτηματολογίου (στο οποίο ε'χουμε 
αναφερθε ί σε προηγούμενα άρθρα μας) αυτό θα ακολουθήσει την ελληνική 

πραγματικότητα. 
Αν και ιδιωτικό κτηματολόγιο όμως, αυτό δεν σημαίνει πως η κατάσταση 

ν θα είναι αμιγώς η ίδια με την υπόλοιπη Ελλάδα που το κτηματολόγιο 
εξακολουθεί να βρίσκεται κάτω από τον πλήρη ε'λεγχο του ΥΠΕΧΩΔΕ. 

MMk Άλλωστε και αυτό σε λίγα χρόν ια θα α ν α λ η φ θ ε ί α π ό την Τοπ ική 
Αυτοδιοίκηση. 

, Διότι η ύπαρξη της δημόσιας του νησιού γης, η κοινώς λεγόμενη 
" ν ^ ί Λ ' ν Εγχώριος και Επιχώριος Περιουσία δ ιαμορφώνει νε'α δεδομε'να 

^ • ^ V f c V ^ e J ακόμη και στην ύ π α ρ ξ η , δ ι α χ ε ί ρ ι σ η και γ ε ν ι κ ό τ ε ρ α 
' '"5W παρακολούθηση αλλά και αξιοποίηση και αυτής της ιδιωτικής 

^ J ^ ( λεγόμενης περιουσίας. 
: Ύ ' Σε ότι αφορά την κατάρτιση του Δημόσιου Κτηματολογίου 

* στο νησί και την ανάπτυξη του εδώ τα πράγματα διαφέρουν 
σε πολλούς τομείς διότι άπτονται των προβλημάτων του 

S ? διαχειριστικού και διοικητικού του φορέα δεδομένου ότι 
- V - y στις ιδιοκτησιακές και διοικητικές του πράξεις θεωρείται 

f ς' "ν ότι δεν λειτουργεί για λογαριασμό του εντολέα του που 
ε ί ν α ι οι π ρ ώ η ν Κο ινότητες αλλά ότι λ ε ι τ ο υ ρ γ ε ί γ ια 

λογαριασμό του. 
Υπάρχει ποικιλία διαφοροποιήσεων πέραν του γεγονότος της 

μη λεπτομερούς καταγραφής της περιουσίας. 
Γιατί τα δυο είδη Κτηματολογίου (Δημόσιου και Ιδιωτικού) στα 

Κ ύ θ η ρ α ε ί ν α ι α λ λ η λ έ ν δ ε τ α , α λ λ η λ ο ε ξ α ρ τ ο ύ μ ε ν α , 
αλληλοτροφοδοτούμενα και λειτουργούν ως συγκοινωνούντα δοχεία. Αυτό 

σημαίνει πως τα ανήκοντα ακίνητα και των δυο πλευρών θα συμπληρώνουν 
τα κενά ενός ενιαίου παζλ του Ενιαίου Κυθηραϊκού Κτηματολογίου. Αυτή η 

αλληλοεπίδραση του ενός προς το άλλο κτηματολόγιο (και από τις δυο πλευρές) 
θα υποχρεώσει την στενή συνεργασία και τελικά για να μην επέλθει η σύγκρουση, 

την συγχώνευση των δυο υπηρεσιών σε μια γενική με δυο συνιστώσες. 

(συνέχεια στο επόμενο φνλλο) 

Διευκρίνιση 
προζ τα μέλη μας 

^ ^ Πολύ σ υ χ ν ά κ α τ ά το 
τελευταίο διάστημα εμφα-

: E f i s : γ ν ί ζοντα ι π λ η ρ ω μ έ ς μέσω 
B E L · του λογαρισμού μας στην 
I Q e ^ r ^ ' l j ^ Εθνική Τράπεζα χωρίς να 
^ ^ ^ ' j j ^ H υ π ά ρ χ ε ι το ό ν ο μ α του 
iL κ α τ α θ έ τ η ή αντ ί του 
ο ν ό μ α τ ο ς να υ π ά ρ χ ε ι η έ ν δ ε ι ξ η Ι Δ Ι Ο Σ ή 
Μ Ε Τ Α Φ Ο Ρ Α , με α π ο τ έ λ ε σ μ α να μην 
γνωρίζουμε ποιος είναι ο καταθέτης. 

Παρακαλούμε να επιμένετε στο ταμείο για 
την αναγραφή του ονόματος σας ή εάν κάνετε 
π λ η ρ ω μ ή μέσω A T M ή i n t e r n e t ν α μας 
ενημερώνετε γ ια τη μεταφορά των χρημάτων 
ή να μας αποστέλετε με φαξ την απόδειξη. 

Ευχαριστούμε πολύ. 

f ) Κ υ ύ η ρ α ϊ σ μ ο ς 

[Κ\/ Η καλλιέργεια της 
\ ΚυΒηραΥκής /δέας και αυτός ο χώρος 

μπορεί να γ ίνε ι 
δικός σας! 

°ας μάθουν και θα σας βρίσκουν 
κάθε στιγμή 

Απανταχού της γης Κυθήριοι 

30" digital photo service 
Βαλέριος Καλοκαιρινός 

ιριπογραιρήσεις και βιντεοσκοπήσεις 
εκδηλύσεΐύν·γάμνν-βαητίσενν σε βίντεο και DVD 

εμιρανίοεκ-εκτνηύσνις ψλμ όλυν τwv ψηφιακών ηηγύν 

αΡ*ος Μεγαλοοικονόμος 
Γεωλόγος 

^λογικές - Περιβαλλοντικές Μελέτες 
σ ε ι ζ νερών-' Ελεγχος υφαλμΰρωσης 
Αναλύσεις εδάφους για καλλιέργειες 

^πόταμος Κύθηρα 2736-0-34062 



ΚΤΘΗΡΑΚΜΟ-

Α γ ι α σ μ ό $ a c o IΕΚ 

σων καραβά 

Τΐ-λέστηκι και φΕ'τος unci τον I t β α ο μ κ ό τ α τ ο κ. 
Σί|)α(|)Η'μ ο αγιασμός για την ί'ναρέ,η των μαθημάτων 
στο IΗ Κ Κυθήρων που στΕγάζετοι κ< χι λειτουργεί στην 

Π α τ ρ ι κ ί α Σ χ ο λ ή σ τ ο ν Κ α ρ α β ά . 
Κ α τ ά τ η φ ε τ ι ν ή χ ρ ο ν ι ά σ τ ο ΙΕΚ Οα λ ε ι τ ο υ ρ γ ή σ ε ι τ ο 

Τμήμα Νοσηλευτικής-Τραυματιολογίας, σ τ ο οτιοι 'ο 
ε γ γ ρ ά φ η σ α ν 1 6 ά τ ο μ α και ε ' χουν ξ ε κ ι ν ή σ ε ι ή δ η τ α 
μ α θ ή μ α τ α . 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ 
Τ ο μεσιτικό γ ρ α φ ε ί ο Κυθήρων " Μ ά γ ε ι ρ ο ς Αντώνης" 

τιόρα μπορε ί να αναλάβε ι την πιόληση ή τη (Μαχείρηοη 
του ακινήτου σας καθοίς και την ανεύρεση ακινήτου προς 
α γ ο ρ ά σε όλη την Αττική. 

Αντώνης Σ. Μάγειρος 

(συνέχεια από σελ. 1) 

Και στις δύο ακολουίΗις παρευρέθησαν ο Δήμαρχος 
ΚυΠήρ<·>ν κ. Θ. I . Κουκούλης, n Επαρχος κ<ι Χρ. 
Φ α τ σ ά ι , ο ι Α ν τ ι δ ή μ ο χ ο ι , Δ η μ ο τ ι κ ο ί και Τ ο π ι κ ο ύ 
Σύμβουλοι , καΠώς και ο Δήμαρχος Πόρου, κ. Δημ . 
Στρατηγός, ο Δήμαρχος Υόραύ,ιν, κ. Κ. Αναστόπουλος 
επί κεφαλής μιυλιόν του Δημ. Συμβουλίου Υόρας και 
άλλ<ι)\· επισήμων και προσκυνητών (ΐπό την Υδρα. 
Βπίσης, παρίΊΐρί·!)ηκαν είτε στον Εσπερινό, είτε- o rn 
Λε ιτουργία, πλήόος υποψηφίων Βουλευτών. Τόσο την 
παραμονή της Εορτής, όσο και την 24" Σεπτεμβρίου 
η προσέλευση των πιστών ήταν πρωτοφανής. 

Τ ο α π ό γ ε υ μ α της 24 ! ' Σ ε π τ ε μ β ρ ί ο υ 
πραγματοποιήθηκε σεμνή τελετή στον Πίσω Γιαλό 
του Καψαλίου, όπου κατατέθηκαν στεφάνια στην ο ικ ία 
όπου είχα\· ό ιαμε ίνε ι το 1816, ο ι Υδραίοι αγωνιστές, 
Λ ά ζ α ρ ο ς και Γ ε ώ ρ γ ι ο ς Κ ο υ ν τ ο υ ρ ι ώ τ η ς , από τους 
Δημάρχους Κυθήρων και Υδραίων. Στη συνέχε ια 
π ρ α γ μ α τ ο π ο ι ή θ η κ ε ε ο ρ τ α σ τ ι κ ή ε κ δ ή λ ω σ η σ τ ο ν 
Κ ι ι ό η ρ α ϊ κ ό Σ ύ ν δ ε σ μ ο προς τ ι μ ή των Υ δ ρ α ί ω ν 
Αγωνιστών , όπου ανταλλάχθηκαν αναμνηστικά δώρα, 
ενώ το βράδυ ο Δήμος Κυόήρων παρέόεσε δε ίπνο 
στους Υδραίους και στους Μητροπολίτες που τ ίμησαν 
με την παρουσία τους την λαμπρή εορτή. 

\ΑιφτίΜ 

Τέλος στο περιόώριο της 
Δ ή μ α ρ χ ο ς κ. Θ . Γ. Κουκούλπς , ε ίχε 1 fl*1 ,̂ 
συνομιλ ίες με τους Δημάρχους Υδραι<·» ^ ιΛ 

P V o p a s 

jAparim&nts 

ΑΓΙΑ ΠΕΑΑΓΙΑ 
ΚΥΘΗΡΑ 

Τηλ.: 2736039033 
Φαξ: 2736039034 

Κιν.: 6973275572 - Τηλ. Αθηνών: 2 10-4922197 

i n f o r m a t i o n : w w w . p r a p a s a p a r t m e n t s . g r 

με θ έ μ α τ α α μ ο ι β α ί ο υ ε ν δ ι α φ έ ρ ο ν Γ ν ^ ί 
συνεργασία των τριών μικρών Δήμων ιΤΤΙ ΐν 

έργων από το Ε.Σ.ΓΙΑ. ^ 
Γραφείο Τύπου Δήμου 

ΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ ΚΥΘΗΡΩΝ 
και ΕΚ Π ΜΗΤΕ Σ ΑΚΙΝΗΤΩΝ 

Α Ν Τ Ω Ν Η Σ Σ. Μ Α Γ Ε Ι Ρ Ο Ι 
Ινιιλα/ιβιίνονμι τι/ν < ι·οιχιαοη 

τον ιι.τιnor οα; η τον ιιχινήτον οα; 
χιιι την <)ιαχιί(>ιοη τον 

το Αρτοποιείο 
του Καραβά 

ποικιλία ψ ω μ ι ώ ν (λαδόψωμο) , σπιτικά χε ιρο-
ποίητα β ο υ τ ή μ α τ α , παραδοσιακά προϊόντα, 
παξιμάδι από ελαιόλαδο Κυθήρων φτιαγμένο με 
την παραδοσιακή συνταγή και πιστοποιημένο με ISO 
22000, ro οποίο μπορείτε να προμηθευτείτε και από 
τα ΑΒ Βασιλόπουλος στη σειρά προϊόντων ο ΑΒ 
κοντά στην ελληνική γη. 

Κ.ΑΡΑΒΑΣ ΚΥΘΗΡΟΝ Τ η λ - Φ α ζ : 2 7 3 6 0 . 3 3 0 9 2 

Κτηματομεσιτικό 
γραφείο 

ΚΥΘΗΡΑ 
Λ 

Ε.-0 νησί 'H οιομβς >fli IOU ΠΟλΛΌν®" π 

»0'«l νΟ Ό{ί·/ΟΠ .„( ··* 
Η ncfcyo-,η CvK οό ΚκβΊΡΟ 0ο σος ov»Jtc V· " 
o.epu-cv „ΛΛ.α'·=ν'1' ·: 
Για ονη a.o r̂fV-c-; ·α> τχ»ο·η·α "Ρ"5

 (,0 
To Ki^ro: Ppotr.-Ό' ιβοο • οντβ οι CAo 'ο. ,acvZ imp. 
ο·ο.(ΐ.ο "KC-/HPC.TK xwcs '«μ'β Γ,ί , Γ 

,, ,u-cPc 

Emm -·~<ο rp,v α"ο· «α W 1 

6"·<«.μ< ·ο Oj(vt<po νι 
, ο ί« Γ ί ' 

MlCO ΟΌ. JpC.O -OJ Ιχ3νμ( 10ν ΐρΟ*Ό Χ1 

0ν0·ι>1 00< ν'.ΙΊ ·:010·>0> *wv 
>0 

iMfi'Ti π HWA VO ortxTfton ,.ρν^ 
ncpoiccc>/l «a'ouc c.«i-iSc ι·'οοη <;μ«<3 

1 rcP·*"; 
Arc»"/OTi re. ί-·β Γος CTO πχ Λ^,'· 

·ΛΙ O.ifl.Ou >3 'η. CipOMOJuMI ' ' 

Εάν Ηε'λετε να αγαράαετε, να πουλήαετε ή να ενοικιάσετε 
ενα ακίνητα, σπίτι, οικ(5πεί)ο, μαγαζί ή κτήμα ελάτε να το 
συζητήσετε μαζί μας με τη συνεχή εργασία μας και την μεγάλη 
επαγγελματική μας εμπειρία, μπορούμε να σας βοηθήσουμε. 

Χ Ι ί Ρ Λ Κ Υ Η Ι Ι Ρ Λ 
Τ Ι Ι Λ . / Φ Λ Ξ . : 27360 31064, 31825 κιν. : 6944 363732 

r U 

Δ Ω Ά ί ϊ Ν Η 
Χ( ΪΡΟΣ - Μ( )VSIKH - ΤΙ'ΛΙ (>ΥΛΙ - (-)ΤΛ1 W ) 

S S S S ? 

ΤΜΗΜΛΤΛ 
ΠΛΛΜΝΙΚίΙΝ ΧΟΡΟΝ 

ΕΥΡΟΠΑΙΚίΙΝ & 
ΛΑ HNOAMFPIKANIKON ΧΟΡΟΝ 

ΖΕΑΣ 67 -18534 · ΠΕΙΡΑΙΑΣ 
ΤΗΛ: 2104123468 · 6936112204 

www.dodtmi.iMt μι ' c-meil inlb'udodom.nct yt 

Αγορίς 
ΓνοΛθο«·ς 
EvonOoi»; 
Ο· ·», /Λμΐ^μΟίΟ 

L ÂOHROI jcwPi· 
Ο·θπι6ο 
Α»απανο»->οΐις 

ΐΜ^ηΐ Φ&φου Κι.<0Γ>'«Ο A»k>·, 2 U i%-'··'· 
• Iν '.· V1Ύ* 10 (»ί Κ118όί̂ 6 α·λ·λ f.f •)' * " 
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ΤΑ ΚΑΛΩΣ ΚΑΙ ΚΑΚΩΣ ΚΕΙΜΕΝΑ ... 

ΤΑ ΤΩΝ ΕΚΛΟΓΩΝ ΠΑΡΑΛΕΙΠΟΜΕΝΑ 

Έν 
""tevci μ ή ν α ς π ρ ο ε κ λ ογ ικής καμπάνιας πέρασε, δίχως μεγάλες διαμάχες, τσακωμούς στα 

' 0 1 0 διάφορα πηγαδάκια των χωριών που γίνονταν πολιτικές συζητήσεις. Μέσα σε πολύ 
" ^ Ο ν ε ί α Κ α ΐ π ο λ ι τ ι σΡένο θα έλεγα. Από την άνοιξη είχα γράψει σε τοπική εφημερίδα πόση 
αηότην ' U n e p 0 ^ ' a κ α ι πλήρης αδιαφορία υπήρχε από πολλά υπουργεία προς τον πολίτη 
^fnoo ° Χ ω ρ ο ύ σ α κυβέρνηση. Τόσα εκατομμύρια κόσμος το είχε πάρει είδηση εκτός από τους 
V 0

0 < t o Q ^βερνώντες. Τώρα κόπτονται ποιος θα αναλάβει αρχηγός και μάλιστα και γρήγορα 
%>α λ

Π Ρ 0 β λ η μ α " τ α ν μ ° ν ο 0 απερχόμενος Καραμανλής. Αυτοί που ήταν γύρω του που έκαναν 
Ί ζ ^ η· αιποί που τσάκισαν κυριολεκτικά κάθε αξιοπρέπεια κάθε νεοδημοκράτη χάνοντας 
»»«8ει1α

Ϋες μ ε Τ°°η διαφορά (και λίγη ήταν), αυτοί που έχασαν ευρω-εκλογές - βουλευτικές, 
« Ο έ χ ο υ ν πάρει κανένα μήνυμα, αλλά καλούνται οι ίδιοι και να επιλέξουν αρχηγό. Καλά 

011ωζ °τα κουστούμια τους τα υπουργικά, να βάλουν μπόλικη ναφθαλίνη. Η ανεργία, η 
*ά»ει μ- U K°°Uou, ο πληθωρισμός, τα σκάνδαλα προφανώς είχαν προτεραιότητα. Αλήθεια, μου 
^ ^εντύπωση που υπήρχαν έστω και μετρημένοι στα δάκτυλα του ενός χεριού στα 
""'"δω Π ΐ σ τ ε υ α ν πως μπορεί και να κέρδιζαν τις εκλογές. Γύρισα πολλά χωριά της Λακωνίας 
N<Pqv'^νετα ι· 0 ι εκλογές έγιναν, άρχισαν λοιπόν σιγά-σιγά να βγαίνουν από τα χαρακώματα 
V T o

Q T * « . και εδώ θα ήθελα να πω φιλικά σε πολύ ελάχιστους πρασινοφρουρούς πιο σεμνά, 
β^Μληο'^ K m ° ί δ ι ο ς 0 ν έ ο ς Πρωθυπουργός, κακό προσφέρετε κατά τη γνώμη μου. Ο λαός 
ί̂Κορ ° ε ' δ βν είναι πλέον πρόβατο να το λαλήσει κανείς με το καλάμι. Προσωπικά έχω τόσα 

S I Vq Ρ ΐ 0 μ έ ν°ϋς αποχωρήσαντες υπουργούς και βουλευτές που θα γεμίσω σελίδες. Δεν θέλω 
"fctv^ Τουζ στεναχωρήσω και πάθουν τίποτα και αισθάνομαι και τύψεις μετά. Αλλωστε 
®έλω TlWcopia που τους άξιζε από τον λαό. 

Η SjQv " '^εύω πως όσα έχει υποσχεθεί ο νέος πρωθυπουργός θα τα υλοποιήσει, θα είναι 
S I · ΕΥ Π ' κ α ι 0 X 1 μ ° ν 0 γ ι α ν α παίρνουν οι βουλευτές και οι υπουργοί τους «ΛΙΤΟΥΣ» 
\ ο ς μ ε

 ΟΙΓν ακεφθεί πολλοί απ' αυτούς αν και πως ζει ένας μισθωτός των 800 ευρώ; Ένας 
W · Ε ν α " δ υ ο πτυχία με ξένες γλώσσες και να μην μπορεί να βρει δουλειά, ένας που είναι 

στα δάνεια αν μπορεί να κοιμηθεί το βράδυ κλπ; Πολλοί θεωρούν πως είναι 
V a

o K * ευκαιρία αυτή η Κυβέρνηση. Ίδωμεν. Με την ευκαιρία θα ήθελα να ευχηθώ καλή 
^εο Υφυπουργό Παιδείας στο δύσκολο Υπουργεί που ανέλαβε ο συμπατριώτης μας ο 

του Πέτρου Τσολάκου 

Γιάννης Πανάρετος. Πράγματι, κατά την πρώτη του επίσκεψη στο νησί μας μας άφησε τις καλύτερες 
εντυπώσεις. 

Θα επανέλθω όμως πάλι στα προεκλογικά. Κάποιοι μου έλεγαν μα δεν βλέπετε σας χτίσαμε 
Νοσοκομείο, σωστή συγκοινωνία, έργα στα περισσότερα χωριά (όχι σε όλα), για το τελευταίο θα 
αναφερθώ αργότερα. Ναι πράγματι μπράβο σας για το νέο Νοσοκομείο, όμως θα επιμείνω όσο κι 
αν χρειαστεί, γιατί θάφτηκε, απαιτούμε να μάθουμε την αλήθεια και θα την μάθουμε. Όμως ναι 
χτίσατε ένα πολύ καλό Νοσοκομείο που κατά το 75 % είναι έτοιμο. Μήπως ξεχάσατε όμως για λίγο 
και το παλιό, από πλευράς Διοίκησης ρωτώ. Ας μην πιάσω όμως αυτό το θέμα. Θα αναφερθώ προς 
το παρόν με ένα σοβαρό γεγονός που χρονικά έλαβε χώρα 2 μέρες προ των εκλογών. Το κλείδωμα 
της πίσω πόρτας στο παλιό Νοσοκομείο. Το πρόβλημα κατά την γνώμη μου έχει δυο όψεις. Η πρώτη 
εκδοχή συγκεκριμένου γιατρού, σε περίπτωση που γίνει μεγάλος σεισμός (ούτως ή άλλως γίνεται 
σχεδόν καθημερινώς εσωτερικά, άλλοτε με πολλά και άλλοτε με λίγα ρίχτερ) ή σε περίπτωση 
πυρκαγιάς, εκδοχές που εκρίθησαν σωστές ούτως ώστε να ανοίξει και πάλι η πίσω πόρτα. Και η 
δεύτερη εκδοχή, εάν κάποιος οποιοσδήποτε εργαζόμενος που αναλάμβανε υπηρεσία π.χ. από το 
βράδυ και εμφανιζόταν από την πίσω πόρτα το πρωί σας κύριος, σαν να είχε κάνει τη βάρδια του 
κανονικά, τότε θα είναι σωστή η θέση της Διοίκησης για το λουκέτο της πίσω πόρτας. 

Βέβαια δεν φαντάζομαι ποτέ να έχει συμβεί τέτοιο περιστατικό. Εάν όμως, ναι θα θέλαμε να το 
γνωρίζουμε. Επίσης, κάτι άλλο που είδα: η κεντρική πόρτα ελέγχεται και πολύ καλώς βέβαια λόγω 
της νέας γρίπης, από μέσα με μπουτόν. Γιατί όμως όταν θέλει να βγει κανείς έξω να χρειάζεται 
και πάλι μπουτόν μέσα από τα γραφεία, αλήθεια βοηθήστε με να το καταλάβω. Πάντως, εγώ 
ζήτησα να δεχθεί να μου μιλήσει η Διοίκηση, να μου δοθεί η άδεια να μπω με την κάμερα του 
«ΕΛΛΑΔΑ TV» να κάνω ένα πλήρες ρεπορτάζ, κάτι που δεν έχει γίνει από την ημέρα τοποθέτησής 
της μέχρι σήμερα.Πιθανόν να έχουν να μας πουν κάποια πράγματα που έγιναν και ο κόσμος δεν τα 
γνωρίζει, σε καμιά περίπτωση αυτή δεν πρέπει να αδικηθεί. Περιμένω απάντηση. 

Επίσης χαίρομαι που επιτέλους βλέπω συνοδό γιατρό για τα ασθενοφόρα (για τα Κύθηρα 
αναφέρομαι) και όχι να πηγαίνει μόνος του ο οδηγός για κάθε διακομιδή κυρίως μάλιστα τα 
Σαββατοκύριακα. 

Αυτά προς το παρόν. 

ΟΙ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ ΤΩΝ ΚΥΘΗΡΙΩΝ 

ΠΩΛΕΙΤΑΙ 

^Ίσ ι1-Εστιατόριο στην Αγία ΙΙελαγία, σε 
Πρόσφατα 

ανακαινισμένο κτίριο, 
πλήρη επαγγελματικό εξοπλισμό. 

3οφορίες στα τηλέφωνα: 
6974783979 - 6982667250 

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ 

στην/iyia Πελαγία, εντός οικισμού, 
50 με'τρα από τη θάλασσα, 

(4'ζβ °ικόπεδα, 210τ.μ. το καθένα 
Vil - οικοδομήσιμα 290τ.μ. το καθε'να). 

Πληροφορίες cng τηλέφωνα: 
2736034135-6937446040 

νεα κ α τ α χώθ'](Π1 ΠΩΛΕΙΤΑΙ 
ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ 

Πωλείται 
Επί του κεντρικού 

δρόμου από Αραίους 
προς Μυλοπόταμο 

έκταση 7 στρεμμάτων 
σε καλή τιμή. 

Τηλ. 27360.33764 

Ι ^ 

^ 2 1 0 · 4514003 

Α ^ ο τ ε μ ά χ , ο 
«τρ. 

v S ' ' ? ? ™ " ' " 

Χ , Ι 5 ? · 
w f c S l S * " " 

u0r ωΗάτιο. 

«476223, 
33290 

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ 

Πωλείται οικόπεδο ιπο Καψάλι, 4 στρεμμάτων 
άρτιο και οικοδομήσιμο, σε ύψωμα με πανοραμική θέα. 
ΙΙληρ.: Dennis & Poppy Martin, 70 National Circuit Deakin 

CanbeiraACT. 2600Australia. 
Tel: 00 61 2 6273 1982(H) 00 612 62018957(W) 

Fax: 00 61 26280 8877 
Email: poppy@canberranet.com.au 

Πωλείται διώροφη νεόκτιστη οικοδομή 
στα Κοντυλιάνικα 250 τ.μ. 

κατάλληλη και για επαγγελματική χρήση. 
Πληροφορίες 

στα τηλέφωνα 27360.38115 - 6972996210 

ιχώ&Ι0* 
ν έ α * α τ α 5 ( 

ΙΙωλείται 

Οικόπεδο 
εντός οικισμού στην 

καρδιά του Καλάμου, 
εκτάσεως 4.854 τ.μ.. 

Πλΐ]ροφορίες: 
6944889838 

Πωλείται επιχείρηση 15ειοΰς λειτουργίας 
στον Ανλέμονα Κυθήρων. 

Πληροφορίες κα. Καλοπαίδη Αναστασία 
στα τηλέφωνα: 2 7 3 6 0 3 4 1 7 3 & 33958 

ΠΩΛΕΙΤΑΙ 

Πωλείται οικόπεδο, άρτιο και οικοδομήσιμο στην 
περιοχή Φατσάδικα, στη θέση Κορωνιά, ε'κτασης 

450 τ.μ. Τιμή πώλησης: 10.000 ευρώ 

Πληροφορίες στα τηλέφωνα: 
6955069532-2107513057 

Πωλείται 

Στο Μυλοπόταμο 
επί του κεντρικού 
δρόμου έκταση 
3,5 στρέμματα 

πλησίον κέντρου 
Αγίου Σώζοντος 

προς Πίσω πηγάδι. 
Δίδεται και αντιπαροχή. 

Τηλ. 27360.33764 

νεα κ α τ α χώαψν ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ 

Πωλούνται οικόπεδα 620 τ.μ. 
κοντά στην παραλία της Πλατείας Αμμου, 

άρτια, οικοδομήσιμα, όχι δασικά. 

Πληροφορίες στο τηλέφωνο: 69382712165 

Π ω λ ε ί τ α ι 

οικόπεδο άρτιο και οικοδομήσιμο στα Αλοϊζιάνικα 
με ωραιότατη θέα στο αεροδρόμιο. 

Πληροφορίες ιπα τηλέφωνα 
27360.33764 - 0061262489134 

Ζητείται συνεργάτης ή δίνεται αντιπαροχή 

Οικόπεδο 5.000 τ.μ. επί της παραλίας της Πλατείας Αμμου, εντός οικισμού. 
Ζητείται συνεργάτης για ανέγερση ξενοδοχείου ή δίνεται αντιπαροχή. 

Πληροφορίες στο τηλέφωνο: 2104658817 

Web site 
of Institute of Kytheraismos 

www.kytheraismos.gr 
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Κνθηραϊκή Επικαιρότητα 

ισυνέχεια από σελ. 2) 

Σ υ ν έ ν τ ε υ ξ η σ τ i f ν ayyAtuii του Δ η μ ά ρ χ ο υ Κ υ θ ή ρ ω ν 

κ . θ . Κ ο υ κ ο ύ / l t i σ τ ο K y t h e r a - f a m i l y . n e t M.m Μετάφραση: Ηλίας MapaeanocJ 

Δήμαρχος: Αυτό θα πάρει, μετά από ε'γκριση, περίπου 2 με 3 μήνες. 

Family.net: Ελληνικούς μήνες ή κανονικούς μήνες; 

Δήμαρχος: (Γέλια), διεθνείς μήνες. Το λέω αυτό διότι τ α χρήματα υπάρχουν- δεν είναι κάτι 
(άλλο) που πρέπει ακόμη να βρούμε. 

Family.net: Πότε αναμένετε την επιβεβαίωση που τελικά θα ολοκληρωθεί; 

Δήμαρχος: Η άποψη μου είναι ότι το Πάσχα όλα θα έχουν ολοκληρωθεί. Σε ότ ι αφορά τον 
Δήμο Κυθήρων και στην έκταση που η Τοπική Αυτοδιο ίκηση εμπλέκετα ι σ' αυ τήν την 
κατασκευή, όχι μόνο έχουμε κάνει ότι ήταν δυνατόν αλλά θα ασκήσουμε περισσότερη πίεση 
στην κατασκευαστική εταιρε ία και στην Νομαρχία Αττ ικής ώστε να συντομεύσουμε το χρόνο 
που χρειάζεται γ ια την ολοκλήρωση αυτού του συστήματος. 
Family.net: Αλλά ακόμη και όταν αυτό ολοκληρωθεί τ α μισά σπίτ ια στο Καψάλι και τη Χώρα 
ακόμη θα πρέπει να συνδεθούν τελικά. 

Δήμαρχος: Μ ε τ ά την ολοκλήρωση της κατασκευής σύμφωνα με το νόμο, όλα τ α σπίτ ια που 
δεν έχουν συνδεθεί είναι υποχρεωμένα να το κάνουν. 

Family.net: Με δικό τους κόστος; 

Δήμαρχος: Με δικό τους κόστος, στο νέο αποχετευτ ικό σύστημα, εντός ενός μηνός. 

Family.net: Είναι αυτό πραγματ ικά εφικτό δοθέντος του αριθμού των σπιτιών που πρέπει 
να συνδεθούν; Από πού θα προέρχονται οι εκσκαφείς και όλοι οι εργάτες; 

Δήμαρχος: Υπάρχει ένας σημαντικός αριθμός μηχανημάτων στο νησί και πολλά από α υ τ ά 
μικρού μεγέθους ώστε να μπορούν να δουλέψουν στους στενούς δρόμους της Χώρας και 
μπορούν να κάνουν την εργασία σε ένα σύντομο χρονικό διάστημα. 

Family.net: Και η σύνδεση με το Λιβάδι; 

Δήμαρχος: Εργαζόμαστε σκληρά να οργανώσουμε την χρηματοδότηση της σύνδεσης στο 
Λιβάδι και τη Χώρα. Πέρα από αυτό, έχουμε εργαστεί σκληρά ώστε να προσθέσουμε μια 
μικρή κ α τ α σ κ ε υ ή μέσα σ τ ο μ ε γ α λ ύ τ ε ρ ο σ ύ σ τ η μ α να υ π ο δ έ χ ε τ α ι τ α λ ή μ μ α τ α τ ο υ 
αποχετευτ ικού δικτύου που μεταφέρονται με φορτηγά από το κέντρο του νησιού προς το 
νότο. 

Family.net: Και ποια είναι η τελ ική δυναμικότητα του νέου αποχετευτ ι κού δ ικτύου στο 
Καψάλι; 

Δήμαρχος: Η χωρητ ικότητα είναι το maximum για το εσωτερικό του νησιού-σχεδόν 20.000 
άνθρωποι δηλ. τον Αύγουστο, όταν το νησί είναι γεμάτο, οι νέες εγκαταστάσεις μπορούν να 
καλύψουν τ α πάντα, όταν είναι σε πλήρη λειτουργία. 

Family.net: Τότε, εσείς προτίθεστε να συμπεριλάβετε επίσης τον Ποταμό και το υπόλοιπο 
του βόρειου μέρους του νησιού στο σύστημα; 

Δήμαρχος: Όχ ι , αυτό θα απέβαινε πολύ δαπανηρό. Έχουμε αναλάβει μια σειρά μελέτες να 
κατασκευάσουμε. Μια νέα εγκατάσταση αποχετευτ ικού δικτύου στον Ποταμό. Ήδη είμαστε 
πέρα από το μέσον αυτής της μελέτης. 

Family.net: Είναι καμ ιά α π ό α υ τ έ ς τ ι ς μελέ τ ες προσ ι τ ές σε ανθρώπους εκ τός τ ω ν 
απασχολούμενων του (δημοτικού) συμβουλίου; Μπορεί ο μέσος Κυθήριος να έχει πρόσβαση 
σε αυτές; 

Δήμαρχος: Ό τ α ν ολοκληρωθούν και ο φάκελος είναι πλήρης, ένα αντ ίγραφο μπορεί να 
δοθεί σε οποιονδήποτε ειλικρινά ενδιαφέρεται . 

Family.net: Θ α είχε κάποιες ενστάσεις το (Δημοτικό) Συμβούλιο να δημοσιοποιήσει ο 
ιστοχώρος μας μια τ έ το ια μελέτη; 

Δήμαρχος: Ό χ ι , καθόλου. Τ ίποτα δεν είναι μυστικό. Αντ ίθετα , θέλουμε πάρα πολύ να 
πληροφορούμε τον κόσμο σε κάθε τ ι που κάνουμε και η βοήθειά σας είναι πολύ ευπρόσδεκτη. 

Family.net: Ένα από τ α πιο δραστήρια μέλη της Κοινότητας του ιστοχώρου μας έχει μια 
ερώτηση σχετ ικά με τη Χώρα. Έχει ιδιοκτησία ακριβώς έξω από τ α αστικά όρια της Χώρας και 
λόγω του γεγονότος ότ ι υπάρχει η νομοθεσία με τις ζώνες του νησιού, οι δυνατότητές του 
να μοιράσει και να χτίσει & αυτό το μεγάλο κομμάτι γης του, είναι τρομακτ ικά περιορισμένες. 
Υπάρχουν κάποια σχέδια να επεκταθούν τ α όρια της Χώρας; 

Δήμαρχος: Για την ώρα προσπαθούμε με δυσκολία να ολοκληρώσουμε το υπάρχον 
πολεοδομικό σχέδιο της Χώρας, το οποίο αν και έχει δημοσιευθεί στην εφημερίδα της 
Κυβερνήσεως, εξακολουθεί να έχει πολλά λάθη και δεν είναι πλήρες. Γι' α υ τ ό το λόγο πολλοί 
ιδ ιοκτήτες οικοπέδων εντός της Χώρας δεν μπορούν να χτίσουν. Μόλις, αυ τό το σχέδιο 
συμπληρωθεί και όλα τ α λάθη διορθωθούν, τό τ ε μπορούμε να αρχίσουμε μια νέα μελέτη για 
την επέκταση των ορίων της Χώρας. Μέχρι τότε είναι αυ τό αδύνατο. Δεν μπορώ να σας 
δώσω ένα χρονοδιάγραμμα γι ' αυ τό το έργο, αλλά βεβαίως, αν όλα πάνε καλά, το πρώτο 
σχέδιο θα είναι έτοιμο το 2010. Και τότε , μπορεί να χρειαστούν δυο χρόνια δουλειάς για την 
επέκταση των ορίων της Χώρας. 

Family.net: Μ ια άλλη σχετική ερώτηση: Υπάρχουν κάποια σχέδια να επεκταθε ί ο φωτισμός 
του δρόμου μεταξύ Χώρας και Μανιτοχωρίου; 

Κ ν θ η ρ α ϊ σ μ ό ς 

Η εφημερίδα που αναδύθηκε 
yta να νηηρετήσεt την Κνθηραϊκή Ιδέα 

Δήμαρχος: Το σχέδιο μας είναι να τοποθετηθε ί φωτισμός ανάμεσα σε ο ικ ισμο^^ ^ 
; που & 
άδι 

πολύ κοντά ο ένας στον άλλο όπως Καρβουνάδες-Κοντολιάνικα, Φατσόιδικα-Λΐ^ ^^ ^ ^ 
αποκλείω την πιθανότητα να τοποθετηθε ί φωτισμός ανάμεσα στο Μ α ν ι τ ο χ ω ρ ι ο σ ταθ ' α 

αλλά επειδή α υ τ ή η περιοχή ε ίναι κ ά τ ω από αρχαιολογ ική ε π ο π τ ε ί α και ^ σ Τ θ ς ttO1 

χρειαζόμαστε ειδική μελέτη γι' αυτήν. Και βέβαια μαζί με την μελέτη και ΤΟ
βυΤθΰς Τ0"1" 

συνεπάγεται , αλλά καθόσον μας αφορά, ναι θα μας άρεσε να σ υ ν δ έ σ ο υ μ ε 
οικισμούς που είναι ο ένας κοντά στον άλλο, με φωτισμό στο δρόμο. 

- καταοκ^ 
Family.net: Μ ια άλλη ερώτηση: Γνωρίζετε τ ι ποσοστό ιδιωτικών εργασιών ^τερ11®' 
αναλαμβάνονται από ανθρώπους που είναι «ξένοι» ή Κυθήριοι που ζουν στο 

ή ττου μ < 
Δήμαρχος: Φοβάμαι πως δεν μπορώ να δώσω συγκεκριμένες πληροφορίες· Αυ Πε'Ρ*? 
να πω είναι ότι όλες οι άδειες κατασκευής κατοικιών εκδίδονται από την Νομ ^ Q U V 

Κατά την γνώμη μου το ποσοστό είναι αρκετά υψηλό διότι αυτή τη στιγμή υ τ τ , ζ * ^ τ ι * 1 

κατασκευές που λαμβάνουν χώρα στα Κύθηρα. Θα έλεγα ίσως 30% απ 
κατασκευές γίνονται από ξένους ή Κυθήριους που ζουν έξω από την Ελλα 

ια 
Family.net: Τώρα, μια ερώτηση από το Λονδίνο: Γιατί τ α Κύθηρα δεν έχουν^μ 
αίσθηση της έρευνας της αγοράς όπως έχουν άλλα νησιά και περιοχές της 

κ βέο< 
Δήμαρχος: Φέτος-2009-αρχίσαμε να παρουσιάζουμε τ α Κύθηρα σε τ ο υ Ρ ι σ Τ ' Κ ^ ι ν Π 1(1 

ένα νησί που δεν είναι μόνο πανέμορφο και πολύ ελκυστικό για την κρυστ 
η-ί.1 C ·\.·__ .ΛΛ.-. .- πΑΐΙ τταοά ΤΟ Τ > 

,νός 
ΐδ*̂  

0 

θάλασσά του και τ ις υπέροχες παραλίες του, αλλά ένα νησί που παρα ^ 
βρίσκεται στη Νότια Ελλάδα, είναι καταπράσινο και έχει υπέροχο τοπίο πο 
περιβάλλον για τουρίστες να το επισκεφθούν. , ιτρο01*01·^ 
Έτσι, συνδέοντας φυσικά στοιχεία με μνημεία και παραδοσιακούς ο ι κ ι σ μ ό 
να δημιουργήσουμε μια εικόνα στον επισκέπτη που είναι διαφορετική orrro c ^ 
δεν λέμε ακριβώς «Έλα στα Κύθηρα για τον ήλιο και τ ις παραλίες» α [ L I τ ην άν^Λ^ 
σπουδαία και ενδιαφέροντα πράγματα που μπορείς επίσης να ευχαριστΠ -νΤΟμης HliTfif 
φθινόπωρο ακόμη και το χειμώνα. Επιπροσθέτως, έχουμε κάνει ένα - ' ψυινν ι ιωρυ ιυ ^Cljiujvu. L III l l^uuuc L^uupc · — — ' fOC ^ ~ JX\ (P 
να διαπιστώσουμε τ ι έχει γίνει στον τομέα της διατήρησης του π ε ρ ι β α ε ) ' ν α ι " ^ ι κ ΐ 1 

Ελλάδα, σε καλή κατάσταση. Καταλήξαμε στο συμπέρασμα ότι τ α Κύθηρα^ ^ a R o W 
νησί συγκριτικά με πολλά άλλα ελληνικά νησιά που είναι με καθαρή ειλικρίνεια^ ^ ο ^ θ ή " ^ 
Και έχουμε κάνει πολύ δουλειά σ' αυτό το ξεχωριστό πεδίο. Και θέλουμε να ^ ^ o p 0 ^ 
αυτό σαν μια άλλη θετική χαρακτηριστ ική ιδ ιότητα των Κυθήρων. Κάνουμε 
να το διατηρήσουμε (το νησί μας) καθαρό. 

Family.net: Ποιο είναι το μακροχρόνιο όραμά σας για τ α Κύθηρα για τ α επόμε ^ 
ύ f ί> 

Δήμαρχος: Το όραμά μου είναι να διατηρήσουμε το νησί όσο πιο καθαρό \> £ναρμθν' ^ 
προστατεύσουμε το περιβάλλον του κατά τον καλύτερο δυνατό τρόπο. θ£.ϋ)ρ£ΐΐθ | 

με τις αρχές της Ευρωπαϊκής Ένωσης, που απαιτούν το 
περιβάλλον να w γ ^ ^ 

' ί Α. ί .Λ Π ' ' 'Λ ,. ,-, ./ruTi-vrTlT I iiC. να " r ,Λν,0. j 

lAoy'f; πρώτιστη προτερα ιότητα. Αυτό περιλαμβάνει όχι μεγάλες κατασκευες, ^ ά ^ χ ^ 
να διατηρήσουμε, όπως έλεγαν οι αρχαίοι το «Μέτρον», -κάθε τ ι σε μια κ I , τεΡ0 ^ 
κατασκευές που μπορεί να προκαλέσουν ζημιά στο νησί. Αυτό σημαίνει α Ψ airo<f 
και άσχημων ξενοδοχείων, μεγάλων λιμανιών με ογκώδη πλοία και ψ υ .ώ 
μετατραπούν οι δρόμοι σε εθνικές οδούς υψηλής ταχύτητας . δρόΗ° Τ

£ / 
Έρχονται στο γραφείο μου μερικοί και με ρωτούν γ ιατ ί δεν δημιουργούμε τ α ζ | 5 έ ψ ° ϋ ^ Ρ 
κυκλοφορίας από τον Καραβά μέχρι τη Χώρα. Έτσι που να μπορούμε να TflL) νΠ Λ 

-••τηράς ,ν£Η 
«διαπλα^ ( 

Στόχος μου μέσα στα επόμενα λίγα χρόνια είναι επίσης να φτ ιάξω τ α ΚύθηΡ α 1 ^ 

κυκηυψυμιυς u u u ιυν l \upu j ju l l | ALupu. ι_ιυι nuu vu yn^r—r , rtC ΊΟ il£ 
το ένα μέρος στο άλλο σε 6 ή 7 λεπτά. Δεν καταλαβαίνουν ότ ι ο χαρακτη ιαπλα^^ν 0 ' * , 
καταστρεφόταν με τέτο ιου είδους πράγματα; Αφ ' ετέρου, αρχίσαμε να τ 0 ί ) ς ο (|ί 
κεντρικό δρόμο του νησιού με σκοπό να τον κάνουμε ασφαλέστερο Υ ^ ^α β 
Στόχος μου μέσα στα επόμενα λίγα χρόνια είναι επίσης να φτ ιάξω τα Κ υ μόν° ί * ^ / 
επίπεδο ζωής και π ο ι ό τ η τ α γ ια τους ανθρώπους εδώ. Δεν α ν α < Ρ ε £ ° ^ α γ ί α ^ 
νοσοκομείο ή στο νέο σύστημα αποχέτευσης στον Ποταμό και την Αγια .-ο0υ Π ^ ,,,ιΐ1'1 )ν ι ιοταμο και ι ι | »«μ · - αίΡ°°']Γιθΐ 
και σε θέματα όπως ένα πολιτ ιστ ικό κέντρο, ένα μοντέρνο γήπεδο ποδοσφ Κ ^ φ 
ένα εθνογραφικό μουσείο, μια δημοτική βιβλιοθήκη με ένα δημοτικό α ρ Χ ^ ^ αγρθ 
ε ξασφαλ ί ζοντας τον εφοδιασμό τ ο υ πόσιμου νερού και της άρδευσης 
εκτάσεων. 

Family.net: Υπάρχουν σήμερα μακροπρόθεσμα σχέδια για προσθήκες στον ε ^ 
νερού; 

Κ 
Α 

of 

υ δ α τ ο δ ^ ώ 
ις μελέτης για την κατασκευή μιας τ ϋ )ν 

Όχελλες στο βόρειο δυτικό μέρος. Αυτό θα πρέπει να ολοκληρωθεί ε ^ ^ ολ° , -ρΛ 
Δήμαρχος: Είμαστε στη μέση μιας 
Όχελλες στο βόρειο δυτικό μέρος, ηυιυ ou u p t u t i vu υηυι\/»·ιρ~— , υ··- «'cj 
λίγων μηνών. Είναι μια πολύπλοκη μελέτη, αλλά παρ ' όλα α υ τ ά ΤΓΡε £up0>TrC>!l06ic' 
στους επόμενους μήνες. Θα υποβάλουμε πρόταση για επιχορήγηση στη β0μή t ( r 
η οποία (πρόταση) είναι συγκεκριμένα για μικρές υδατοδεξαμενές και ^ 
ν ε ρ ° ύ · 
Family.net: Εάν πρόκειται να φτ ιαχτούν μεγάλες ανεμογεννήτριες στο νησ / 
την δημιουργία ζωνών ή τους κανονισμούς χρήσης της γης; ( j f l ^ V ^ 

Δήμαρχος: Ό π ω ς σας είπα στην περυσινή συνέντευξη, είναι αδύνατο ν ^ ^ ε ' ^ ν ^ ΐ 
τ εράστ ι ε ς ανεμογεννήτρ ιες σ το νησί. Α υ τ ο ί π ο υ σ κ έ φ τ ο ν τ α ι ^χ^θΠΡ0" ν Ρ1^ ^ 
πραγματ ικότητας. Επανέλαβα, πριν λίγες μέρες σε μ ι α σ υ ν ά ν τ η σ η στον ^ τη μ£ ^ 
σ τη Χώρα, κ α τ ά την δ ιάρκε ια ενός ενδ ιαφέροντος συνεδρίου ^ α φ ο Ρ ' ^Ο11 J 
α ν ά π τ υ ξ η , τ ο υ ρ ι σ μ ό κα ι τ ο π ε ρ ι β ά λ λ ο ν : « Ο τ ι δ ή π ο τ ε σ υ μ β ε ' ° ' ύ 

ανεμογεννήτριες στο νησί, θα συμβεί μόνο με κοινή συναίνεση του το )ς τ £ίfOPy 
πέρα από αυτό , θα πρέπει να γίνει πρώτα , μαζ ί ίσως με 

άλλους τ ο ^ γ | 0 το^,νί 
κατάλληλη μελέτη. Δεν υπάρχει κίνδυνος κατασκευής τέ το ιων θεμα . ^ η ττ ο" 
τουλάχιστον 5 ή 6 χρόνια. Έτσι, έχουμε τ ο χρόνο να 

κάνουμε μια καΛη μ" ^ 
«όπλο» κόντρα σε τέτο ια σχέδια. Είμαστε σε σταθερή επαγρύπνηση-

' τ ε λ ε υ τ α ^ η θ
σ > ^ ; 

αιτήσεις αθροίζονταν στα 150 M W 
των ανεμογεννητριών που ε ίχα ν

 0 ό ζ ε τ ί " . 
<ει αυξηθεί σ τα 341 M W που μεταψΡ Ενέργειας. Φέτος, ο αριθμός αυτός έχει αυξηθεί σ τα 341 M W που με1 έ%°ν\ο 

200 τεράστιους ανεμόπυργους. Αυτό δεν δείχνει πως αυτές οι εταιρείες ν,κό ^ 
α ι τήσε ις , συμμερ ίζοντα ι την απαισ ιοδοξ ία σας αναφορ ι κά με το χκ 
εγκρίσεων και της κατασκευής. 

/ 

Δήμαρχος: Επιτρέψτε μου να σας δώσω μια μεταφορά: Φ α ν τ α σ τ ε ί τ ε ^ ^ yff l0 

κρεβάτια. Γύρω στις 15 Αυγούστου υπάρχουν ίσως 500 ενδιαφερόμεν 0 ^ 



* υ ® η ρ α ϊ ς μ ο 'Σ Ο κ τ ώ β ρ ι ο ς 2009 

χ ΐ χ 
Ας διατηρήσουμε την Παράδοση ν ^ χ 

χ ί χ 

1 αη° σε/9. 6) 

Σ υ ν έ ν τ ε υ ξ η σ τ η ν αγγάιηίχ τον Δ γ | μ ά ρ % ο υ Κ υ θ ή ρ ω ν 

κ . θ . Κ ο υ κ ο ύ ι Ι π στο Kythera family .net 
Μετάφραση: Ηλίας Μαρσέλλος 

'%Kd Κ ρ ' μ ε ν ο ξενοδοχείο. Αλλά το ξενοδοχείο έχει 
2 0 κ Ρ ε β α τ ι ώ ν · Τ ο βέβαιο είναι ότι μόνο 20 

Noytvy^01 θ ° εξυπΠΡετηθούν. Το ίδιο συμβαίνει με τις 
^ i)(ouuE^PI>S' ε'χουμε 1000 αιτήσεις αυτό σημαίνει πως 
^T|1qtt- £ 1 0 0 0 ανεμογεννήτριες; Φυσικά όχι. Μια 
rj°°αυτή ° ι δ ι ω τ ι κ ή εταιρεία δεν έχει την ίδια βαρύτητα 
^ T q j ' α τ τ ό Η'α δημόσια αρχή, όπως ο Δήμος Κυθήρων. 
%οιήσ

 5< 6 ή 7 χρόνια κανένας δεν θα μπορεί να 
Noytvvri πρόγραμμα ακόμη και των 10 
V J T p l ( 6 v δ ι ό τ ι Π σύνδεση μεταξύ Κυθήρων και 

- ^ ^ μ π 0 0 Κ°" α κ°ΗΠ βορειότερα είναι τόσο αδύναμη 
% , „ - ° ρ ε ι ν α διαχειριστεί την ποσότητα της ηλεκτρικής 
,%<ριβη

που σήμερα παράγεται. Αυτή η σύνδεση είναι 
'ΊνάΕΗ Κ0" π ο λ ύ δύσκολη. Και δεν υπάρχουν σχέδια από 

010 ττρόν V αρΧΠ Π^εκτρισμού στην Ελλάδα- να ξεκινήσει 
'|(|· σ τ α επόμενα πέντε χρόνια. 

ν ^ ό μ η και αν οι εταιρείες επανέρχονταν με δική 
ΐΗ<ιτοδότηση γ,α σύνδεση; 

και αν επρόκειτο να χρηματοδοτήσουν 
ΐ^ θ Γ Ιαττ - α σ σ ι α σύνδεση προς την Πελοπόννησο, η 
: > ν °ΤΠ Νεάπολη μέχρι το μέσον της Πελοποννήσου 
'ό. τίνει από τη ΔΕΗ και δεν έχουν σχέδια να το κάνουν 

ŷEVvn" ^Ρ°σωπικά θα δεχόσασταν την κατασκευή 
ΙτΡιων στα Κύθηρα; 

έχουμε καταστήσει σαφές αυτό πέρυσι, 
και δεν βλέπω κανένα λόγο να χάνουμε 

I °υζήτάμε πάλι. 

CW -Ε 
S ^ O T r T - ' διευκρίνιση: πέρυσι είπατε ότι το 
t, ""oBq^. των εξόδων οι εταιρείες θα τοποθετούσαν 
^ Ο ά ο α σ ο ' α σύνδεση, α υ τ ό θα προϋπόθετε να 

τουλάχιστον 100 ανεμόπυργους στο νησί 
k ν τήν επένδυση βιώσιμη. 
V H Α 

™6t|(T υ τ ό δεν θα ήταν μόνο υπερβολικό, θα ήταν 
ι ' υπογραμμίζω 

αυτή τη λέξη «απαράδεκτο». 
'•V.K.. Είναι 1 το Συμβούλιο σας ομόφωνο σ' αυτό; 

Ρφωνα μ ε Τη γνώμη των συναδέλφων μου που 
'a®E'oqUV ΤΓ,ν πλειοψηφία του Συμβουλίου όλοι έχουν 

H o i Γ. & Ζ. ΚΑΣΙΜΑΤΗ 
" ΡΧΕΝΙΑ APARTMENTS 
Α Γ ιΑ ΠΕΛΑΓΙΑ, ΚΥΘΗΡΑ 

I k M Μ - · 

" ^ • • ι - Ι . 

efa.com - email: tlloxenla@kythera.com 
ήνϊτ Τ,1ν ΤσιΡ'νώτικΠ φ ιλοξεν ία μέσα από το 

V e ° Κ ° ' Π α Ρ α δ ο σ ι α κ ό περιβάλλον του 

^ APartments Αγία Πελαγ ία , Κύθηρα . 

} (27 '")0',οΡ'ες: Τι1λ·: Κρατήσεων 
33800-2,33100, 3361 Of ax 

^42·210.4133573, Fax: 210.4133548 

' Μ Ο Σ Ι Α Κ Ο Σ ΞΕΝΩΝΑΣ 
"ΑΜΙΙΡΑΜΗΣ" 

ν· 

^ΗΚΛΙ ΤΟΥΛΑΣ ΣΚΛΑΒΟΥ 

" K V q H p a . Τ Η Λ . ( 2 7 3 6 0 ) 33639-33160-3363(ΐ| 

Family.net: Σε μια άλλη ερώτηση από τους χρήστες του 
ιστοχώρου μας. Έχει ο Δήμαρχος διαπιστώσει ότι οι τιμές 
των ειδών διατροφής στα Κύθηρα είναι δυο φορές πιο 
ακριβές από εκείνες της Αθήνας και της μεγάλης στεριάς 
(απέναντι); Πιστεύει (ο Δήμαρχος) ότι το επιπλέον κόστος 
μεταφοράς είναι η αιτία γι' αυτό ή θα μπορούσε πιθανόν να 
είναι μια συμφωνία με ταξύ των ιδ ιοκτητών των 
σουπερμάρκετ (του νησιού) να διατηρήσουν τα κόστη σε 
τόσο γελοία ύψη; 

Δήμαρχος: Δεν έχω καμία συγκεκριμένη πληροφόρηση που 
να αποδεικνύει ότι υπάρχει κάποια «συμφωνία» μεταξύ των 
καταστηματαρχών. Έχω την αίσθηση ότι οι τιμές δεν είναι 
τόσο υψηλές αν σκεφθούμε πως τα Κύθηρα είναι αρκετά 
μακριά από την Αττ ική, από όπου η πλειονότητα των 
προϊόντων έρχεται και δεδομένου ότι εμείς δεν φέρνουμε 
προϊόντα από την Κρήτη που είναι πιο κοντά. Ό λ α τα 
κρητικά προϊόντα πάνε κατ ' ευθείαν στην Αττική. Ίσως 
μερικά προϊόντα είναι πιο ακριβά απ' ότι σε άλλα νησιά. 
Αλλά αν λάβουμε υπόψη μας το γεγονός ότι εμείς είμαστε 
μια μικρή αγορά για 9 μήνες το χρόνο, δεν μπορώ να πω ότι 
οι τιμές μπορούν αρκετά να πέσουν. Σε μερικά προϊόντα 
μπορεί να βρούμε διαφορές εάν οι καταστηματάρχες (στα 
Κύθηρα) συμφωνήσουν να αγοράζουν μερικά είδη ομαδικά -
να δίνουν τις παραγγελίες τους μαζί στην Αττική. Ίσως, τότε 
κάποια πράγματα να ήταν φθηνότερα, αλλά δεν γνωρίζω αν 
αυτό είναι εύκολο να γίνει. 

Family.net: Ίσως οι καταστηματάρχες να μην ενδιαφέρονται 
να κάνουν καλύτερες προσφορές στους Τσιριγώτες. Το 
ενδιαφέρον τους να είναι να μεγιστοποιήσουν το κέρδος 
τους; 

Δήμαρχος: Δεν είμαι άνθρωπος που θα μπορούσα να τους 
πιέσω ή να τους υποχρεώσω να αλλάξουν την πολιτική τους. 
Αλλά, θα μπορούσα να τους συστήσω αν δουλέψουν μαζί να 
μειώσουν τις τιμές. 

Family.net: Μερικοί επισκέπτες στην ιστοσελίδα μας έχουν 
προσέξει ότι υπάρχουν μερικές απότομες στροφές στο 
δρόμο, νότια του Καραβά, σε δυο περιπτώσεις πάνω από 
180 μοίρες, και δεν υπάρχουν προειδοποιητικές πινακίδες 
γι' αυτό. Ποιον πρέπει να προσεγγίσουν γι' αυτό ώστε να 
μπουν οι κατάλληλες πινακίδες; 

Δήμαρχος: Αυτό δεν ε ίναι μόνο στον Καραβά, όπου 
χρειάζεται κάποια βελτίωση. Αυτή την περίοδο έχει αναληφθεί 
από έναν ειδικό που μελετά (το οδικό δίκτυο) να μας πει που 
μπορούμε να κάνουμε βελτιώσεις στη σήμανση. Αυτός, 
βεβαίως μελετά πως μπορούμε να κάνουμε βελτιώσεις και 
στην κυκλοφορία (των οχημάτων) στο νησί, έτσι ώστε να 
γίνει και καλύτερη αλλά και ασφαλέστερη. Για παράδειγμα, 
που μπορούμε να κάνουμε μονόδρομους, που μπορούν να 
δημιουργηθούν χώροι στάθμευσης. Αυτή η μελέτη θα είναι 
έτοιμη πριν τα Χριστούγεννα. 

Family.net: Έχει το Δημοτικό Συμβούλιο κονδύλια να 
υλοποιήσει τις προτάσεις της μελέτης; 

Δήμαρχος: Ό τ α ν ο νέος προϋπολογισμός του νησιού 
εγκριθεί, εμείς μπορούμε να παραγγείλουμε τις πινακίδες. 
Αν το κόστος των προτάσεων είναι πολύ υψηλό, μπορούμε 
να το κάνουμε σε δυο δόσεις. Η μια τους πρώτους μήνες του 
2010 και η άλλη μετά το καλοκαίρι. 

Family.net: Υπάρχουν σκέψεις να αλλάξει η διοικητική 
υπαγωγή του νησιού, ώστε να υπαχθε ί στη Νότ ια 
Πελοπόννησο ή στα Ιόνια νησιά, όπου θα απολάμβανε 
πλεονεκτήματα χρηματοδότησης από το γεγονός ότι θα ήταν 
μέρος ενός νησιωτικού χώρου ή μιας «υποανάπτυκτης» 

Επισκεφθείτε μας στο 

ww w.kyth era ism os.gr 
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ΕΠΙΦΑΝΕΙΕΣ 
Κ0ΜΜΕΝΕΙ ΣΤΑ ΜΕΤΡΑ ΣΑΣ 
(μολομινες. κονιρα nAcci. voEonov, 
MOP, πανκοι. ncpicf c κουζίνοςί 

Δ.Ο. ΣΚΥΛΙΤΣΗ 10, ΙΙΕΙΡΑΙΑΣ, 
TtiX.:210.4173023 - 4134172 FAX: 210.4227437 

ΕΠΙΠΛ ΟΠΟΙΪΛ Σ 
ΟΙΚΟΔΟΜΗΣΙΜΟΙ 

ΛΙΛ Υ III IIII ΣΙΜΟΣ 

περιοχής παρά από το να λαμβάνει χρηματοδότηση μαζί με 
τη Νομαρχία Πειραιά, όπου σήμερα ανήκει; 

Δήμαρχος: Αυτό που μπορώ να πω είναι: Τον Ιανουάριο 
του 2009 ο Γενικός Γραμματέας της Περιφέρειας Αττικής ήλθε 
στα Κύθηρα για δυόμισι μέρες. Στις 6 Ιανουαρίου τον 
προσκάλεσα στο γραφε ίο μου στη Χώρα. Ο Γενικός 
Γραμματέας μπροστά στα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
που ήταν παρόντα, αλλά και άλλων, ανακοίνωσε ότι η 
Νομαρχία Αττικής έχει διασφαλίσει 18 εκατομμύρια ευρώγια 
τα Κύθηρα από Ευρωπαϊκά κονδύλια, από το Δ' Σχέδιο 
Στήριξης, το οποίο είναι για την περίοδο μέχρι το 2015. Αυτό 
σημαίνει στη πραγματικότητα ότι τα Κύθηρα μπορούν να 
χρησιμοποιήσουν 18 εκατομμύρια ευρώ για το σύστημα 
αποχέτευσης, για το νερό, για τα νοσοκομεία, για βελτίωση 
του συστήματος αποκομιδής των σκουπιδιών, για τους 
δρόμους κλπ. Γι' αυτό το λόγο δεν συμμεριζόμαστε την 
άποψη ότι αν είμαστε εντός των ορίων άλλης Νομαρχίας θα 
παίρναμε περισσότερα χρήματα. Έχω κάνει αρκετή δουλειά 
να πείσω τον Γενικό Γραμματέα της Περιφέρειας ότι τα 
Κύθηρα, το νησί μας, έχει ειδικές ανάγκες. Και γι' αυτό το 
λόγο τα 18 εκατομμύρια ευρώ θα ξοδευτούν στο νησί. Καθώς 
καταλαβαίνετε αυτό είναι ένα εξόχως μεγάλο ποσό χρημάτων. 
Πιστεύω ότι κανείς δεν θα μπορούσε να το πει αυτό ότι, 
επειδή τα Κύθηρα ανήκουν στην Αττ ι κή και όχι στην 
Πελοπόννησο, παίρνουν λ ιγότερα χρήματα α π ' όσα 
πραγματικά χρειάζονται. 

Family.net: Σε ποια φάση βρίσκονται τα χρήματα που σας 
υποσχέθηκαν; 

Δήμαρχος: Αυτά τα χρήματα υπάρχουν και μας περιμένουν. 
ΓΓ α υ τ ό έχουμε αρχίσει τη μελέτη γ ια την μικρή 
υδατοδεξαμενή, για το σύστημα αποχέτευσης του Ποταμού, 
για το σύστημα ανακύκλωσης και υγειονομικής διαχείρισης 
των σκουπιδιών. Και αφ ' ετέρου, αρχίσαμε να κάνουμε 
μελέτες για βελτίωση των δρόμων. Είμαι πεπεισμένος ότι, 
εντός 5 ή 6 χρόνων, το νησι θα είναι ως αποτέλεσμα της 
κοινοτικής χρηματοδότησης, τελείως διαφορετικό. Στόχος 
μας είναι, όπως αναφέρθηκα πιο πάνω, να διατηρηθεί ο 
χαρακτήρας του νησιού και ταυτόχρονα να πετύχουμε 
ανανεώσιμη ανάπτυξη. 

Family.net: Αναφερθήκατε πριν ότ ι όλες αυτές οι μελέτες 
δεν είναι κρυφές. Σε ποιον από το Συμβούλιο μπορούμε να 
πάμε για να έχουμε πρόσβαση σ' αυτές τις μελέτες που έχουν 
ολοκληρωθεί, να τις μεταφράσουμε, να τις αναρτήσουμε στην 
ιστοσελίδα για την ευρύτερη Κυθηραϊκή κοινότητα; 

Δήμαρχος: Ο κ. Κώστας Στάθης, ο Μηχανικός του Δήμου, 
μπορεί να σας δώσει όλες τ ις μελέτες, οι οποίες έχουν 
ολοκληρωθεί μέχρι τώρα. 

Family.net: κ. Δήμαρχε σας ευχαριστούμε. 

Κνθηραϊσμός 
«Η καλλιέργεια της 
Κυθηραϊκής Ιδέας» 

ΤΕΧΝΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ 
ΤΟΠΟΓΡΑΦΙΚΩΝ ΜΕΛΕΤΩΝ 

ΤΟΠΟΓΡΑΦΟΣ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ 

ΚΑΣΤΡΙΣΙΑΝΙΚΑ-ΚΥΘΗΡΑ 
(27360)-33108 w , 

Ι EMM. ΜΠΕΝΑΚΗ 106-ΑΘΗΝΑ ^ ^ 
I Τηλ.- Fax: 210-38.09.372 - 6039.539 Κινητό: 6944-788188 

Φ. ΔΡΕΒΕΝΙΤΣΟΥ-ΚΑΑΑΙΤΖΑΚΗ 
Χ Ε Ι Ρ Ο Υ Ρ Γ Ο Σ - Ο Φ Θ Α Α Μ Ι Α Τ Ρ Ο Σ 

Επιστημονικός συνεργάτης 
Οψθ/κήςΚλινικής Πανεπιστημίου Αθΐ]νών (Κ.Ο.Φ.Κ.Α.) 

Ακτίνες Laser - Φακοί επαφής 
Ιατρείο: Πλατεία Βάσω Κατράκη 6 
(3ος όροφος) Γλυφάδα 
τηλ. Ιατρε ίου: 210.9681477 Τηλ. Οικίας: 210.96.28.093 
(πάνω από την τράπεζα Πειραιώς) κιν.: 6945.396290 
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(συνέχεια από σελ. 1) 

ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΕΣ ΕΚΛΟΓΕΣ 2 0 0 9 στα ΚΥΟΗΡΑ 

Η ψηφοφορία διεξήχθη χωρίς προβλήματα και η ανακοίνωση των αποτελεσμάτων από τα Τοπικά εκλογ ικά τμήματα 

ήταν έγκαιρη. 

δουλευτές με τις περισσότερες ψήφους στα Κυ9ηρα είναι οι εξής : 

1 - Μ ι χ α λ ο λ ι ά κ ο ς Β ο σ ί λ ε ι ο ς (ΝΔ) 6 4 0 ψ ή φ ο ι 

2-Καρυδης Δ η μ ή τ ρ ι ο ς (ΠΑΣΟΚ) 4 7 9 ψ ή φ ο ι 

3-Μπεντεν\ώτης Εμμανουήλ (ΝΔ) 4 3 9 ψ ή φ ο ι 

4 - Μ ε λ ά ς Παναγιώτης (ΝΔ) 3 4 9 ψ ή φ ο ι 

b-Ητεντιδάκη Έλλη (ΠΑΣΟΚ) 3 4 2 ψ ή φ ο ι 

6 - Κ α λ ό ς Γεώργιος (ΝΔ) 3 3 3 ψ ή φ ο ι 

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΕΚΛΟΓΩΝ ΑΝΑ ΤΟΠΙΚΟ ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑ 
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Κ υ θ ή ρ ω ν 1 1 2 1 3 7 2 1 1 2 13 9 3 Ι 4 2 1 

Κ α λ ά μ ο υ 4 8 7 1 1 4 8 4 2 1 

Μ υ ρ τ ι δ ί ω ν 5 9 4 3 3 2 8 1 1 1 1 

Λ ι β α δ ί ο υ 1 3 0 1 3 4 5 7 7 7 2 1 1 

Κ ο ν τ ο λ ι α ν ί κ ω ν 7 9 5 7 1 4 2 3 

Κ α ρ β ο υ ν ά δ ω ν 6 9 1 4 1 6 1 3 10 9 3 1 

Μ υ λ ο π ο τ ά μ ο υ 4 6 5 3 2 4 9 4 1 1 

Φ ρ α τ σ ί ω ν 5 7 5 6 5 4 3 1 

Μ η τ ά τ ω ν 1 1 7 7 7 8 7 12 3 1 

Φ ρ ι λ ι γ κ ι α ν ί κ ω ν 6 2 5 7 1 5 9 2 5 1 1 2 

Α ρ ω ν ι α δ ί κ ω ν 3 7 2 4 9 5 7 3 

Λ ο γ ο θ ε τ ι α ν ί κ ω ν 8 0 6 6 8 9 4 3 1 I 

Π ο τ α μ ο ύ 1 1 3 6 6 2 7 1 6 19 6 2 1 3 1 

Κ α ρ α β ά 9 4 6 1 2 0 1 3 1 2 4 2 2 

Α γ . Π ε λ α γ ί α 9 3 9 0 1 2 1 0 2 4 1 

Σ υ ν ο λ ι κ ά 

α π ο τ ε λ έ σ μ α τ α 

1 1 9 6 1 1 3 3 143 119 118 66 16 8 5 8 4 4 1 
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Ε Θ Ν Ι Κ Ε Σ Ε Κ Λ Ο Γ Ε Σ 2 0 0 9 Η ο 3 = ^ £ $ 
ο u 

I I 

ΠΑ.ΣΟ.Κ 
01 Αλεξανδρίδης Λάζαρος του Κωνσταντίνου 168 
02 Καρύδης Δημήτριος του Μιχαήλ 479 
03 ΚατσΙκαρης Δημήτριος ίου Κωνσταντίνου 170 
04 Μπενέτος Γεώργιος του Κωνσταντίνου 196 
05 Μπεντενιώτης Εμμανουήλ του Ανάργυρου 439 
06 Μττόκοτα Δάφνη του Ρίζου 73 
07 Ντεντιδάκη Έλλη του Αντωνίου 342 
08 Ρεσβάνης Κωνσταντίνος του Σταύρου 75 

Λ Ι ~ & Ν έ α Δημοκρατία 
01 Βουτσινάς Ιωάννης ιου Γεράσιμου-Ανδρέα 42 
02 Καλός Γεώργιος του Βασιλείου 333 
03 Καισαφάδος Κωνσταντίνος του Ιωάννη 228 
04 Μελάς Παναγιώιης του Ιωάννου 349 
05 Μιχαλολιάκος Βασίλειος του Ιωάννου 640 
06 Μπουκουβάλα Μαρία του Ευαγγέλου 22 
07 Τσέγκα Μαρία του Γεωργίου 53 
08 Φραγκούλη Ιωάννα (Τζοβάννα) του Θεοδώρου 43 

Κ.Κ.Ε 
01 Κονταξιδάκη Παναγιώτα (Γιώτα) του Εμμανουήλ 21 
02 Κυζίλη Ευστράτιο - Ολυμπία του Κλεάνθη 14 
03 Μανωλάκου Διαμάνιω ίου Εμμανουήλ 51 
04 Μόφορης Γρηγόριος του Σταύρου 4 
05 Ξουράφης Νικόλαος του Δημητρίου 9 
06 ΡεΙση - Ράμφου Μαργαρίτα του Φραγκίσκου 11 
07 Τζατζάνης Κωνσταντίνος ιου Σπυρίδωνος 33 
08 Τσιμπόγλου Σάββας ίου Λεοντίου 19 

ΛΑ.Ο.Σ 
01 Ανδρεάκος Θεόδωρος του Δημητρίου 39 
02 Αποστολάτος Βάίτσης του Σπυρίδωνα 25 
03 Γκιώνη Σταματίνα του Αθανασίου 31 
04 Δαλαμάνης Μιχαήλ του Κωνσταντίνου 10 
05 Κωσταρόγλου Αργυρώ του Σάββα 13 
06 Οικονομίδης Πανταζής (Ζάκος) του Χρήστου 9 
07 ΧαρΙτος Χρήστος του Ευαγγέλου 14 
08 Χονδροκούκης Παρασκευάς του Παναγιώτη 10 

01 Γεωργόπουλος Παναγιώτης (Πανάγος) του Ευγενίου 8 
02 Δρίτσας Θεόδωρος του Παναγιώτη 49 
03 Λινός Ευάγγελος του Μιχαήλ 3 
04 Λυμπερόπουλος Δημήτριος του Βασιλείου 3 

05 Μαγείρου Ελένη (Ελενα) ίου Εμμανουήλ 50 

06 Ματζουράτος Δημήτριος του Ελευθερίου 3 
07 Σταματάκη Ελένη του Παναγιώτη 14 
08 Φοάνκου Αποστολία (Λία) του Γεωργίου 8 

® Οικολόγοι Πράσινοι 
01 Καλοδήμος Κωνσταντίνος του Νικολάου 11 

02 Καμπάνης Ανάργυρος του Αντωνίου 7 

03 Κολοκούρης Ορέστης του Δημοσθένη 5 

04 Μαλτέζος Γρηγόρης του Θεμιστοκλή 6 

05 Μπουντούρη Ειρήνη ίου Δημητρίου 17 
06 Ορλώφ Αντώνιος του Νικολάου 6 
07 ΧαοαλαυπάκΓΚ Ιωάννης του Θεοδώρου 2 

πηγή: Δήμας Κυθήρω\ 

ΥΔΡΟΕΡΕΥΝΑ 
απόλυτης επιτυχίας!!! 

Υ Π Ο Δ Ε Ι Ξ Η Ν Ε Ρ Ο Υ γ ι α γ ε ώ τ ρ η σ η , 

γ ν ω ρ ί ζ ο ν τ α ς έ κ τ ω ν π ρ ο τ έ ρ ω ν , 

μ ε τ ά τ η ν έ ρ ε υ ν α π ο υ α π α ι τ ε ί τ α ι , 

τ ο β ά θ ο ς τ η ς γ ε ώ τ ρ η σ η ς , 

τ η ν π ο σ ό τ η τ α τ ο υ ν ε ρ ο ύ , 

μ ε π ρ ο σ υ μ φ ω ν η μ έ ν ο σ χ ε τ ι κ ό έ γ γ ρ α φ ο . 

Α μ ο ι β ή μ ε τ ά τ η ν ε π ι τ υ χ ί α , 

ε κ τ ό ς τ ω ν π ρ ο σ υ μ φ ω ν η μ έ ν ω ν ε ξ ό δ ω ν έ ρ ε υ ν α ς . 

Αποτελέσματα . . . Ε κ λ ρ γ ώ ν 

σε ΑνυικύδηρΑ 

Παραδοσιακός ξενώνα^ 
ΠΟΡΦΥΡΑ 

Θ Σ. & Α. Μ Ε Γ Α Λ Ο Κ Ο Ν Ο Μ Ο Ι 

Προσφέρεται για όλο το XQ^0 

γιατί διαθέτει Κεντρική Θέρμανσή 

1392 
Ι1οτ<ιμι1ς - Κ ΐ ί ϋ η ο " , Τηλ . : 27360-3332 ·̂  

Α θ ή ν α , Τηλ.: 210 41340S8 - 2 1 » 

Μ Α Ν Ο Σ Θ Ε Ο Δ Ω Ρ Α 
Δ ι κ η γ ό ρ ο ι 

LL. Μ. Heidelberg 
E.M.L.E. Rotterdam 

73 
Βουκουρεστίου 36, Αθήνα 106 

Τηλ. 210-3833931, FAX 210-3834 

Στέλλα Χ. Καϊδετση 

80200 Χ. Π Ο Τ Α Μ Ο Σ - Κ Υ Θ Η Ρ Α Τ . Κ - 8 

T H A T F A X : 27360-34227 <) 

(Δίπλα από το Ταχυδρομείο Π ^ 

±>· 

Μανωλάκου Διαμάντι 

άΑζ&Σ. 
Αποσωλάΐοϊ Βαϊτοφ 

ILPLZtA 
Apfcaas Qe06u)pos 

Β Λ , 
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j^lS AdCapoc ίου Κωνσταντίνου 
jpiot; του Μιχαήλ 

Β^|·>!Ε!]£^μήιριος l o u Κωνσταντίνου 
rcfej^lll^PY'ot; του Κωνσταντίνου 

του Ανάργυρου 

ρ^~~Ηΐ_§λλπ του Αντωνίου 
Κωνσταντίνος του Σταύρου 

26 

12 

12 

j j l ^^—t i$ou Μαργαρίτα του Φραγκίσκου 

, ^ Α Ϊ Κ Ο Σ Α . Ε . 

Η Σ ΥΨΗΛΗΣ ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ 

^ ό 
AtηΙατ°τΊτα παράγωγης μας φτάνει τους 600 

ϊ μ ε τ ο ε ν τ υ π ω α , α κ ό τ ο υ "·7% ' 
\ 0*ατος· Με λίγα λόγια έχουμε ξεπεράσει και 

β'°ΜΧ<ιν(α ασβέστη στην Ευρώπη 
%oqq °ς τέσοερις τεράστιες ασβεστοπολτοποιίες 

" xty"" Της Αττ,κΚ· 
V % χαθ!χά του ασβεστοπολτού μας είναι: η 

^αστικότητα, η συνθετικότητα, αλλά και η 
Χ η ητ°· τ°ν, προσφέροντας στον Έλληνα κατα-

τΊ Via πλευρά την υψηλή ποιότητα που 
i o n ' α π ό τ η ν ά λ λ η ό ε ν a f " i v u τ α κ α τ ά λ ο , π α 

(n1 και άμμου (το γνωστό μπιμπίκι). 

\ \ · . % γ °° (Πάροό. Αντιγόνης) τηλ.:210.5127118,5127280 
V'l? Ν·Πε ζ Τ,1λ: 210.4816570-210.4822704 
Λ Λ ^ ι , ^ ^ η ς , Μετιιξά 20, Χαλάνδρι, 
» ^ ® 8 · 2 1 0 . 6 0 % 1 7 8 

"'2849245.2844275-276, Πικέρμι: 210.6039095-6 

Συγχαpi] τήρ ι ο Μήνυμα 
προς το νέο Υφυπουργό Παιδείας 

συμπατριώτη μας, 
Γιάννη Πανάρετο 

Καθ. Κ ύ ρ ι ο ν 
Ι ω ά ν ν η Π α ν ά ρ ε τ ο 
Υ φ υ π ο υ ρ γ ό Π α ι δ ε ί α ς , Λ ι α Βίου Μ ά δ η σ η ς 
και Θ ρ η σ κ ε υ μ ά τ ω ν . 

Α γ α π η ι έ μας Κ ύ ρ ι ε Ι Ί α ν ά ρ ε ι ε , 

Εκ μέρους ι ο υ Ι ν σ ι ι ι ο ύ ι ο υ ι ο υ Κ υ ΰ η ρ ά ί ο μ ο ύ , ι ω ν 
Τ ο π ι κ ώ ν ε π ι ι ρ ο π ώ ν ι ο υ ο ι η ν Α υ ο ι ρ α λ ί α ( Κ α μ π έ ρ α , 
Σ ύ δ ν ε υ , Μ π ρ ί ο μ π α ν ) ο ι η ν Α μ ε ρ ι κ ή ( Ν έ α Υ ό ρ κ η , 
Κ α λ ι φ ό ρ ν ι α , Σ α ΐ ν ι Λ ο υ ι ς ) , ι ω ν μελών ι ο υ Ι Ι α γ κ ό ο μ ι ο υ 
Συμβουλ ίου ι ο υ ΚυΟηρά ίσμού , ι ω ν Α π α ν ι α χ ο ύ ι η ς Γης 
ΚυΟηρ ίων κ α ι εμένα προσωπ ικά , ο α ς σ υ γ χ α ί ρ ο υ μ ε γ ι α 
ιην α ν ά λ η ψ η ι ω ν κ α Α η κ ό ν ι ω ν σας ως Υ φ υ π ο υ ρ γ ο ύ 
Π α ι δ ε ί α ς , Δ ι α Β ί ο υ Μ ά θ η σ η ς κ α ι Θ ρ η σ κ ε υ μ ά τ ω ν ι ης 
ν έας Κυβέρνησης. 

Σ α ς ε υ χ α ρ ι σ ι ο ύ μ ε που με ι ην σ υ μ μ ε ι ο χ ή ο α ς α υ ι ή 
α κ ο ύ γ ε ι α ι ι ο Κ υ ί ) η ρ α ϊ κ ό όνομα , σας σ υ γ χ α ί ρ ο υ μ ε γ ι α 
ι ην π ρ ο σ φ ο ρ ά οας , κ α ι ο α ς ε υ χ ό μ α ο ι ε κ α λ ή ε π ι ι υ χ ί α 
σ ιο δύσκολο έργο ιης π α ι δ ε ί α ς που α ν α λ α μ β ά ν ε τ ε γ ι α 
ι ο κ α λ ό ι η ς μ ε γ ά λ η ς μ α ς π α ι ρ ί δ α ς , ι ω ν 
α π α ν ι α χ ο ύ σ υ μ π α ι ρ ι ω ι ώ ν μας κ α ι ι ο υ μ ι κ ρ ο ύ μ α ς 
νηο ιού , που όμως α ν έ θ ρ ε ψ ε επ ισ ι ήμονες ιης δ ι κ ή ς ο α ς 
α κ ι ι ν ο β ο λ ί α ς κ α ι ι ο υ δ ι κ ο ύ ο α ς κύρους , ώ ο ι ε σήμερα 
να κ α μ α ρ ώ ν ο υ μ ε κ α ι να α ισθανόμαστε π ε ρ ή φ α ν ο ι γ ι ' 
αυ ιό . 

Ηλίας Α. Μαρσέλλος 
Πρόεδρος Ινστιτούτου Κυβηραϊσμού 

Ελένη Μαγείρου 
Υποψήφια ΣΥ ΡΙΖΑ 

I n s npdocpaues β ο υ λ ε υ τ ι κ ά εκλογέδ σ ι ψ μ ε ι ε ί χ ε cjs 
υποψήφια ο ιην Α' Εκλογική Περιφέρει α ιου Πειραιά με ιον 
συνδυασμό ιου ΣΥΡΙΖΑ, η σι/μπαυριώυισσά μιπ Ελένη Μαγείρου. 

"ΦΑΡΟΣ" 
ΛΟΓΙΣΤΙΚΟ 

ΦΟΡΟΤΕΧΝΙΚΟ 
ΜΕΣΙΤΙΚΟ 

ΓΡΑΦΕΙΟ 

• Δ Η Λ Ω Σ Ε Ι Σ Ε Ι Σ Ο Δ Η Μ Α Τ Ο Σ Φ Π Α - Ι Κ Α ( Ε Ρ Γ Α Τ Ι Κ Α -

Ο Ι Κ Ο Δ Ο Μ Ι Κ Α ) 

• Μ Ε Σ Ι Τ Ι Κ Α - Μ Ε Τ Α Β Ι Β Α Σ Ε Ι Σ Ε Ν Ο Ι Κ Ι Α Σ Ε Ι Σ Α Κ Ι Ν Η Τ Ω Ν 

• Ε Κ Τ Υ Π Ω Σ Η Δ Ι Α Φ Η Μ Ι Σ Τ Ι Κ Ω Ν Ε Ν Τ Υ Π Ω Ν - Ε Μ Π Ο Ρ Ι Ο 

Χ Α Ρ Τ Ι Κ Ω Ν - Γ Ρ Α Φ Ι Κ Η Σ Υ Λ Η Σ - Α Ν Α Λ Ω Σ Ι Μ Ω Ν 

Μ Η Χ Α Ν Η Μ Α Τ Ω Ν S H A R P 

ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΟΣ ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΟΣ 

ΓΙΑ ΤΑ ΚΥΘΗΡΑ ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ «SHARP,, 

ΤΑΜΕΙΑΚΩΝ ΜΗΧΑΝΩΝ-FAX-

ΦΩΤΟΑΝΤΙΓΡΑ ΦΙΚΩΝ ΜΗΧ/ΤΩΝ 

• Τήρηση β ιβλ ίων Φ Π Α Α' και Β' Κα ιηγορ ίας - Μιο&ολογία ΙΚΑ 

Α Λ Ε Ξ Α Ν Δ Ρ Ο Σ Γ. Φ Α Ρ Ο Σ 
ΦΟΡΟΤΕΧΝΙΚΟΣ Α' ΤΑΞΗΣ 

Μ Ε Λ Ο Σ Ο Ι Κ Ο Ν Ο Μ Ι Κ Ο Υ Ε Π Ι Μ Ε Λ Η Τ Η Ρ Ι Ο Υ 
Ε Λ Λ Α Δ Ο Σ 

ΠΟΤΑΜΟΣ ΚΥθΗΡίΙΝ 80200 
ΤΗΛ: (27360) 33130 - FAX: (27360) 38130 

ΕΙΡΗΝΗ ΑΛΕΠΟΥ - ΜΑΡΣΕΛΟΥ 
Δικηγόρος • lawyer 

I f . 
y Γραφε ίο : Ρόδου 5, Αγ ία Βαρβάρα 

ΤΚ. 123 51, τηλ. 210 5691493 

Κινητό: 697 8054839 (mobile phone) 

(συνέχεια από σελ. V 

Ο Γιάννης Πανάρετος, 
(γέννημα-θρέμμα Κυθήριος) 

νέος Υφυπουργός Παιδείας. 

Υ φ υ π ο υ ρ γ ό ς Παιδείας, Δια Βίου Μάθησης και Θρησκευμάτων 
ο ( γ έ ν ν η μ α - θ ρ έ μ μ α ) συμπατριώτης μας καθηγητής του 
Οικονομικού Πανεπιστημίου Αθηνών Γιάννης Πανάρετος . Η 
πρώτη του επιθυμία ήταν η μετάβασή του στα Κύθηρα για την 
ε ξ έ τ α σ η των προβλημάτων της π α ι δ ε ί α ς εκεί . Έτσι, την 
Παρασκευή 9 Οκτωβρίου επισκέφθηκε το νησί μας, το νησί του. 

Σ ε εκδήλωση που δ ι ο ρ γ α ν ώ θ η κ ε στην α ί θ ο υ σ α του 
Κυθηραϊκού Συνδέσμου στην Χώρα, μίλησε στους κατοίκους του 
νησιού και ιδιαίτερα στην εκπαιδευτική κοινότητα, σ ε μια 
συγκέντρωση που πραγματοποιήθηκε στον Κυθηραϊκό Σύνδεσμο 
στη Χώρα αλλά και α κ ο ύ γ ο ν τ α ς τ ο υ ς συμπατριώτες μας 
ε κ π α ι δ ε υ τ ι κ ο ύ ς και όχι μ ό ν ο για τα π ρ ο β λ ή μ α τ α που 
αντιμετωπίζει το νησί μας, ιδιαίτερα στοντομέατης εκπαίδευσης. 

Σύντομο Βιογραφικό Σημείωμα: 
Γεννηθηκε στα Κύθηρα. Είναι Καθηγητής Πιθανοτήτων και 
Στατιστικής στο Τμήμα Σ ,ατιστικής του Οικονομικού 
Πανεπιστημίου Αθηνών από το 1991. Από την 6η Οκτωβρίου 
2009 είναι Υφυπουργός Παιδείας, Δια βίου Μάθησης και 
Θρησκευμάτων. Μέχρι τότε βρισκόταν σε εκπαιδευτική άδεια 
επισκεπτόμενος τα Πανεπιστήμια Μπέρκλεύ και Στάνφορντ στην 
Καλιφόρνια. 
Είναι μέλος του Επιστημονικού Συμβουλίου της Βουλής (από το 
1987), Διευθυντής του Ινστιτούτου Στατιστικής Τεκμηρίωσης 
Ανάλυσης και Ερευνας (από το 1996), και μέλος του Διοικητικού 
Συμβουλίου του Ινστιτούτου Στρατηγικών και Αναπτυξιακών 
Μελετών (ΙΣΤΑΜΕ) Ανδρέας Παπανδρέου (από το 2004). 
Εχει διδάξει στο Γενικό Τμήμα του Πανεπιστημίου της Πάτρας 
(ως Καθηγητής (1987-1991) και ως Αναπληρωτής Καθηγητής 
(1984-1987)), στο Τμήμα Μαθηματικών του Πανεπιστημίου της 
Κρήτης ως Επισκέπτης Καθηγητής (1983-1985), στο Τμήμα 
Στατιστικής του Πανεπιστημίου Iowa ως Associate Professor 
(1982-1983), στο Τμήμα Στατιστικής του Πανεπιστημίου Missouri-
Columbia ως Assistant Professor (1980-1982) και στο Τμήμα 
Στατιστικής του Πανεπιστημίου του Dublin (Trinity College), ως 
Lecturer (1979-1980). Έχει διατελέσει Πρόεδρος του Τμήματος, 
Διευθυντής μεταπτυχιακών σπουδών, μέλος και αντ ιπρόεδρος 
της Επιτροπής Ερευνών. Στο Πανεπιστήμιο της Πάτρας διετέλεσε 
Αντιπρύτανης, Πρόεδρος της Επιτροπής Ερευνών, Αναπληρωτής 
Κοσμήτορας της Πολυτεχνικής Σχολής και Πρόεδρος του Γενικού 
Τμήματος. 
Υπηρέτησε ως Γενικός Γραμματέας του Υπουργείου Εθνικής 
Παιδείας και Θρησκευμάτων και υπεύθυνος για τις Γενικές 
Εξετάσεις (1988-1989 και 1995-1996), ως Πρόεδρος του Εθνικού 
Συμβουλίου Παιδείας (1995-2000), του Συμβουλίου Ανώτατης 
Παιδείας και ως Αντιπρόεδρος του διοικητικού συμβουλίου των 
Ευρωπαϊκού Δικτύου Εθνικών Συμβουλίων Παιδείας (EUNEC) 
(1997-2000). 

Θα πρέπει να τονιστεί για την ιστορία ότι ο Γιάννης Πανάρετος 
είναι ο πρώτος Κυθήριος που υπουργοποιείται μετά τον Γρηγ. 
Κασιμάτη και τον Σπ. Στάη και είναι ο πρώτος Κυθήριος 
υπότροφος του Κληροδοτήματος Στάη. 

Ακτινολογικό - Υπέρηχοι 

Triplex 

ΕΑΙΝΑ 1ΙΕΤΡΟΧΕΙΛΟΥ 
Ιατρός Ακτινολόγος 

Ιατρείο: Ιίερικλεους 1 & Ελ.Βενιζελου 29 
Αγ. Βαρβάρα Τ.Κ. 123 51 

Τηλ.: 210.5442532 - Κιν.: 6944 325031 

(c.JEBITA 
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Αντικνθηρα 

Οκτώβριος 2009 ΚΤΘΗΡΑΪ^1 

ί 

Ψ Η Φ Ι Σ Μ Α 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Ένωσης ίων Απανταχού 
Αντικυθηρίων "Ο Αγιος Μύρων", σε ε'κιακτη συνεδρίαση 
ίου μειά την είδηση του θανάτου ίου Επίτιμου Προε'δρου της 
Ένωσης 

ΜΥΡΩΝΑ Π. ΑΛΕΒ1ΖΑΚΗ 
ο οποίος επί σειρά ετών πρόσφερε πολύτιμες υπηρεσίες 
στην Ένωση και την ιδιαίτερη πατρίδα μας, τα Αντικύθηρα 

ΑΠΟΦΑΣΙΣΕ 
1) Να παραστούν τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου στην 
κηδεία του εκλιπόντος 
2) Να καταθέσει στεφάνι εκ μέρους της Ένωσης στη σορό 
του 
3) Να σταλούν συλλυπητήριες επιστολές στους οικείους του. 
4) Να δημοσιευθεί το παρόν στον Κυθηραϊκό Τύπο. 

Πειραιάς, 24/8/2009 

Για ίο Δ.Σ 
Πρόεδρος Ιωάννης Γλυταός 

Γεν. Γραμματέας Διονύσιος Ανδρόνικος 

Επιτυχόντες σε ΑΕΙ & ΤΕΙ 

Λπό τα μέχρι στιγμής στοιχεία που έχουμε 
συγκεντρώσει πέτυχαν στις εξετάσεις και εισήλθαν σε 
Σχολές ΑΕΙ και ΤΕΙ <>ι παρακάτω: 

Γ α λ α ν ά κ η ς Α ν α ο ι ά ο ι ο ς ι ο υ Γ ε ω ρ γ ί ο υ , 
Πολιτ ικών Ε π ι σ τ η μ ώ ν 6c Αΐ[μυαιας Διο ίκησης , Εθν ικό 
Κ α π ο δ ι ο ι ρ ι α κ υ Πανεπιστήμιο Αθηνών . 

Ε υ ο ι ρ α ι ί ο υ Α ν ν α ι ο υ Μ ι χ α ή λ , Τ μ ή μ α Φ υ σ ι κ ή ς , 
Πανεπ ιστήμιο Αιγα ίου . 

Συγχαρητήρια 
και καλή ouvcxvta οιις οιιυυδές ι ου ς. 

Στις 22 Αυγούστου πέθανε σιον Πε ιραιά ο Μύρων 
Α λ ε β ι ζ ά κ η ς σε ηλικία 92 ετών. Εψάλη και ετάφη στο 
Νεκροτεφείο Σχιστού. 

Ο Μύρων Αλεβιζάκης εργάστηκε επί σειρά ετών στα 
Ελληνικά Ναυπηγεία "Σκαραμαγκά" ως προϊστάμενος στο 
Ξυλουργικό Τμήμα, όπου βοήθησε πολλούς Αντικυθήριους 
και φίλους να εργαστούν εκεί. Υπήρξε ένας από τα πρώτα 
μέλη της Ένωσης των Απανταχού Αντικυθηρίων "Ο Αγιος 
Μύρων", υπηρέτησε πολλά χρόνια σαν Γραμματέας και 
Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου (1884-1987) και στη 
συνέχεια ανακυρήχθηκε Επίτιμος Πρόεδρος της Ένωσης. 
Μεγάλη ήταν η προσφορά του και η αγάπη του για την 
ιδιαίτερη πατρίδα του, τα Αντικύθηρα, και βοήθησε πολύ για 
την ανάπτυξη του νησιού. 

Τον επικήδειο λόγο εκφώνησε ο Αντιπρόεδρος της 
Ένωσης κ. Βασίλης Αλοϊζος. Τα ειλικρινή μας συλλυπητήρια 
στα παιδιά του οικογενειακώς. 

Επικήδειος Λόγος 

Με λύπη βρισκόμαστε σήμερα εδώ για να συνοδεύσουμε 
στην τελευταία του κατοικία και να αποχαιρετήσουμε το 
Μύρωνα Αλεβιζάκη, ένα από τα πρώτα μέλη της Ένωσης, 
Επίτιμο Πρόεδρο της Ένωσης, εκλεκτό μέλος της κοινωνίας 
του Πειραιά, έναν άνθρωπο αγαπητό σε όλους που έδωσε 
όλη του τη ζωή για το νησί μας και για την Ένωση, 
προσφέροντας και βοηθώντας αχό όποια θέση και αν 
βρισκόταν, είτε σαν Πρόεδρος της Ένωσης, είτε σαν μέλος 
του Διοικητικού Συμβουλίου είτε και σαν απλό μέλος της 
Ένωσης, δίνοντας πάντα αφιλοκερδώς τη βοήθεια του τόσο 
στα Αντικύθηρα όσο και στους Αντικυθήριους όποτε την 
ζητούσαν. 

Η ιστορία του Μύρωνα Αλεβιζάκη και η προσφορά του 
είναι γνωστή σε όλους τους Αντικυθήριους. Υπήρξε ένας 
από τα πρώτα μέλη της Ένωσης των Απανταχού 
Αντικυθηρίων. Διετέλεσε για σειρά ετών Πρόεδρος του 
Διοικητικού Συμβουλίου, ανακηρύχθηκε Επίτιμος Πρόεδρος 
της Ένωσης, αλλά πέρα από όλα αυτά υπήρξε ένας 
άνθρωπος που είχε κερδίσε ι επάξια την αγάπη και το 
σεβασμό, όχι μόνον των Αντικυθη-ρίων, αλλά και όλων όσων 
τον γνώρισαν, για την εργατικότητα την ευγένεια του και την 
ορθότητα των κρίσεων του, που βοήθησαν σε δύσκολες 
στιγμές το νησί και τους ανθρώπους του. 

Ό λ ο ι μας τον θυμόμαστε να συμμετέχει σε όλες ης 
εκδηλώσεις του νησιού και της Ένωσης, πάντα πρόθυμο να 
εξυπηρετήσει όποιον του το ζητούσε, να είναι πάντα στη 
διάθεση των συμπατριωτών και του νησιού μας για την 
αντιμετώπιση όχι μόνον των προβλημάτων που αντιμετώπιζαν 
τα Αντικύθηρα αλλά και των προσωπικών προβλημάτων των 
Αντ ικυθήριων, αφού όλο ι σέβονταν τη γνώμη του. 
επιζητούσαν την άποψη και τη συμβουλή του και δέχονταν 
τα λόγια του με τη σκέψη ότι πάντα ήραν ειλικρινά και μέσα 
από την καρδιά του. 

Είναι, πάρα πολλά τα παραδείγματα και οι περιπτώσεις 
που με τις ενέργειες του και τις προσπάθειες του πολλά 
πρόβλημα του νησιού μας προωθήθηκαν και βρήκαν λύση. 
Οι περισσότεροι από εμάς έχουν προσωπική άποψη για το 
ήθος, την αξιοπρέπεια, την τιμιότητα και τον πατριωτισμό 
του και την προσήλωση του στη βελτίωση των συνθηκών 
διαβίωσης των συμπατριωτών μας που μένουν μόνιμα στα 
νησί, στην ανάδειξη της πολιτιστικής κληρονομιάς του νησιού 
μας και στην ανάπτυξή του. 

Ήταν ένας από τους τελευταίους συμπατριώτες μας που 
κατάφεραν μέσα από τις αντιξοότητες της εποχής πριν τον 
πόλεμο να δημιουργήσουν την Ένωση, να την στηρίζουν 
και να δείξουν σε όλους μας τι σημαίνει να αγαπάς τον τόσο 
σου και τους ανθρώπους του, να προσπαθείς για το καλύτερο 
τόσο του τόπου όσο και των συμπατριωτών σου, να βοηθάς 
όπου χρειάζεται χωρίς να περιμένεις ανταπόδοση, να 
αρκείσαι στην προσφορά χωρίς να επιδιώκεις προσωπικό 
όφελος και να σου αρκεί η εκτίμηση και η αναγνώριση από 
τους συμπατριώτες σου. 

Ό λ α όσα προσέφερε στα Αντ ικύθηρα κα ι στους 
Αντικυθήριους, θα μείνουν παρακαταθήκη για όλους εμάς 
τους νεώτερους πίσω και θα τον θυμίζουν σε όλους μας. θα 
είναι πάντα στη σκέψη μας, όπως και οι άλλοι συμπατριώτες 
μας που έχουν φύγει από τη ζωή και η ανάμνηση του θα 
δίνει σε όλους μας τη δύναμη να συνεχίσουμε το έργο που 
ξεκίνησαν αυτοί, ελπίζοντας να φανούμε αντάξιοι συνεχιστές 
τους. Τα πιο θερμά μας συλλυπητήρια στην οικογένεια του. 

Ας είναι ελαφρύ το χώμα που τον σκεπάζει. 

Α ν α κ ο ί ν ω σ η 

ποιΐ"6' 
Το Διοικητικό Συμβούλιο της Ενώσεως ίων Αι 

Αντικυθηρίων "0 Ay ι ο ς Μύρων" 9α π ραγ^°πι ^ y 

ετήσιο μνημόσυνο τ ω ν ευεργετών . οωρΐ<1 ^ 
των απανταχού αποθανόντων ΑνΡίκυ^ηρ16^ ^ 
Νοεμβρίου, ημέρα Κυριακή και ώρα 10 
Ιερό Ναό Παναγίας Μυρτ\δ\ώτ\σσας Νεσυ 

Γι α το Δ.Σ. 
0 Πρόεδρος Ιωάννης 

0 Γεν. Γραμματέας Δ ιονύσ ιος Ανδρ°ν 

Ο Δ ι ο ν ύ σ ι ο ς Κ. Γ α λ α ν ά κ η ς έστειλε ^ ^ 
Αμερικής για τις ανάγκες της Ένωσης Αντικ 

Η οικογένεια Βαρβάρας Πάτερου πρόσφερε1 

στο Πανηγύρι του Αγίου Μύρωνος σιον Πειρ 

Το Δ.Σ. της Ένωσης τους ευχαριστεί θερΡα 

ΓΑΜΟΣ 

Βασίλης - Ελένη 
Σης 19 Ε β π ί β μ β Ρ ^ Α| 

ιιανιρεύιηκαν σιον ΙεΡ° ^ ί 
Πείρου οίους Αραίους 
Κονόμος με ιην Ε λ έ ν η ^ 

Κουμπάρος ήιαν ο Γιάννης Τ ζ ω ρ ^ π ^ ν j 
Σιη ουνέχεια οι νεόνυμφοι Ρ̂  

προσκεκλημένους ιους οιο Ξ ε ν ο δ ο χ ε ί ο ^{ί" 
οιο Καψάλι. Ευχόμαοιε οίους νεόνυμφ°υς 

και ο ί ο υ ς γονείς ιους να ιους χ α ί ρ ο ν ι α ι · 

7Τ ε Μ θ H 

Μαρία Γ. Αλεβιζά** J 
Στις 1 9 Σεπτεμβρίου 2 0 0 9 α π ε β ί ω σ ε σ·• ^ 

n Μαρία Γ. Αλεβιζάκη σε ηλικία 72 ετών. £·Ψ ^ 
στο Νεκροταφείο Σχιστού. ftefrfO 

Τα ειλικρινή μας συλλυπητήρια στον ο 
ανήψιατης. 

Χαράλαμπος 

Στις 1 1 Αυγούστου 2 0 0 9 α π ε β ί ω σ ε κ θ ' ^ 

Γ' Νεκροταφείο Αθηνών ο Χαράλαμπο? * J 
ηλικία 71 ετών. , -Λ ίβ " 

Τα ειλικρινή μας συλλυπητήρια στη σ 
στις κάρες του οικογενειακώς. 

Κοινότητα 
Τηλ. Προέδρου: 2736033004 
Φαξ Προέδρου: 2736033471 
Φαξ Γραμματείας: 2736031930 
E-mail: info@antikythira.gr n(la(]^ 
Url: www.antikythira.gr, www.kythera-9 

Περιφερειακό Ιατρείο 
Τηλ. & Φαξ: 2736033213 

Αστυνομικός Σταθμός 
Τηλ. & Φαξ: 2736033767 

Κυθηραϊσμός 

Αγκαλιάζει κάβε συμπολίτη 
ενός παγκόσμιου χωριού που έχει κρύψει 

οτην καρό ι ά του το Τσιρίγο 

ΑΝΤΙΚΥΘΗΡΙΟΙ, ΑΓΚΑΛΙΑΣΤΕ ΤΟ ΣΥΛΛΟΓΟ ΜΑΣ ΓΡΑΨΤΕ ΝΕΑ ΜΕΛΗ 
ΤΑ ΜΕΛΗ ΕΙΝΑΙ Η ΔΥΝΑΜΗ ΤΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΜΑΣ 
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K y t h e r a - f a m i l y . n e t : 

toterufeuj M a y o r K o u h o u t l s 

9 & - ^ N y . n e t 
' year. y ^ y o u f o r finding the time to speak to us again 

(yihera
 1 s always an honour to interview the mayor of 

C^oukoulis 
site be°r f ' V l n 8 m e the opportunity to let the visitors to 

' ^ n o w ' , ° r m e d a ^ o u t Kytherian policies which are in 

' i S - i 

ar>d what we plan to do in the near future. 

w 
family, r 

Siia a ! j r t . toc^ay with questions from our site members ir 
a a J a

A m e r i c a ' but before 
. '"ed archaeologist , and we 

^ i s l a n d 

do that, have a question: 
k n o w wha t an 

. .-„So . - archeologicaily Kythera is. Isn't it tempting 
"riuethe e t ' m e s to leave your administrative duties and 

Profession for which you studied? 

t h e Kytherian electorate, I am totally devoted 
ν a"d Γ t h e m a yo r of Kythera, and although I like very 
> l 0 g v , a v e a passion for research in the area of 

is a ' w i " not spend time with archaeology before my 
ay°r have finished some time in the future. 

Si r 
< S H y . n e t 

V your work as mayor? 

;>ch, 

f1 

, finish, ' 3 n d ' °ften feel not just happy but very excited 
V 'e r V e r y difficult job for the island. Whenever I 
^ X , o

anV d i f f i cu l t ies du r i ng my e f fo r ts for the 
S CQtr>plet d ' S ' a n d ' ' e v e n m o r e e ' a l e d when the 

t ^ n e t 
V t e ° f Kv ih f ' C u l t f o r y o u ' having a s you do on the 
\ M o „ (u a expecting so much from you on the one 

% u
 e other your party and colleagues in Piraeus 

0 pursue their interests as well? 

\iSou\is kL ' thinl·· 
J, t L * that the Kytherians, wherever they are, love 

·., all Q f
y b e l o n g to this island, and I feel that I must 

j j j jN , | { t h e m equally, no matter where they live. For 
' > a l iV 0 m e e t Kytherians who come from Athens 

" V t 0
 f r ° m A u s t r a l i a or the US. I even had the 

( A , s
r t1eet a Kytherian last year who hailed from 

,i||0"3nd |Qv° ' was really honoured to meet with people 
Sji^eet . l 6 0 u r island from anywhere in the world, who 

t h e m a y o r 1 0 discuss their probler 

jtnc0rnes (
[ |°ns submitted by visitors to our site: 

•K 

'sland. 
problems or their 

The 
Γί\ f ~ -»i /mm\.u KIJ «i^iiwij l i l t 
1 is be ° m K a t h r y n Cassimaty in Sydney: She asks 

os
 e'agi c u t through a small mountain on the way 

I \ > 5 S h e 

has calculated that the journey from 
·. % w , W i " b e shortened by only about 20 seconds 
V Cost for the road must run into millions. VK°ul i s 

S i r · 

R 
k 

, .||C| make clear that this work wasn't undertaken 
"5of p ty ° f Kythera. It was undertaken by the 
i s ' t re ' r a e U S · l n m y v i e w this construction was not 

Ves just two curves from the road and isn't 

K ^ y - n e t 

\ W m u c h the work is costing the Greek taxpayer? 

^tvvpp"'°rrr>ed it costs about 1 million Euro including 
n Ag. 

Κ 

In Haralambos and the Nursing Home. 

% tj|-net 
6 rational behind the works? 

<Ulis 
in 2006. It was 

\ 
ftKc't?5, e l e c t e d as a mayor, 

h s l o p ' 1 d o n t k n o w w h y t h e y w a n , e d 

• V i r ° T i ,KV e m a d e m u c ' 1 m o r e s e n s e t 0 W l d e n t h e 

i V V Galani spring towards Ag. Pelagia, which 
Λ ρ neve

 n a truck meets even a private car it is 
T C O Q s t fir m i n d a t r u c k a n d a bus or another truck! 
} \ A ( | " 'shed now and we can only wait on its 

s ' 8 n s a7 Su8gest to the Nomarchia of Piraeus that 
\ erV tjBh

e P'aced at the end of the straight road as 
snt turn to the left so one must slow down 

ft 

3 n y accidents. 

(continued page 17) 

VALE THEODORE SIMOS 

O n the 75 th anniversary of the Ky ther ian B r o t h e r h o o d of Austra l ia the Guest o f Honour at the Annua l Debutantes ' 
Ball was the H o n o u r a b l e Just ice T h e o d o r e Simos QC. In his w r i t t e n message T h e o d o r e Simos spoke of his fam i l y ' s 
histor ic and close ties w i t h Kythera and endu r i ng values of Ky ther ian migran ts to this coun t r y , par t icu lar ly the pursui t 
of excel lence. 

Sadly, T h e o d o r e Simos passed a w a y on 26 May 2 0 0 9 a g e d 75 years a f t e r a l o n g ba t t l e w i t h il lness. Several 
eu logies have a l ready been w r i t t e n abou t Theodo re ' s l i fe and it is on ly f i t t i n g tha t a smal l t r i b u t e to pa id to this 
ex t r ao rd i na ry lawyer and Ky ther ian in this news le t te r . 

Theodo re Simos was b o r n in I 934 in Ka toomba , t o Zachar ias Simos and his w i f e . Mary (Panaretos). Zachar ias had 
lef t Ky thera in I 914 and a r r i ved in Aust ra l ia w h e r e he ini t ia l ly f o u n d w o r k in Greek cafes in Ten te r f i e l d and Sydney. 
In 1916, w i t h the w o r l d at w a r , Zacharias establ ished a beaut i fu l art deco cafe tea r o o m at Ka toomba and cal led it the 
Paragon, m e a n i n g m o d e l o f excel lence. 

Theodore was educated at Miss Long's School. Katoomba; Katoomba Primary School; St Bernard's College, Katoomba; 
Sydney G r a m m a r School and the Un ive rs i t y o f Sydney, f r o m w h i c h he g r a d u a t e d BA in 1953 and LLB (f i rst class 
honours ) in I 956. He w a s a w a r d e d the Un ive rs i t y Meda l in Law 11 956), t he Wa l te r Reed Scholarsh ip ( l 956), a n d a 
Univers i ty o f Sydney Pos tg radua te Research Trave l l ing Scholar-ship 11 950-1 957 and 1957-1 956). In I 956 T h e o d o r e 
g r a d u a t e d Bache lo r of Loi ters f r o m O x f o r d Un ive rs i t y and in 1959, he g r a d u a t e d Master of Laws f r o m H a r v a r d 
Universi ty, a f ter w h i c h he c o m m e n c e d prac- t ice as a hamster . He was appo in ted Queen 's Counsel in I 974 and then on 
31 January I 995 T h e o d o r e Simos QC w a s s w o r n in as a j u d g e of t he Supreme Cour t o f N e w South Wales. 

He p r o v e d to be an em inen t l a w y e r , law lec turer and j u r i s t . A t t h e m e m o r i a l serv ice ho ld at St. Francis o f Assisi 
Church P a d d i n g t o n o n 26 June 2 0 0 9 one o f his f o r m e r pupi ls at the bar de l i ve red a s t i r r i ng eu logy , par t o f w h i c h 
fol lows: 

«The prac t ice of law is an honou rab le p ro fess ion . A n d the re are many w h o make thei r mark in d i f f e r e n t w a y s . The 
quiet and d ign i f i ed m a n w h o s e m e m o r y w e n o w h o n o u r , ranks amongs t t he most loved and respected barr is ters and 
j u d g e s of our t ime. Far all his e x t r a o r d i n a r y in te l lect , tha t w h i c h marks h im ou t m a y be s u m m e d up in t he f o l l o w i n g 
w o r d s : he was a t rue gen t l eman . 

He took his respons ib i l i t ies e x t r e m e l y ser iously . Never w a s t he re a m o r e ca re fu l m e m b e r o f t he bar . Never w a s 
t he re a m o r e c o u r t e o u s m e m b e r o f t he bar . Never was t h e r e a m e m b e r o f t he bar less likely t o have e x h i b i t e d 
neg l igence in his w o r k no r t o be hur t t o the core in l i t i ga t ion sugges t ing such conduc t . O n the Court he a p p r o a c h e d 
his w o r k exh ib i t i ng the very same d ign i t y w h i c h was t h e lodestar o f his slellar career , c la iming that he or she had no t 
b e e n heard . 

Re tu rn i ng to t he m o r e p r i va te aspects o f the m a n it is clear that he w a s ce r ta in l y n o t a ca rouser . He look v e r y 
g rea t p r i de in t h e ach ievemen ts o f his ch i l d ren Jack, Paul and E l izabeth a n d the i r fami l ies i nc lud ing his e igh t 
g randch i l d ren . He len w a s a lways u p p e r m o s t in his t hough t s . He cons ide red the m a r r i a g e the g rea tes t love a f fa i r of 
ou r l imes. He w o u l d o f f e r a toast to t h e most beau t i f u l w o m a n in the w o r l d ...and t h e n Helen. Helen c o n f i d e d in me 
that Theo a lways c o m m e n t e d that she was 95% r ight - but w i t h a g leam in his eye he w o u l d say, «Ah, but tha t last 5%». 

Theo's m o t h e r Mary a lways r e f e r r e d to h im as ' m y Theodore ' . In t r u t h he w a s also ' m y Theodo re ' t o every s ingle 
f r i end w h o has h o n o u r e d his m e m o r y by be ing present today. The likes of Theodore Simos wi l l no t o f t e n pass t h r o u g h 
the cor r idors of Counsel 's Chambers , bu t m a n y wi l l p r o f i t b y t he examp le of excel lence w h i c h he set. The law has lost 
one of its most i l lustr ious sons.' 

Theodore Simos is surv ived by his w i f e , Helen; ch i ld ren John (Jack), Paul and El izabeth and their fami l ies, inc lud ing 
e igh t g r a n d c h i l d r e n . No t on l y has t h e law lost one of its best , bu t Ky the ra is also the p o o r e r f o r t h e pass ing o f 
Theodo re Simos QC. 

T h e o d o r e Simos w a s indeed the p a r a g o n of exce l lence a n d he w i l l be missed. 

George Vardas 

Kytherian Brotherhood 
of Canberra and Districts 

Members of new Council 
President: John Kalokerinos 
Vice President: Anthea Matis 

Committee member (trips and membership database): 
George Frilingos 

Committee member (youth and internet): 
Nektaria Levantis 

Treasurer: Fotis Samios 
Public Office: Donna Simotas 

Secretary: Doris Stathis 

Events: 
Saturday 19 December - Christmas Celebration 

Hellenic Club, Canberra 

Peter J. Comino & Co. ! 
• Leo Comino 

r 
τ if 

Chartered la^BuM Liiani'ii'u Accountants 
\ 1 I . . Γ - J. 
\ ... TfSmCasilereagh Street Sydney SOUTH NSW2000 

Telephone: 2641468Fax: 2618967 

High Performance Hair Salon 

Bessie Vlantis - Kalimera Hara 

816 Horseblock Rd. Farmingville, NY 1738 
Tel. (631) 736-2304 - Fax:(631) 451-3478 

OHLUilO TO ORE Ε EE? 

TRU THIS: 
TO KYTHERA: 003027360 + phone number TO MOBILES: 0030 + mobile phone ' 

e.g. 003027360 + 31614 number 
From United States:011-30-27360 + plume number 

TO ATHENS: 0030210 + phone number 
e.g. 0030210 + 4599414 

From United States.011-30-210+phone number 

I H I l | 

From United States.011-30+ phone number V> 
If you with to publish some other international phone codes, please J-j 
inform us ' 

- L i 
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ENGLISH SECTION 

The importance of kytheraismos 
to a Homesick Aussie 

by Mary Londy 

Settling in 

Ok, so w e left o f f w i t h me being grossed out by the 
who le toi let paper si tuat ion. A f te r the shock w o r e o f f , 
Pappou and I began to address the more administrat ive 
tasks that wou ld make our tr ip run more smoothly. First 
and foremost, it was of f to the bank [because paying bills 
is a lot easier to do w h e n you have cash to pay them), 
found the banking exper iencequi tequi rky . As you go in, 
you are required to 'take a number ' , similar to the deli 
section of our major supermarkets, and then wait for your 
number to be called. Simple, right? Well, not really. What 
hadn ' t fac to red in was that hav ing a t icket was no 
guarantee that you wou ld be next w h e n your number is 
called. Some people |locals I'm assuming) wou ld just walk 
straight up to a f ree clerk, or if there wasn ' t one, go 
behind the counter and f ind someone to serve them! Or , 
they wou ld just be go ing in for a chat - something wh i ch 
wou ld never happen at a bank back home, (or if it did, 
the perpet ra tor w o u l d be sub jec ted to some kind of 
impolite dressing d o w n f r o m the other banking patrons)! 
It didn't happen all the time, but it was definitely amusing 
the f irst t ime I wi tnessed it. 

The next task w e tackled a f ter conquer ing the bank, 
was to sort out our car insurance and ensure that our 
in ternat ional drivers' licences w e r e all in order. This was 
quite a s t ra igh t fo rward exercise, it was w h a t happened 
af terwards that terr i f ied me to my very core. That's right... 
I had to get behind the wheel . Now, those that know me 
wel l can attest to the fact that I 'm a very carefu l dr iver 
(my Pappou taught me well), but it wasn ' t enough to 
prepare me fo r the very d i f fe ren t dr iv ing condi t ions in 
Kythera. THEY DRIVE ON THE WRONG SIDE OF THE ROAD 
AND THE STEERING WHEEL IS ON THE WRONG SIDE OF 
THE CARIII Everyone though t that my biggest concern 
w o u l d be veer ing o f f t o the left lane, as that is w h a t I'm 
used to. It was in fact the opposite: I was dr iv ing too close 
to the side of the road and Pappou was w o r r i e d that I 
w o u l d dr i f t so far r ight that w e w o u l d end up in a ditch. 
As it turns out , I d idn ' t dr ive us o f f the road, but I had a 
few close calls w i t h people driving into my lane to overtake 
the s lower, more carefu l dr ivers. It is a very sober ing 
experience to have someone drive straight at you at speed. 
But, I survived to tell the tale and effect ively took my o w n 
sort of defensive dr iv ing course. 

It was one week in to our t r ip that Pappou decided it 
was time to get our Greek I.D. cards (taftotita), wh ich wou ld 
ensure our Greek ci t izen status. A f te r taking some I.D. 
photos at the pho to shop in Chora, it was o f f t o the police 
stat ion to f inal ise the process. We arr ived at the pol ice 
stat ion at around I 1:30am and the man w e we re wa i t i ng 
for had decided to take a very long lunch and did not 
return unti l wel l af ter I pml Unlike the Monty Python boys' 
"Spanish Inquisition", the Kytherian police do not conduct 
their business w i t h ruthless eff ic iency. But, by this point , I 
was star t ing to get used to it. And , w h e n I f inal ly did get 
my I D. card, it was in t ime fo r the European Council 
e lect ions, and I got to vote. It was a very exc i t i ng 
exper ience, even t h o u g h I knew no th ing about any of 
the contenders and the par ty I vo ted for didn't w in . 

(to be continued) 

Call 003-210 -4599414 ι 
and get 

your advertisement place 

So every Kytherian could find you 
everywhere in the world. 

F A X : (003) 210 .4599415 

Anna Patty 
wins Award 

for Excellence 
in Education 
Journalism 

The Herald's Education 
Editor, Anna Patty, has won the 
top national award for 
exce l l ence in educat ion 

journalism for the second year in a row from the Australian 
Council of Deans of Education. 

The award recognises the highest quality of education 
journalism in Australia. 

Patty was awarded the overall prize for her analysis of 
education issues, news and Feature writing. 

Her repor ts inc luded i s sues such as the 
disproportionately high number of independent students to 
claim special provisions for the Higher School Certificate 
the burgeoning homework loans on kindergarten students 

and deficiencies in the Rudd Government's "education 
revolution". 

Anna Patty 
Master of Arts (Journalism) (1992) 

Anna Patty really mixed the practical with the theoretical when 
she completed her Master of Arts Qoumalism) degree at the 
University of Wollongong in 1992. 
Anna was a young journalist at the Illawarra Mercury when 
she studied at UOW, working the late "police rounds" shift 
from 6pm to 1,30am. She'd finish work, grab a few hours sleep, 
and head off to university for her Journalism studies under 
Professor Clem Lloyd. 
Since completing her course, Anna has worked on some of 
the biggest newspapers in Britain and Australia, including 
The Times in London. She is currently The Sydney Morning 
Herald's Education Editor. 
"When I joined the Mercury I had an undergraduate degree, 
majoring in English literature, from the University of Sydney," 
says Anna. "I thought the Masters degree would provide a 
good opportunity to expand my skills in an area directly 
relevant to my career. 

Anna says she was also attracted by the idea of learning 
from the late Professor Lloyd, who had an outstanding career 
as a journalist and media educator when he established the 
Master of Arts (Journalism) course at UOW in 1990. 
"Professor Lloyd gave me an enormous amount of 
encouragement and inspiration," she says. "He was an 
excellent teacher and had a great sense of humour, which 
made the classes enjoyable. 
"Anna remembers being exhausted by the schedule of day-
time study and night work. "But being much younger, I had 
enough energy to enjoy campus life and the friendships I 
made," she says. "And working at night was fun because 
there were often opportunities to write late-breaking page 
one stories, and then pick the paper off the rolling printing 
press an hour or two later. 
"Anna moved from the Mercury to The Sun-Herald and then 
The Daily Telegraph in Sydney before working in Athens 
during the 2004 Olympics and The Times, on a News 
Corporation exchange. She returned to Australia to work at 
the Telegraph's state parliament bureau. In 2006 she was 
appointed Education Editor at the Herald, where she 
oversees the paper's coverage of secondary and tertiary 
education and reports on school-based issues. 

R E S T A U R A N T 

Chris' has been serving this area since the 196 (I's. We waul J like to 
express our sinceresl gratitude to our customers who have made this 

business successful. The new Chris' Cafe' & Restaurant goal is to please 
and satisfy our customers. and we promise to keepo this as our priority 

in the years to come 
Please inquire about Celebrating a Party, 

Anniversary or any Occasion in our Facility (After 7:00pm) 

7506 3RD AVENUE BROOKLYN, N Y II2IW 
Tel. (718) 238.7102 - Fax : (718 ) 765.1721 

MEDICAL PIONEER 
OF THE 20th CENTURY 

(continuedfrom previous issue) 

CHAPTER 17 

Fascination of Opal 

By Dr. Archie Kulokerinos 

This problem was solved 
by one of my ex-teachers 
-an obs t e t r i c i an and 
gynecologis t of 
c o n s i d e r a b l e no te and 
abil i ty n a m e d Stanley 
D e v e n i s h - M e a r e s . He 
invited me to his home 
for dinner one I evening. 
O n e o t h e r gues t was 
present -Sam Ure-Smith 
-a well-known publisher. 
Before the dinner was 
finished Sam had agreed to 
publish for me. There was one addition to e^jngtlii 
the manuscript. This would be a chapter desc^ ^ ^ 
features on Australian opal and then, aim ^ ^ 
afterthought, Sam said. 'Would you incl 
photographs of different types of opal?' c0lnpl'sl1' 
That seemed to be a reasonably easy task to a ^apli 
Ε had never dabbled in the field of macrop" 
but could envisage few difficulties. In a truly ^ 

o.ad^.oov.opwng^WV 
lo uiuisrsuiml «• ,ηυϊΙ Μ J|W 

; made 10 

manner I approached the 'experts'. The S y d ^ j j a 
for Nikon cameras re fe r red me to a .,a|. 
photographer based in the Royal Prince Alfred ^ ^ 
The nature of his work demanded c o n s i d e r a b l e 

what 1 was shown was a revelation. Medical SP ^ 
could be photographed in a manner that alnJ°S

meop3|! 

them back to life. However, when I p r o d u c e d so ^ ^ ι 
and explained what Ε wanted to do I was tol · ,0 
think you realise what a difficult task you are 

undertake. « ο λ ^ Α 
I began my assignment with only one m a C ofop̂  
light and a single flashgun. I relatively plain pi ^ | # 
was placed on the stage and Ε looked throng ^ ^ 
Suddenly, I was in a different world. Insta" J y / 
that 1 was 'on to something' -that I had b * ^ 
the privilege of being a pioneer -an explorer· ^ c o " 
at something utterly amazing and unique. B u ^gxp^ 

describe what I saw? I couldn't. I c o u l d n ' t ev^ φ φ 
what Ε saw. Obviously, I had begun along 3 

journey. Also, obviously, it would be a l a b ° u r
t 0 soft \ 

Five years were to pass before I was ab e 
problems out during that time I became ^ 
in Aboriginal infant health and the opal stu flS < 

,.b . c λ ι tooK ,,, 
as medication for 
thousands of photographs 

my troubled mind. 
.. - r graphs. I traveled W ^ o f J 

many individuals and thought back to s ^ r ! 
conversations I had in the past with the fe ^eC4 jj 
'old-timers' at Lightning Ridge. EventuaUy^jW j 
came together and, as often happens when s ̂  j ρ 
explored, I found that I had discovered very 
simply 'rediscovered' what had been k n o W " f φεΓ^Ι 
timers but had been lost with the passing 
On 1 y a few fine details could be claimed by 
discoveries. $ 

Westside lounge & ASTRA 

/ 
Wedding, Engage, 

Flint 

i P L . firlKn 273 Illawarra Rd., M a r r i e d 
Tel. 5589111 

• I jc 
Manager: Miranda H ^ j p 
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I 
Ι'ΐιΐιχβιρημααχά 

^ΕΠ - Ημερίδες ενημέρωσης με θέμα: 

"Νέοι Ορίζοντες στην Ψηφιακή 

Επιχειρηματικότητα" 

n °^ τ τορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Πειραιώς 
ι c Καλεσε όλους τους επιχειρηματίες και τους 
g (ΡεΡόμενους σε ημερίδες ενημε'ρωσης που 

ΡΥανωσε με θέμα: " Νέοι Ορίζοντες στην Ψηφιακή 
ΧειΡηματικότητα". 

I ^ Πειραιά πραγματοποιήθηκε η πρώτη ημερίδα 
4 Σεπτεμβρίου 2008, ημέρα Τετάρτη και ώρα 19:00, 

Οτη α ' Θ θ υ σ α δ η λ ώ σ ε ω ν του ΕΒΕΠ, η δεύτερη έγινε 
ώρα ^"'S 25 Σεπτεμβρίου 2008, ημέρα Τρίτη και 
Kqi 1 9 : 0 0 / σ τ Π ν αίθουσα Δημοτικού θεάτρου Αίγινας 

1 τρίτη στα Κύθηρα, την 1η Οκτωβρίου 2008, 
KU0 ^ε τάρτη και ώρα 19:00, στην αίθουσα του 

ΠΡα'ικου Συνδέσμου, στην Χώρα Κυθήρων. 
H/W α τ τ τ ύ Χ θ η·<αν θέματα όπως η δ υ ν α τ ό τ η τ α 
% ΤΡ°ν ι κών Συναλλαγών με το Επιμελητήριο, η 

στην Ηλεκτρονική Αγορά για την προβολή 
En

 ν τ ω ν και υπηρεσιών και η αξιοποίηση της 
TtpQ ΡΠΜατικής Πληροφόρησης (ευκαιρίες συνεργασιών, 
tn 'Ρ αΡματα χρηματοδότησης, κλαδικές μελέτες, 

χε'ΡΠματικά νέα κ.α.). 

Οηι nlir>e σύνδεση των ταμειακών μηχανών 
" Το ρ — 1 υΠουργείο Οικονομικών 

in 1° Υπ' δίενέ 

'ο, aeo 
Μει 

0 υ Ρ ν ε ί ο Οικονομίας και Οικονομικών αποφάσισε 
ΡΥεια δ η μ ό σ ι ο υ δ ι ε9νούς δ ιαγων ισμού για την 
Ί τ Πζ υ π η ρ ε σ ί α ς τ η ς o n l i n e σ ύ ν δ ε σ η ς των 

V ^ v μ η χ α ν ώ ν και τ ω ν μ η χ α ν ι σ μ ώ ν έ κ δ ο σ η ς 
Γρ°Μμ <JV T L J V επιχειρήσεων της χώρας με τη Γενική 

Πληροφορ ιακών Συστημάτων (Γ.Γ.Π.Σ.) του 
%έχ Οικονομίας και Οικονομικών. Σκοπός είναι να 
'ο (ηα

εΤσι ^μεση ενημέρωση, προκειμένου να σταματήσει 
*αταη Ρενο της έκδοσης πλαστών τ ιμολογ ίων και να 

δραστικά η φοροαποφυγή και φοροδιαφυγή 

C ' V q i δ ι α γ ω ν ι σ τ ι κ ή ς διαδικασίας που επελέγη 
^Ού τ ° υ " α ν τ α γ ω ν ι σ τ ι κ ο ύ διαλόγου», ενός καινοτόμου 

ν , Λ κ ο , ν ο τ | κ ο ύ δ ικαίου (άρθρα 29 της Οδηγ ίας 
' ΐζ / Ε κ και 23 του Π.Δ. 6 0 / 2 0 0 7 περί προσαρμογής 

νομο8εσ ίας στις διατάξεις της ανωτέρω 
UflrlPtor α υ τ ώ · νιατί λόγω της πολυπλοκότητας της 

π υ τ ή ς , δεν είναι δυνατή η εκ των προτέρων 
Ν κ ι ί Γ Ί εΡ'ΥΡαφή 

των τεχν ικών προδ ιαγραφών της 
π Ρ°κήρυξης και εν γένει των λύσεων, οι οποίες 
° κ Ρ'νοντα ι στις ανάγκες της αναΘέτουσας αρχής ' υ λ ο η ο ί η σ η αυτής της υπηρεσίας. 

Η δ 

S^riQ0.5!1^00 '0 0 α δ ιεξαχ8εί σε δύο στάδια: Στο πρώτο, 

Χ 
1Ρεοία_ 

V t ( j 0 ° ύ ν 0 1 ενδ ιαφερόμενο ι να υποβάλουν τις τεχνικές 
ϊ ν ε , ζ τ ° ύ ς , προκειμένου να υλοποιη3ε ί η ανωτέρω 

ασιάρνη 
Οικ. Τζωρχζοποΰλου 

Γεωργικές Επιχειρήσεις 

Καραβάς Κυθήρων 80 200 
Τηλ.: (27360) 33588, 33465 

Κιν. +30 6944 164183 

E-mail: hnrrylz@izor.com 
Website: unuw.lzorlwpoulos-eslalf.gr 

α ' Ε ν ώ σ τ ο δ ε ύ τ ε ρ ο σ τ ά δ ι ο 9α κ λ η δ ο ύ ν να 
,(°ν ^Cia°UV ΤΓ*ν τ ε λ · κ ή προσφορά τους, βάσει της λύσης ή 

l V Π ο υ 3 α έχουν επιλεγεί από την ανα3έτουσα 
r Πρέ 0 1 κ α τ ά λ λ η λ η - κ α τ ά λ λ η λ ε ς για τ η ν 

της υπηρεσίας. Ήδη , εκπονείται το σχέδιο 
^ π Ροκήρυξης , το οπο ίο υπολογίζετα ι ότι 9α 

ίΓ,ΤεΡβ Κ^ΠρωΘεί μέσα σ τ ο π ρ ώ τ ο δ ε κ α ή μ ε ρ ο τ ο υ 
ρ ί ° ύ του τρέχοντος έτους. 

Ϋ . · 8 g Λ s Λ • y p r j s y i f t 
l . . - · : L 'V £ Q H s 

Europeans: n νέα ψηφιακή 
βιβλιοθήκη της Ευρώπης 

www. europeana. eu 
γράφει ο Ηλίας Μαρσε'λλος 

Εγκαινιάστηκε πριν λίγο διάστημα η νέα ψηφιακή 
βιβλιοθήκη της Ευρώπης α π ό τον Π ρ ό ε δ ρ ο της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής Jose Manuel Barroso. 

Η Europeana είναι πλέον γεγονός, κάθε άτομο 
μπορεί να έχει άμεση πρόσβαση σε περισσότερα από 
4,6 εκατομμύρια (μέχρι στιγμής) βιβλία, χάρτες , 
ηχογραφήσεις , φωτογραφίες , αρχε ιακά έγγραφα, 
πίνακες και ταινίες που προέρχονται από τις εθνικές 
βιβλιοθήκες και τα πολιτιστικά ιδρύματα των 27 
κρατών-μελών της Ευρωπαϊκής Έ ν ω σ η ς . Ό π ο ι ο ς 
ενδιαφέρεται γ ια την λογοτεχνία, την ιστορία, την 
πολιτική, την αρχιτεκτονική, την 
μουσική, τις τέχνες (γενικότερα την 
επιστήμη), τον κινηματογράφο έχει 
εντελώς δ ω ρ ε ά ν πρόσβαση σε 
μεγάλες συλλογές, σε βιβλιοθήκες 
και μάλιστα σε όλες τις γλώσσες 
της Ευρώπης. 

Η E u r o p e a n a ά ρ χ ι σ ε ν α 
δημιουργείται το 2005 ύστερα από 
π ρ ό τ α σ η της Γαλλίας και τον 
Σεπτέμβριο της ίδιας χρονιάς η 
Ε υ ρ ω π α ϊ κ ή Ε π ι τ ρ ο π ή 
παρουσίασε τα μέτρα που είναι 
α ν α γ κ α ί α γ ι α ν α κ α τ α σ τ ε ί η 
βιβλιοθήκη προσιτή σε όλους η 
Ε υ ρ ω π α ϊ κ ή π ο λ ι τ ι σ τ ι κ ή κα ι 
επιστημονική κληρονομιά. 

Τον Σεπτέμβριο του 2007 το 
Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο υποστήριξε με ψήφισμάτου 
την δ η μ ι ο υ ρ γ ί α μ ιας Ε υ ρ ω π α ϊ κ ή ς Ψ η φ ι α κ ή ς 
Βιβλιοθήκης. 

Με την υποστήριξη του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου 
αλλά και σε στενή συνεργασία με πολιτιστικούς φορείς 
των κρατών-μελών προσφέρθηκε υλικό την διαχείριση 
του οποίου ανέλαβε το Ευρωπαϊκό Ίδρυμα Ψηφιακών 
Βιβλιοθηκών, ιδιαίτερα δε οι Εθνικές βιβλιοθήκες από 
όλη την Ευρώπη. Τον Σεπτέμβριο του 2008 η Επιτροπή 
ζήτησε από τα κράτη-μέλη να αυξήσουν τις προσπάθειες 
σ υ ν ε ι σ φ ο ρ ά ς στην E u r o p e a n a , π α ρ έ χ ο ν τ α ς 
περ ισσότερους χρηματοδοτ ικούς πόρους γ ια την 
ψηφιοποίηση. Στο διάστημα 2009-2010 προβλέπεται 
να δ ιατεθούν περ ίπου 70 εκατομμύρια ευρώ γ ια 
δ ρ α σ τ η ρ ι ό τ η τ ε ς έ ρ ε υ ν α ς με α ν τ ι κ ε ί μ ε ν ο την 

ψηφιοποίηση βιβλιοθηκιόν. 
Η Europeana φιλοξενείται στην Χάγη, από την 

Ολλανδ ική Εθν ική Βιβλιοθήκη τιον Koninklyke 
Bibliotheek με τον δικτυακό τόπο www.europeana.eu, 
όπου μπορεί ο καθένας να έχει πρόσβαση. 

Ο Πρόεδρος Barroso σε σχετικό μήνυμα του, 
αναφέρει : «Η Europeana θα είναι όχι απλώς μια 
βιβλιοθήκη, αλλά μια πραγματική πηγή εμπνεύσεως 
για τους Ευρωπαίους του 21" αιώνα, η οποία θα τους 
βοηθήσει να ανταγωνιστούν σε δημιουργικότητα με 
τους πιο εφευρετικούς προγόνους τους όπως τους 

αρχιτέκτονες της Αναγέννησης». 
Η Επιτροπή της Ε.Ε. αρμόδια για 

την Κοινωνία της Πληροφορικής 
και τα ΜΜΕ κα. Viviane Reading 
τόνισε σχετικά: «Οφε ίλουμε να 
μετατρέψουμε την Europeana σε 
έ ν α χ ώ ρ ο δ ι α λ ο γ ι κ ή ς κα ι 
δημιουργικής συμμετοχής γ ια τα 
ά τ ο μ α π ο υ ε π ι θ υ μ ο ύ ν να 
διαπλάσουν τη δική τους συμβολή 
στον Ευρωπαϊκό πολιτισμό και να 
την μοιραστούν με άλλους. Στόχος 
μας είναι το 2010 να περιέχε ι η 
E u r o p e a n a τ ο υ λ ά χ ι σ τ ο ν 10 
εκατομμύρια αντικείμενα». 

Η βάση δ ε δ ο μ έ ν ω ν δ ε ν 
περιλαμβάνει μόνο βιβλία, αλλά οι 
επισκέπτες μπορούν να θαυμάσουν 

αριστουργήματα ζωγραφικής ή ακόμη και αρχαίες 
παρτιτούρες μουσικών όπως ο Μπετόβεν. 

Σήμερα, η Europeana έχει λιγότερους α π ό 20 
υπαλλήλους και ετήσιο προϋπολογισμό 2,5 εκατ. ευρώ, 
σύντομα όμως το υλ ικό της θα α γ γ ί ξ ε ι π ο λ λ ά 
εκατομμύρια αντικείμενα και ο φόρτος της δουλειάς 
θα είναι τεράστιος, δεδομένου ότι μόνο κατά την 
έναρξη της λειτουργίας της είχε 10 εκατομμύρια 
«χτυπήματα» την ώρα. 

Εκτός, όμως από το προσωπικό υπάρχει η τεράστια 
τεχνική πρόκληση του όγκου της ψηφιοποίησης αφού 
μέχρι στιγμής έχει μεταγραφεί σε ψηφιακή μορφή μόνο 
το 1% των βιβλίων στις εθνικές βιβλιοθήκες της 
Ευρώπης, με την προοπτική να αγγίξει μόνο το 4% 
μέχρι το 2012. Καλή αρχή στην Europeana λοιπόν. 

Τα λύμματα 

του Μυλοποιάμου 

Τι συμβαίνει τελικά με με τα λύμματα του Μυλοποτάμου; 
Είναι δυνατόν να μην μπορεί να κρατήσει κάποιοί επισκέπτη 
τη μύτη του, είναι δι/νατόν να OKOUS αυτά τα τρεχούμενα νερά 
σε μια από us πιο υπέροχε5 ncpioxds του νησιού μαδ και να 
σκέφτεσαι τα λύμματα; Είναι δυνατόν στην εποχή μας να 
καταστρέφουμε μόνοι μαΣ τον τόπο μα$ και μετά να 
παραπονιόμαστε ότι δεν έχουμε roupiorcs; Κάντε κάτι III 

Εκδηλώσεις σε 

Αυλέμονα και Μητάτα 
Στις 6 Αυγούστου πραγματοποιήθηκε η καθιερωμένη 

εκδήλωση του Εξωραϊστικού Πολιτιστικού Συλλόγου Αυλεμονα 
"Ο Φιλόξενος" στο λιμανάκι του χωριού. 

Στις 8 Αυνούοτου έγινε και η καθιερωμένη Γιορτή Κραοιου 
οτα Μητάτα, την διοργάνωση της οποία έχει ο Τοπικός 
Σύλλογος "Μυρτιά". 

Γενικώς οι εκδηλώσεις των χωριών μας ήταν πετυχημένες 
και φέτος αλλά λυπούμαστε που δεν έχουμε φωτογραφικό 
υλικό απ' όλες, ελπίζουμε του χρόνου να μας στείλουν όλοι 
οι φορείς. 

Επιπλέον εκδηλώσεις με φωτογραφικό υλικό στη σελ. 21. 

ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ Γ. ΚΑΛΛΙΓΕΡΟΥ 
ΧΑΛΚΟΚΟΝΔΥΛΗ24-26, ΑΘΗΝΑ, Τ.Κ 10432,6ος ΟΡΟΦΟΣ 

ΤΗΛ.: 210.52.49.973, FAX: 210.524475Η 
Α1ΒΑΛΙ-ΚΥΘΗΡΑ: ΤΗΛ. 27360.31059 

Γεώργιος Χαραλ. Γεωργάς 

Δικηγόρος 
(Ειδίκεικιη στο Ευρωπαϊκό Κοινοτικό Δίκαιο 
στο Παν/μιοτου EXETER, U.K.) 

Γραφείο.Ήπείρου 6, Αθήνα -
Τηλ.: 210.8256916, fox:210.8256223 

Επισκεφθείτε μας στο www.kytheraismos.gr 
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Οικονομικά Θέματα 

Γράφει ο οικονομολόγος κ. Μηνάς Κ. ΙΙανλάκης 

Τ 
'<J'J 'yjjjs/ 

Κρίση στην Οικονομία ...Ευφορία στα Χρηματιστήρια!!! και ο εφιάλτης συνεχ ί ζε ι · 

Ωραία, αφού προέκυψαν εκτάκτως εκλογές, με αιτία 
την μη συναίνεση εκ μέρους των δύο μεγάλων κομμάτων 
επανεκλογής του Προέδρου Δημοκρατίας που ως γνωστό 
η θητε ία του λήγε ι τον Μάρτ ιο 2 0 10, ας ευχηθούμε 
τουλάχιστον άτι όποιο κόμμα κερδ ίσε ι τ ις εκλογές της 
4πι· Οκτωβρίου να έχε ι απόλυτη αυτοδυναμία έτσι ώστε 
να εψαρμόαε ι το πρόγραμμά του. 

Όλα δείχνουν ότι θα έχουμε αλλαγή διακυβέρνησης, 
αψού η σημερινή κυβέρνηση άλλα ε ίχε υποσχεθεί, άλλα 
εφήρμοσε , της ξ έ φ υ γ ε ο έλεγχος σε πολλά πράγματα, 
έ χ α σ ε την αξ ιοπ ιστ ία τ η ς και τ ο αποτέλεσμα το 
β ιώνουμε όλοι μας: εκτροχ ιασμός δημοσίων δαπανών, 
δ ιόγκωση ελλε ιμμάτων, αναποτελεσματ ικός δημόσιος 
τομέας, αύξηση έμμεσων φ ό ρ ω ν και καταποντ ισμός 
της μεσαίας τάξης που εν μέσω κρίσης καλε ί τα ι να 
αν τ ιμ ε τωπ ίσε ι και τα εγχώρ ιο κάκ ιστο ο ικονομ ικό 
π ε ρ ι β ά λ λ ο ν . Η τ ε ρ ά σ τ ι α α ν α δ ι α ν ο μ ή π λ ο ύ τ ο υ 
συνεχ ίσθηκε μόνο που αυτή τη φορά δεν βγήκε κανείς 
κερδισμένος !!! Από την άλλη οι Βρυξέλλες καραδοκούν 
και ελπίζουν ότ ι η νέα δ ιακυβέρνηση θα πάρει όλα τα 
απαραίτητα μέτρα για να με ιώσε ι το τ εράστ ιο δημόσιο 
χρέος. Πως θα ε ξ ευρεθούν τα χρήματα παραμένει 
γρίφος. 

Και ενώ αυτά συμβαίνουν σε πολιτικό επίπεδο, στο 
οικονομικό περιβάλλον οι συνθήκες χε ιροτερεύουν . Οι 
τράπεζες μπορεί να ανακάμπτουν από άποψη αύξησης 
της κερδοφορίας και χρηματιστηριακά, ωστόσο κρατούν 
για τον εαυτό τους την ρευστότητα τους χωρίς να την 
δ ι ο χ ε τ ε ύ ο υ ν στην αγορά, φ ο β ο ύ μ ε ν ε ς νέα πιθανή 
ε π ι δ ε ί ν ω σ η τ η ς ο ι κ ο ν ο μ ι κ ή ς κ α τ ά σ τ α σ η ς . Μ ε τα 
δυσκολίας η ρευστότητα που παρέχεται στ ις τράπεζες 
από τ ι ς κ υ β ε ρ ν ή σ ε ι ς π η γ α ί ν ε ι σ την π ρ α γ μ α τ ι κ ή 

ο ικονομ ία κ α θ ι σ τ ώ ν τ α ς τ ι ς ί δ ι ε ς εμπόδιο !!! στην 
ανάπτυξη των οικονομιών. Και βέβαια σε παγκόαμιο 
επίπεδο οι κυβερνήσε ις και οι κεντρ ικο ί τραπεζ ί ες 
έχουν παρέμβει με εντυπωσιακό τρόπο δ ιοχετεύοντας 
ρ ε υ σ τ ό τ η τ α σ τ ι ς α γ ο ρ έ ς , σ τ ή ρ ι ξ α ν τ ε ρ ά σ τ ι ο υ ς 
πιστωτικούς οργανισμούς που βρίσκονταν σε κατάσταση 
χρεοκοπίας, κράτησαν τα επιτόκια ορικά πάνω από το 
0 % έτσ ι ώστε να υποβοηθηθε ί η πιστωτ ική επέκταση 
και η ανάπτυξη. Τα κατάφεραν μέχρι στιγμής αλλά αυτό 
δεν σημαίνει ότι η βοήθεια θα συνεχ ισθε ί εσαεί , καθότι 
κάποια στ ιγμή οι κυβερνήσε ις θα άρουν την ομπρέλα 
προστασίας που πρόσφεραν σε αυτούς τους οργανισμούς 
και τ ό τ ε θα δούμε πως θα μπορέσουν να σταθούν στα 
πόδια τους. 

Προς το παρόν η σχ ι ζοφρένε ια των αγορών καλά 
κρατε ί . Ποτέ στο παρελθόν σε τόσο μικρό διάστημα τα 
χρηματ ιστήρια δεν ανέκαμψαν τόσο εντυπωσιακά όσο 
αυτή η δυναμική που ξ εκ ί νησε από τον Μάρτ ιο 2 0 0 9 , 
επ ιφέροντας αποδόσεις που ξεπερνούν το 7 0 % . Και 
όλα αυτά ενώ οι ο ικονομίες έχουν βυθ ιστε ί στο τέλμα, 
η κρ ίση έχε ι περάσει για τα καλά στην πραγματική 
οικονομία, τα έσοδα και οι πωλήσεις των επιχε ιρήσεων 
σημειώνουν δραματική πτώση, η ανεργία συνεχ ίζε ι την 
αλματώδη πορεία της, ενώ οι προοπτικές δεν δείχνουν 
κάποια ένδε ι ξη για έξοδο από την κρίση. Και όμως το 
πάρτυ συνεχ ί ζετα ι . Τα μηδενικά επιτόκια επιτρέπουν 
στα κεφάλα ια να κατευθύνοντα ι στ ις αγορές για να 
αποκομίσουν κ α λ λ ί τ ε ρ ε ς αποδόσε ις από τ ι ς απλές 
καταθέσε ις που παρέχουν ένα πενιχρό 1% - 2 % .Όπως 
γ ίνετα ι κατανοητό το κυνήγι της υψηλής απόδοσης 
αυξάνε ι τους κ ινδύνους που μπορεί να καταλήξε ι ως 
μία νέα φούσκα. Δ ιότ ι τ ίποτα δεν έχε ι αλλάξε ι στ ις 

ο ι κ ο ν ο μ ί ε ς από τον Μ ά ρ τ ι ο 2 0 0 9 . Αντ ι 
κ α τ ά σ τ α σ η έ χ ε ι ε π ι δ ε ι ν ω θ ε ί , ε ν ώ ο ι 

0έτως Π 
•γορέζ 

εξακολουθούν να παίζουν το σενάριο της εξόδου α 
την κρίση. Ποιός έχε ι δ ίκ ιο θα φανε ί πολύ σύντομη 

ν/π ΟΙύ"" 

Ενώ η παγκόσμια οικονομία κα ταφερε vu 
από μία ενδεχόμενη κατάρρευση οι κίνδυνοι δεν Χ 
εκλε ίψε ι . Τα ερωτήματα παραμένουν: πως 6α π Ρ 
η ανάπτυξη σε θετ ικό έ δ α φ ο ς όταν οι ρυθμοί ^ ^ 
αυξάνονται , με τ ι ς ε τ α ι ρ ε ί ε ς να κάνουν περι 
θέσεων για να δε ίξουν κάτι θετ ικό στους ισολογιο 
τους ; Α υ τ ή τ η στ ι γμή ρ ε υ σ τ ό τ η τ α έχουν 
κυβερνήσε ις που δ ιοχετεύουν στις αγορές 
χρημάτων για στήρ ιξη των οικονομιών. Οταν ^ 
σταματήσουν αυτή την δαπανηρή κατεύθυνση, 6 | 0 ΐ 

αυτή επ ιφέρε ι μελλοντικούς πληθωριστικούς κιν ^ 
θα γ ί νε ι κατανοητό το πως αν τ έχε ι η προΥΗ 
οικονομία. ^ 

Οι αγορές έχουν προεξοφλήσε ι τόσο γρΠΥ°Ρ , 
έξοδος από την κρίση ε ίναι πολύ κοντά μας· Β'α t 0 

για να αποδόσουν εν μ έ ρ ε ι αυτά που εχ ^ ggf 
προηγούμενα δύο χρόνια χωρίς να έχουν αντ ^ 
ότ ι αυτό θα χρε ιασθε ί χρόνος για να υπάρξουν θ ^ 
ε ν δ ε ί ξ ε ι ς ότ ι η ανάπτυξη επανέρχετα ι δυνο; 
κ ίνδυνος να δημ ιουργηθε ί νέα φούσκα είναι ^ 
ορατός, δ ιότ ι ορισμένα παγκόσμια hedge funds ^ 
και τράπεζες εξακολουθούν, με εκτεταμένες α ν α

 ta 
τ ο υ ς , να προτρέπουν τ ο υ ς π ε λ ά τ ε ς τους ^ 
χρηματιστήρια έχουν πολύ δρόμο ακόμα προς ΐ α^0ηυ5 
Η ανάληψη κινδύνου ε ίνα ι μεγάλη διότ ι και t a ^ 
αυτών που τα προσφέρουν εάν τα κ α τ α φ έ ρ ° υ ν 

πολλαπλάσια !!! Προσοχή λοιπόν. 

Γραφείο Τύπον Δήμου Κυθήρων 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ Σ Υ Μ Β Ο Υ Λ Ι Ο 

Το Δημοτικό συμβούλιο συνεδρίασε τη Τρίτη 2 2 / 0 9 / 0 9 . 
Μεταξύ άλλων ενέκρινε τη χρηματοδότηση από το ΥΠΕΧΩΔΕ, 
για το έργο «Ανάπλαση της πλατείας και της κεντρικής 
οδού του οικισμού Μυλοπδταμου Κυθήρων». 

Ε Ρ Γ Α - Δ Η Μ Ο Π Ρ Α Ζ Ι Ε Ι 
Ξεκίνησαν τα έργα διαπλάτυνσης κεντρικής οδού 

Καρβουνάδων. Το έργο πραγματοποιείται, με τη παραχώρηση 
μέρους οικοπέδων από ιδιοκτήτες. Διαπλάτυνση γίνεται και στο 
δρόμο του οικισμού Σκουλιανίκων του τοπικού διαμερίσματος 
Λιβαδίου. Την αναγκαία έκταση για τη διαπλάτυνση παραχώρησε 
ο πρώην Έπαρχος Κυθήρων, κ. Εμμ. Κασιμάτης. Ο Δήμος 
ευχαριστεί θερμά όλους τους ιδιοκτήτες για τη συμβολή τους. 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ 
Την Κυριακή 2 0 / 0 9 / 0 9 πραγματοποιήθηκε με μοναδική 

επιτυχία η μεγάλη Συναυλία του Γιάννη Μαρκάπουλου στη 
Αγία Πελαγία, την οποία διοργάνωσε ο Δήμος Κυθήρων , σε 
συνεργασία με την ΤΕΔΚΝΑ, η οποία ήταν αφιερωμένη στην 
προστασία του περιβάλλοντος. Η παρουσία του κοινού όχι μόνο 
ήταν εντυπωσιακή, αλλά και συμμετείχε, με ενθουσιασμό στα 

Γ Ρ Α Φ Ε Ι Ο Τ Ε Λ Ε Τ Ω Ν 

ΕΛΕΝΗ Μ Π Α Ρ Ο Υ «νοΛ " / 'Λ ί ίνοο 

Κ (II °'ο Κ, 
Αγίας Σοφίας 9 - Ταύρος 
ιηλέφωνα: 697.2994150 be 690.9447940 

περισσότερα τραγούδια της συναυλίας. Μετά τη συναυλία 
πραγματοποιήθηκε και ο χορός της Αγίας Πελαγίας, ο οποίος 
είχε αναβληθεί λόγω καιρού από το Σάββατο 19/09/09. 

Μεγάλο ενδιαφέρον είχε η ομιλία του Μαν. Καλλίγερου 
συγγραφέα και εκδότη της εφημερίδας «Κυθηραϊκά», στο 
Δημοτικό Σχολείο Λιβαδίου στις 2 0 / 0 9 / 0 9 με θέμα: «Οικισμοί 
και Οικιστές μία διαχρονική χωρογραφία» την οργάνωση 
της οποίας, είχε το ΚΙΠΑ. 

Πυρκαγιά είχαμε στις 2 3 / 0 9 / 0 9 στη θέση «Μάντρες» της 
Παλαιόπολης. Η φωτιά έκαψε αρκετά στρέμματα Δασική και 
γεωργική έκταση. Η πυρόσβεση ήταν άμεση από τη πυροσβεστική 
υπηρεσία των Κυθήρων, ενώ καθοριστικό ρόλο στη κατάσβεση 
έπαιξε το πυροσβεστικό όχημα του Δήμου καθώς και η 
υδροφόρα του Επαρχείου. Κλίθηκε δε βοήθεια (από αέρος), 
από τη Πυροσβεστική Υπηρεσία Γυθείου, η οποία αποχώρησε, 
ενώ για ασφάλεια παρέμεινε στη περιοχή, ομάδα του 
πυροσβεστικού κλιμάκιου των Κυθήρων. Η φωτιά ξεκίνησε στις 
12 τα μεσάνυχτα και σβήστηκε τις πρώτες πρωινές ώρες. 

Μοναδικές στιγμές μας χάρισαν οι θεατρικές ομάδες του 

Α Ρ Τ Ο Π Ο Ι Ι Α - Ζ Α Χ Α Ρ Ο Π Λ Α Σ Τ Ι Κ Η 
Γ. ΚΑΣΙΜΑΤΗΣ 

ΚΑΡΒΟΥΝΑΔΕΣΚΥΘΗΡΑ 
, Τ Η Λ : 3 8 1 5 4 

ΟΛΟΚΛΗΡΟ ΤΟ ΧΡΟΝΟ 
^ ΜυΝΟ ΣΤ,Σ ΚΑΡΒΟΥΝΑΔΕΣ \ 

Πωλούνται παξιμάδια στον 

B a m r t o n o u A o s 
και του πουλιού t d γαλα! 

ΙΙΡΛΊΉΡ10:Μΐ)̂πδι«""»υης 21 Ν. ΦάληροΛ Μ&ιης Παξιμάδι με Xtifii Τιηριγώτιχο, κουραμπιέδες, 
«την Κυθη̂ αϊκή Λάιχη Huymci, Ναυαρίνου 7 άριοι,αρτάχιαμε μέλι Δεχόμοίττε παρίΓ/γελίες 
Κατύοτημιι ξηρο'ιν καρπών Μαυρομάτη (όλα με ΤοίφιγοΤτικα υλικά) 

I Uv,xi|: Λντιπτιι.ιιIK. Iΐ|λ:2ΙΙΙ.4Ι7Ι5Κ2· 21(1.41.12ΙΚΑ 

Εθνικού Κέντρου Θεάτρου και Χορού με τις παρ οΤ^ηοί 
τους, στα πλαίσια του προγράμματος Art Locus 
μια σκηνή. Το πρόγραμμα πραγματοποιείτε σε ξεχ 
χώρους του τόπου μας, αναδεικνύοντάς τους με "ι^βηοαν^ 
τρόπο, μια ξεχωριστή εμπειρία για όσους παρακολο ^ ^ Φ 
παραστάσεις, οι οποίες συνεχίζονται έως τη Πεμ 
για πληροφορίες στο τηλ. του Δήμου. 

"Pantonia Apartment 

Ιδιοκτήτης: Κοσμάς Π. Σονρήζ 

Θα μας βρείτε στην Αγία Π ε ^ 
Τηλέφωνα Επικοινωνίθ& 2go6 

2736 Ο 34141 • 6978384386 • &116 

Fax: 2736 Ο 33412 / β 
E-mail: sourisgerakari@hotma"· 

,!J 



ΚΥΘΗΡΑΪΙΜΟΣ Ο κ τ ώ β ρ ι ο ς 2009 

Κυθηραϊκοί Φορείς 
1 s 

'Ανέχεια από σελ. 1) 

ΥΔΡΑ - ΚΥΘΗΡΑ 
'ΪΪΟΡΙΚΟΙ ΔΕΣΜΟΙ ΜΕΤΑΞΥ ΤΩΝ ΔΥΟ ΝΗΣΙΩΝ 

ν°ζήσουί 
Μούσα 
Σεπτ; 

Με συγκινητικές στιγμές στην εκδήλωση που έγινε στην 
του Κυθηραϊκού Συνδέσμου στη Χώρα, στις 24 

εμβρίου 2009 την ημέρα της Μυρτιδιωτίσσης. 
0 δημοσίευμα αυτό αναφερόταν στους δύο μεγάλους 

ΡΥάτεςτης Επανάστασης του 1821, Υδραίους αδελφούς "Ρωτε 
Αάζαρο 
Via 

κατ Γεώργιο Κουντουριώτη, οι οποίοι προεπαναστατικά 

^νγλο"1 κατέφυγαν δ ιωγμένο ι στα φιλόξενα 

^ κρατούμενα τότε Κύθηρα και βρήκαν εκεί προστασία. 
Κω ? δ η μ ο σ ι ε υ Ρ α έπεσε στα χέρια του Δημάρχου Ύδρας κ. 
Εΐο U α σ τ ° π ο υ λ ο υ · 0 οποίος θέλησε να δώσει συνέχεια. 
Yj ^ 2 3 Σεπτεμβρίου έφθασε στα Κύθηρα ένα πούλμαν με 
Ans°UC; ε κ ®Ρ°Μ ε ' ( ! Ρ ε επικεφαλής το Δήμαρχο και τον 
lyiu ^ α Ρ Χ ο κ. Ευστ. Γεώργα γ ια να προσκυνήσουν τη 
^ ' δ ι ώ τ ι σ σ α τη μέρα της γιορτής της και να παρευρεθούν 

που οργανώθηκε από την Ιερά Μητρόπολη, τον 
Κ α ι τ ο Επαρχείο Κυθήρων. 

ηρο
Γ|ν £κδήλωση παρακολούθησε πολύς κόσμος. Εκεί έγιναν 

ώήμ0φωνΤ ί ΐσε ΐ ς α Π ° Τ 0 Δ Γ ί μ α ρ χ ο Κυθήρων κ. Θ. Κουκούλη, το 
αΡχο Υδρας κ κ. Αναστάπουλο, τον Σεβασμιώτατο κ. 

ΡαΦεί| 
Κύη 

Ρ και την Έπαρχο Κυθήρων κ. Χρ. Φατσέα. 

Κ 0 μ ι λΠτές της εκδήλωσης ήταν ο Αντιδήμαρχος Ύδρας 

ε κ άλυψς 
ΰΠε

 σΤ' Γ εώργας και η κα. Ελένη Χάρου-Κορωναίου. Και οι δύο 
^ υψαν σημαντικά στοιχεία, που αποδεικνύουν τους 

Ή 
KQT<i 

'οταοης. 

^ O u y ^ διάρκεια της εκδήλωσης αντηλλάγησαν δώρα και η 
% n/|. ν η τ ι κ Π στιγμή ήταν, όταν ο Δήμαρχος Ύδρας πρόσφερε 

Ρ 0 π °λ ί τη μας και στο Δήμαρχο μας αντίγραφο της 
S q t

 TU)V Υ δ Ρ α ί ω ν κατά την Επανάσταση και εξήγησε την 

Η ε °υμβόλων, που απεικονίζονται σ' αυτήν. 
\ 0 ύ , ^ πλαισιώθηκε με επιτυχία από χορωδία που 
V * υ π ό τ ή διεύθυνση του κ. Στρατή Θεοδωρακάκη 

τραγούδια και άλλα, καθώς και από το χορευτικό 
\ θ Γ 1 ό Τζοβάρα που λειτουργεί υπό την αιγίδα της 
^Ούρ ε ω ς κ α ι Χόρεψε τοπικούς και άλλους νησιώτικους 

^οδοχείο ΜΕΘΑΝΕΙΟΝ 
^Motel ΜΕΤΗΑΝΕΙΟΝ 

Ιαματικά λουτρά 
. με έκπτωση 10% 

° Α ο υ ς τους συμπατριώτες μας 
οτο Ξενοδοχείο μας 

στα ΜΕΘΑΝΑ, 
Κατόπιν συνεννοήσεως. 

Επικοινωνήστε μαζί μας 
τηλέφωνο 2298092227 

(Μαρία Π. Κασιμάτη). L·. Σας περιμένουμε 

Αρχαιολογικά ευρήματα των 
Κυθήρων στο Βρετανικό Μουσείο 

2. Πήλινος ασκός με τη μορφή σειρήνας 

Το εύρημα αυτο που βρίσκεται στο Βρετταν ικο 
Μουσείο κληροδοτή8ηκε απο τον James Woodhouse 
το 1868, που του δό8ηκε οπως φαίνετα ι στα Κυ8ηρα 
απο τον τοπικό δικαστή της εποχής. Αυτή η υπέροχη 
τερρακκότα βρίσκεται στον περίφημο καταλογο απο 
τερρακκότες του Βρεττανικού Μουσείου II του 1959 
του R.A. Higgins με τα στοιχεία 44, pl.30 και αρι8μό 
Ι677, με πλήρη περιγραφές και αναφορές. Ο ίδιος το 
χρονολογεί τεκμηριωμένα αυτόν τον ασκό (βάζο) γύρω 
στο 600 π.Χ., ακριβώς μετά την υστερο-δα ιδαλ ική 
περίοδο (660-625 π.Χ.). 

Αυτό βρέ8ηκε στα Κύ8ηρα αλλά ως προς την 
προέλευση το προσδιορίζει ανιχνευτ ικά στην Λακωνία, 
ενώ Θεωρεί πως μια κρητική προέλευση είναι πιο πι8ανη. 
Το ίσιο και σφ ιγμένο στόμα έχει -όπως αναφέρε ι -
κρητική όψη, ενώ επιφυλάσσεται για την τεχν ική των 
μπράτσων (προλαμβάνοντας την βασική αρχή της 
Ατ τ ι κής κ ό κ κ ι ν η ς μ ο ρ φ ή ς κατά ένα α ιώνα ) που 
συγκρίνεται με δ ιάφορα βάζα από τους Αρκαδες. 

Ένα ακόμη εύρημα στο Βρεττανικο Μουσείο. 

I 

Συνέδριο " Κύδηρα 2 0 0 9 -
Ανάπτυξη, τουρισμός, περιβάλλον" 

Htp[0g UC" δεσμούς των δυο νησιών κατά τη προεπαναστατική 
αλλά και κατά τη διάρκεια της Επανάστασης. 

Icrr0 , ε νΠ Χάρου-Κορωναίου με στοιχε ία που βρήκε στο 
0tQv ̂  ^ΡΧείο Κυ θήρων μίλησε για συ μβόλαια αγοράς ακινήτων 
Η ι υ ^ α ' μ ο ν α από τους αδελφούς Κουντου-ριώτη, μίλησε για 
^ " ή πράξη θανάτου ενός βρέφους του Γεωργίου 
Οηή °Ρ'ώτη στα Κύθηρα και ακόμη για Εξετάσεις μαρτύρων 
v°Uiu α Ρ μ όδια δικαστική υπηρεσία, γ ια να χορηγηθούν 
^ 'ήτικά έγγραφα στους Υδραίους αδελφούς. Για όλα 
ϊδ ύ γ ο Ροίοι επισκέπτες έδειξαν εξαιρετικό ενδιαφέρον και 
\ q Qc> από τ α Κύθηρα πήραν αντ ίγραφα αυτών των 

Η ̂ στοιχείων. 
δΐαπίθτ ^ Χάρου-Κορωναίου, κατέληξε την ομιλία της με τη 

ότι η παρουσία των αδελφών Κουντουριώτη στα 
*0tQje ε ι ν α ι γεγονός μεγάλης ιστορικής σημασίας, διότι, 
^ η ' Κ ν ύ ε ι τ ο ρόλο που έπαιξαν τ α Κύθηρα κατά τη 
^ Γ ^ α τ ι κ ή 

περίοδο, αλλά και κατά τη διάρκεια της 

ί Me τον παραπάνω τίτλο πραγματοποιήθηκε στις 
ι I I και 12 Σεπτεμβρίου στην αίδουσα του Κυδηραϊκού 
' Συνδέσμου (Κύδηρα) Συνέδριο που οργανώδηκε από 
I το Ευρωπαϊκό Κέντρο Περιβαλλοντικής Ερευνας 
Ι και Κατάρτισης του Παντείου. του ΚΙ Π Α και με 
. συνδιοργανωτές τη Νομαρχία, το Δήμο και τη 
' συμβολή του Γραφείο του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου 
I στην Αδήνα. 
I 

Ο διαγωνισμός για ιις άγονες 
αεροπορικές 

Π ρ α γ μ α ι ο ι ι ο ι ή δ η κ ε ι ε λ ι κ ά η ο υ ν ά ν ι η ο η ιων 
εκπροσώπων ιων 7 ενδ ιαφερομένων ετα ιρε ιών με 
ι ου ς α ρ μ ό δ ι ο υ ς υ π ο υ ρ γ ο ύ ς γ ι α ι ο θ έ μ α ι ο υ 
δ ιαγωνισμού ιων άγονων γραμμών ιης αερο ι ι λο ϊας , 
όπου ανήκε ι κ α ι ι ο νηοί μας. 

Π ι ο ι ε ύ ε ι α ι ό ι ι εν ιός ιων ημερών θα ι ιροκηρυχθε ί 
ο μ ε ι ο δ ο ι ι κ ό ς δ ι α γ ω ν ι σ μ ό ς προϋ ι ι ολογ ιομού 35 
εκα ι . ευρώ γ ια όλες. 

Σημε ιώνε ια ι ό ι ι μέχρ ι ι ό ι ε ι α δρομολόγ ια 8α 
κ ά ν ε ι η Ο λ υ μ ι ι ι α κ ή (O lymp ic A i r ) . 

Πυρκαγιά στην Παληόπολη 

Μετά τ ις πυρκαγιές στα Φράτσια και τον Καραβά, μια Ι 
ι νέα πυρκαγιά ξέσπασε τη νύχτα (πρωινές ώρες) της 2 3 η ς ι 
' Σεπτεμβρίου στην Παληόπολη κοντά στο Καλαδί, θέση ' 
I Μάνδρες . Η φ ω τ ι ά πήρε δ ιαστάσε ι ς αλλά ε υ τ υ χ ώ ς η I 
Ι επέμβαση της Πυροσβεστικής ήταν έγκαιρη 

Τ Ε Κ Τ Ϊ Ι ^ Μ Α Ϊ Ί Ε Λ ϋ ν Α Η Μ . 

Χ) ΓΡΑΦΕΙΟ ΕΡΕΥΝΩΝ 
wa και με συνέπεια: 

1. Γεν. έρευνες και αναζητηθείς 
Εσωτερικοί - Εξωτερικού 

2. Παρακολουθήσεις 
3. Τηλεφωτογραφήσεις 
4. Επιτηρήσεις ανηλίκων 
5. Εμποροβιομηχανικές Έρευνες 

Ι ΐλ. Ομόνοιας 9, 104 31 Α Θ Η Ν Α 
Τηλ.: 210-5235373,210-5235376 - 8ος όροφος Γραφείο 12 

' Ο δ ο ν τ ι α τ ρ ι κ ή Κ λ ι ν ι κ η = 
Δρ. Κοσμάς Μαρέντης Ms 
Λώρα Μαρέντη - Ντάκου 

Α ι σ θ η τ ι κ ή Ο δ ο ν τ ι α τ ρ ι κ ή 

συντηρητική οδοντιατρική 
παιδοδοντ ία - εμφυ ι εύματα 

Ι'ρηγ. Λαμπράκη 36, Κηφισιά, 
Τηλ.; 210.80(14001, 210.Η082515. 6977 210470 

γραφείο 
Βασίλης Σταύρου ιερέως Χάρου 

Ο Ε Ο Ρ Τ Α Σ Μ Ο Σ Τ Η Σ 

Π Α Ν Α Γ Ί Α Σ Μ Υ Ρ Τ Ι Δ Ι Ω Τ Ι Σ Σ Α Σ 

Σ Τ Α Κ Υ Θ Η Ρ Α 

Μ ε εξα ιρετ ική λαμπρότητα , όπως πάντα, εορ τάσθηκε 
η ε ο ρ τ ή της Π ο λ ι ο ύ χ ο υ τ ω ν Κ υ θ ή ρ ω ν , Π α ν α γ ί α ς της 
Μυρτ ι δ ιώτ ισσας . 

Τ έ σ σ ε ρ ι ς Α ρ χ ι ε ρ ε ί ς , δ ε κ α π έ ν τ ε ι ε ρ ε ί ς κ α ι δ ύ ο 
ι ε ρ ο δ ι ά κ ο ν ο ι τ έ λ ε σ α ν τ ις α κ ο λ ο υ θ ί ε ς τ ο υ Μ ε γ ά λ ο υ 
Εσπερ ι νού τ η ν π α ρ α μ ο ν ή κα ι τ ο υ Ο ρ 8 ρ ο υ κ α ι θ ε ί α ς 
Λε ι τουργ ίας τ η ν επομένη. 

Δ ύ ο επ ίσκοπο ι που χ ε ι ρ ο τ ο ν ή 8 η κ α ν τ ε λ ε υ τ α ί α , ο 
Θ η β ώ ν κα ι Λεβαδε ίας κ. Γεώργ ιος κα ι ο Π α ρ ο ν α ξ ί α ς κ. 
Κ α λ λ ί ν ι κ ο ς , ή λ 8 α ν σ τα Κύ8ηρα γ ι α ν α λ ά β ο υ ν μέρος 
σ τ η ν μ ε γ ά λ η γ ι ο ρ τ ή τ ω ν Κ υ 8 ή ρ ω ν . Μ α ζ ί τους έ φ 8 α σ ε 
κα ι ο Θ ε σ σ α λ ι ώ τ ι δ ο ς , π ρ ώ η ν Κ υ 8 ή ρ ω ν , κ . Κ ύ ρ ι λ λ ο ς , ο 
οποίος ύστερα από την περιπέτεια της υγείας του, 8έλησε 
ν α βρε8εί σε ένα περ ιβάλλον που αγάπησε και δεν ξεχνά. 
Ο Π α ρ ο ν α ξ ί α ς κ. Κ α λ λ ί ν ι κ ο ς χ ο ρ ο σ τ ά τ η σ ε σ τ ο ν 
Εσπερ ι νό κα ι κήρυξε τ ο ν 8ε ίο λ ό γ ο . Ο π ω ς είπε σ τ η ν 
Μ η τ ρ ό π ο λ η Π α ρ ο ν α ξ ί α ς τ ι μ ά τ α ι ι δ ι α ί τ ε ρ α η 
Μ υ ρ τ ι δ ι ώ τ ι σ σ α , α ψ ο ύ εκε ί υπάρχε ι μ ε γ ά λ ο μ ο ν α σ τ ή ρ ι 
με 35 μ ο ν α χ έ ς σ τα Θ α ψ α ν ά της Π ά ρ ο υ , α λ λ ά κα ι το 
μ ι κ ρ ό κ α ι γ ρ α φ ι κ ό π α ρ ε κ κ λ ή σ ι που ε ί ν α ι κ τ ι σ μ έ ν ο ο ' 
έ να μ ι κ ρ ό ν η σ ά κ ι σ τ ο λ ι μ ά ν ι της Ν ά ξ ο υ , τ ο ο π ο ί ο 
αποτελεί "σήμα κατατεθέν", όπως χαρακτηρ ιστ ικά ανέφερε 
γ ι α ο λ ό κ λ η ρ η τ η ν Νάξο . 

Τ η ν επομένη έγ ινε πολυαρχ ι ερατ ι κή Θε ία Λε ι τουργ ία , 
προεξάρχοντος του Σεβαστού Μ η τ ρ ο π ο λ ί τ η Θ η β ώ ν κα ι 
Λεβαδε ίας κ. Γεωργίου, ο οποίος κήρυξε τ ο ν Θ ε ί ο Λ ο γ ο . 

Ε π α κ ο λ ο ύ θ η σ ε η κ α θ ι ε ρ ω μ έ ν η Θ ε ί α Λ ι τ α ν ε ί α , 
π ρ ο ε ξ ά ρ χ ο ν τ ο ς τ ο υ Σ ε β α σ τ ο ύ Μ η τ ρ ο π ο λ ί τ η μας κ. 
Σεραφε ίμ , κα ι τ η ν Εικόνα Της Παναγ ίας σ ή κ ω σ α ν ναύτες 
τ ο υ π ο λ ε μ ι κ ο ύ μας ν α υ τ ι κ ο ύ . 

Η π α ρ ο υ σ ί α της Φ ι λ α ρ μ ο ν ι κ ή ς ο ρ χ ή σ τ ρ α ς τ ο υ 
Π ο τ α μ ο ύ έ δ ω σ ε ό π ω ς π ά ν τ α έ ν τ ο ν ο π α ν η γ υ ρ ι κ ό 
χ α ρ α κ τ ή ρ α σ τ η ν Λ ι τανε ία . 

Του χ ο ρ ο ύ τ ω ν ψ α λ τ ώ ν προ ϊστατο ο κ. Γ. Κατσούλας , 
καθηγητής Βυζαντ ι νής μουσ ικής και πρωτοψάλτης σ τ η ν 
Α γ ι ο Ι ω ά ν ν η , ο δ ο ύ Β ο υ λ ι α γ μ έ ν η ς . 

Otvonoteio ΚυΒήρων 

•A55iW71 
Ο Ερυθρός Αρι καράς 

κι ο Λευκός Πετρολανός, 
παράγονται με παλαίωση 
σε ορυινα γαλλικά βαρέλια. 

Διατίθεται μούστος κοινός & ερυθροποιημένος 
καθώς και κρασί χύμα για μαγαζια και σπίτια. 

Επίσης αναλαμβάνουμε πλύσιμο & αποστείρωση 
βαρελιών καθώς και πάτημα σταφυλιών 

με υπερσύγχρονο πιεστήριο. 

Μαρκεσάκια, τηλ.: (27360) 38250 

ΔΡΑΚΑΚΗΣ TOURS 
ΓΡΑΦΕΙΟ ΓΕΝΙΚΟΥ TOYPILMOY 
S χ ΕΝΟΙΚΙΑΣΕΙΣ ΠΟΥΛΜΑΝ - ΤΑΞΙ 
', \ ΕΚΔΡΟΜΕΣ ΕΣΩΤΕΡΙΚΟΥ - ΕΞΩΤΕΡΙΚΟΥ 
) - ΕΚΔΟΣΕΙΣ ΕΙΣΙΤΗΡΙΩΝ 

. ΕΝΟΙΚΙΑΣΕΙΣ ΑΥΤΟΚΙΝΙΙΤΩΝ - ΔΩΜΑΤΙΩΝ 
λιβίΜΗ, χΰθηοα. τηλ.: (27360)31160 fux:(27360) 31760 
αθήνα, τηλ.: 210.2137237, 6932415266, 6944840497 

e-mail: drukakis@otenct.gr 

Η Εφημερίδα Κυθηραϊσμός στο Ίντερνετ 
http://www.kytheraismos.gr 



r 
ϋ Οκτώβριος 2009 ΚΤΘΗΡΑΪΣΜΟΣ 

Κ ν θ η ρ ο ν π ο λ η 

Iαπό σελ. 1) (συνέχεια από το προηγούμενο ψύλλο) 

Κοινότητες που ιδρύθηκαν από Κυθηρίους 

Οδοιπορικό στα Κυπριακά Κύ9ηρα 

Κυ9ροίο-ΚοραΒά-Κυ9έρεια 

ΙΕΡΑ ΜΗΤΡΟΠΟΛΗ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ 
ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ 

ΠΑΝΑΓΙΑΣ ΜΥΡΤΙΔΙΩΤΙΣΣΑΣ ΑΛΙΜΟΥ 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 
Πάντοτε, τόσο τ α μέλη του Εκκλησιαστικού Συμβουλίου 

και εγώ προσωπικά ως προ ϊστάμενος τ ο υ Ιερού Ν α ο ύ 
Π α ν α γ ί α ς Μ υ ρ τ ι δ ι ω τ ί σ σ η ς Αλ ίμου , ε κ φ ρ ά ζ ο υ μ ε τ ι ς 
θερμότατες ευχαριστ ίες μας καθώς και την ευγνωμοσύνη 
προς όλους όσους μας συμπαραστε 'κονται στο δύσκολο, 
αγωνιώδες και κοπιώδες ε'ργο της ταχε ίας αποπερατώσεως 
του ανεγειρόμενου Ιερού Ναού μας. Ειδικότερα δε στα πιστά 
και συνειδητά μέλη της Ενορίας μας. 

Τέκνο της Ενορίας μας, άνθρωπος αγάπης, αντ ιλήπτορας 
των αναγκών μας τυγχάνε ι ο αξ ιότ ιμος κύριος Ιωάννης 
Σπυρόπουλος. 

Εμείς, το Εκκλησιαστ ικό Συμβούλ ιο τ ο υ Ιερού Ν α ο ύ 
Παναγίας Μυρτιδιωτίσσης, στεκόμαστε με σεβασμό απέναντι ' 
του. Καθιστάμεθα δέσμιοι της αγάπης του. Και οφείλουμε να 
δ η μ ο σ ι ο π ο ι ή σ ο υ μ ε τ η ν σ υ ν ε χ ή κα ι α ν ύ σ τ α κ τ η 
συμπαράστασή του . Και το ελάχ ιστο που μπορούμε να 
αντιπροσφέρουμε είναι οι συνεχείς προς τον Αγιο Τριαδικό 
Θεό και την Κυρία Θεοτόκο την Μυρτιδ ιώτισσα δεήσεις και 
ικεσίες, να δ ιατηρούν τον κύριο Ιωάννη Σπυρόπουλο, σε 
αδ ιάπτωτη κατ ' άμφω υγεία, χαίροντα απολαμβάνοντα των 
υλικών και πνευματ ικών αγαθών και βλέποντα διαρκή και 
αδ ιατάρακτη την Χάρη του Παναγίου Πνεύματος. 

Ο Προϊστάμενος του Ιερού Ναού 
+ Αρχιμ. Πολύκαρπος Κεντικελένης 

ΙΕΡΑ ΜΗΤΡΟΠΟΛΗ ΝΕΑΣ ΣΜΥΡΝΗΣ 
ΙΕΡΟΣ ΝΑΟΣ 

ΠΑΝΑΓΙΑΣ ΜΥΡΤΙΔΙΩΤΙΣΣΑΣ ΑΛΙΜΟΥ 

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 
Η συνήθης πρακτ ι κή της Ορθοδόξου Εκκλησίας μας, 

δ ιαφαίνεται στην λειτουργική ζωή της. 
Έτσι, η Εκκλησία, εύχεται ιδιαίτερα για τους "συνδρομητές 

και αφ ιερωτές" των Ναών (σε όλες τις Εκτενείς Δεήσεις), αλλά 
και για τους αγαπώντες την ευπρέπεια του Οίκου του Θεού. 

Τέκνο της Ενορίας μας, άνθρωπος αγάπης, αντ ιλήπτορας 
των αναγκών μας τυγχάνε ι ο αξ ιότ ιμος κύριος Γεώργιος 
Καρΰδης. 

Εμείς, τ ο Εκκλησιαστ ικό Συμβούλ ιο τ ο υ Ιερού Ναού 
Παναγίας Μυρτιδιωτίσσης, στεκόμαστε με σεβασμό απέναντι ' 
του. Καθιστάμεθα δέσμιοι της αγάπης του. Και οφείλουμε να 
δ η μ ο σ ι ο π ο ι ή σ ο υ μ ε τ η ν συνεχή κα ι α ν ύ σ τ α κ τ η 
συμπαράστασή του . Και το ελάχ ιστο που μπορούμε να 
αντιπροσφέρουμε είναι οι συνεχείς προς τον Αγιο Τριαδικό 
Θεό και την Κυρία Θεοτόκο την Μυρτιδ ιώτ ισσα δεήσεις και 
ι κ εσ ί ες , να δ ι α τ η ρ ο ύ ν τ ο ν κύρ ιο Γεώργ ιο Καρύδη , σε 
αδ ιάπτωτη κατ ' άμφω υγεία, χαίροντα απολαμβάνοντα των 
υλικών και πνευματικών αγαθών και βλέποντα διαρκή και 
αδ ιατάρακτη την Χάρη του Παναγίου Πνεύματος. 

Ο Προϊστάμενος του Ιερού Ναού 
+ Λρχιμ. Πολύκαρπος Κεντικελένης 

ΤΑΒΕΡΝΑ-ΟΥΖΕΡΙ 

"ΚΥΘΗΡΑ" 
Η αγάπη του Μπάμπη ΚΑΙ THS Mafias 

για τα Kufnfa —- § 

•a 'ΚΥΘΗΡΑ 

ΠΡΟΣ ΑΘΗΝΑ < ~ Λ. ΣΥΓΓΡΟΥ 

ηλ.210940571 I I ΠΡΟΣ ΠΑΡΑΛΙΑ 

Κυριακή Γ. Στάθη 
• Ειδικός Ιατρός Φυσικής Ιατρικής & 

Αποκατάστασης 

• Διδάκτοίρ Ιατρικής Σχολής 
Πανεπιστημίου Αθηνών 

• Μέλος του Ευρωπαϊκού Κολλεγίου 
Φ.Ι. & Αποκατάστασης 

Ι Α Τ Ρ Ε Ι Ο 
Δ Ι Α Γ Ν Ω Σ Η Σ & Α Π Ο Κ Α Τ Α Σ Τ Α Σ Η Σ 

Π Α Θ Η Σ Ε Ω Ν Μ Υ Ο Σ Κ Ε Α Ε Τ Ι Κ Ο Υ 
& Ν Ε Υ Ρ Ι Κ Ο Υ Σ Υ Σ Τ Η Μ Α Τ Ο Σ 

Ζωο ιμαδών 15 
185 31 Πειραιάς Τηλ. Ιατρείου: 210.4173272 

ΣΙ ι 

ΟΚΤΩΒΡΙΟΣ 2009 
Δ ε υ τ έ ρ α 5 / 1 0 
Π α ρ ά κ λ η σ η σ τ η ν Π α ν α γ ί α τ η ν Γρηγορούσα, I 
10 π.μ. 
Τ ε τ ά ρ τ η 7 / 1 0 
Σ υ ν ά ν τ η σ η τ η ς Σ υ ν τ ρ ο φ ι ά ς - ώ ρ α 6 Μ 
Θ ε μ ι σ τ ο κ λ έ ο υ ς 5. 
Τ ε τ ά ρ τ η 2 1 / 1 0 | | 
Επίσκεψη σ τ ο Μ ο υ σ ε ί ο της Α κ ρ ο π ό λ ε ω ς - ώ Ρ α 

π.μ. Δ ι ο ν υ σ ί ο υ Α ρ ε ο π α γ ί τ ο υ 15. 

ΝΟΕΒΡΙΟΣ 2009 
Δ ε υ τ έ ρ α 2 / 1 1 . . 
Π α ρ ά κ λ η σ η σ τ η ν Π α ν α γ ί α τ η ν Γρηγορούσα. 
10 π.μ. 
Τ ε τ ά ρ τ η 4 / 1 1 
Σ υ ν ά ν τ η σ η τ η ς Σ υ ν τ ρ ο φ ι ά ς - ώ ρ α ο Υ· 
Θ ε μ ι σ τ ο κ λ έ ο υ ς 5. 
Τ ε τ ά ρ τ η 1 8 / 1 1 
Εκδρομή. 

ΔΕΚΕΒΡΙΟΣ 2009 
Τ ε τ ά ρ τ η 2 / 1 2 
Σ υ ν ά ν τ η σ η τ η ς Σ υ ν τ ρ ο φ ι ά ς - ώ ρ α 
Θ ε μ ι σ τ ο κ λ έ ο υ ς 5. 
Δ ε υ τ έ ρ α 7 / 1 2 ώ ρ 0 

Π α ρ ά κ λ η σ η σ τ η ν Π α ν α γ ί α τ η ν Γ ρ η γ ο ρ ο ύ σ α , 

10 π.μ. 
Κ υ ρ ι α κ ή 1 3 / 1 2 
Θέατρο . 

Κνθηραϊσμός 
Μια τσιριγώτικη επίσκεψη κάθε μψ'α 

σε κάθε κνθηραϊκή οικογένεια 

Ρ Α Ν Α Υ Ο ΤΙ S 
ΚΕΝΤΑ CAR • MOTORENT 

γράφει ο Ηήίας ΜαρσέΛΛος 

Πριν να προχωρήσουμε στην δ ιαδρομή προς την Κυθραία, καλό είναι να 
τονιστούν κάποια πράγματα για την ίδρυση της Κυθραίας και βέβαια της σχέσης 
της με τα Κύθηρα και τους Κυθηρίους. 

Σύμφωνα με το β ιβλ ίο «Κυθραία: η πράσινη μας κοιλάδα» του Σάββα 
Χρηστίδη, που ε ίχε την καλοσύνη να μας προσφέρε ι ο δήμαρχος της κ. 
Μιχαλάκης Σάββας, η ΚΥΘΡΑΙΑ, που ε ίχαμε πρώτοι εντοπίσει την ύπαρξη της 
το 1974 με το β ιβλίο μας «Μια αποδημία εις Κύθηρα» ξεκίνησε ως οικ ισμός 
Κυθηρίων βόρε ιο -ανατολ ικά της πρωτεύουσας του νησιού Λευκωσ ίας σε 
απόσταση 13 μόλις χιλιομέτρων, από αυτήν. Σήμερα, όπως αναφέρεται στα 
προηγούμενα, αποτελεί κατεχόμενη περιοχή. 

Πολλές ε ικασίες υπάρχουν για το πως και πότε έφθασαν οι Κυθήριοι στην 
περιοχή της Κυθραίας. Μια από αυτές είναι ότι από την στιγμή που άρχισε να 
χρησιμοποιείται το νερό ως Κινητήριος Δύναμη για το άλεσμα σταριού, κάτι 
που γνώριζαν καλά οι Κυθήριοι των Κυθήρων, άρχ ισε να δημιουργε ίτα ι ο 
ο ικ ισμός της Κυθραίας. Η περιοχή αυτή ε ίχε τρεχούμενο νερό, ιδιαίτερα στο 
σημερ ινό Κ ε φ α λ ό β ρ υ σ ο . Ο ι Κυθήριο ι ήσαν προμηθευτές της λ ε γ ό μ ε ν η ς 

Μυλόπετρας, της πέτρας εκείνης που χρησιμοποιούσαν για την άλεση του σταριού, όχι μόνο την προμήθευαν, όχι μόνο 
ήσαν τεχνίτες και τις προετοίμαζαν από τεχνικής πλευράς αλλά τις μετέφεραν, τις τοποθετούσαν και τις έθεταν και σε 
λειτουργία, ενώ στη συνέχεια έχτιζαν τους νερόμυλους, και τους λειτουργούσαν. 

Σύμφωνα με τον Σάββα Χρηστίδη αλλά και από μαρτυρίες Κυθραιωτών την Κύπρου, ανάμεσα στους οποίους και ο 
Δήμαρχος Κυθραίας Μιχαλάκης Σάββας οι Κυθήριοι ήσαν εκε ίνοι που γνώριζαν καλά την τέχνη του νερόμυλου, και 
θέλησαν να μεταφέρουν την τεχνολογ ία των νερόμυλων στην περιοχή. Αρχισαν, σύμφωνα με τις μαρτυρίες από 
χαμηλά και έχτιζαν νερόμυλους και προχωρούσαν σταδιακά μέχρι την πηγή. Έφεραν όμως στην Κύπρο αρκετούς 
Κυθήριους οι οποίοι κατείχαν μεγάλη εμπειρία στα θέματα των νερόμυλων. 

(συνεχίζεται στο επόμενο φύλλο) 

ΠΡΠΤΟΠΟΡΑ ΕΠΙΧΕΙΡΗΧΗ ΑΠΟ ΤΟ 198' 
ΜΕ ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΟ ΠΑΝΤΟΤΕ ΕΞΟΠΛΙίΜ°· ΐ 0 f^V 

ME I ΡΑΦΙ ΙΑ ΚΛ1ΙΪΑΘΜΟΥΙ ΕΞΥΠΗΡΕ THIHi i t (1£Λ»"Α' 
ΙΚΛΨΛΛΙ, ΧΟΡΑ, ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ, TIlkMAI·IV ΔΙΑΚΟΦΙ·' ΑΙ 

ΙΙ'ΛΦΙ.ΙΛ II ΑΘΛΙΟΙ 
ΚΛΨΑΛΙ: .'7:«>(UU)UI. fa»: J73WJ.317ΙΙ«Ι ΙΣ.ΙΚΑΛΑΡΙ* 
ΧΩΡΑ: J7360.31 U04 ΔΙΑΚΟΦ™ 
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ: 6-m.:(>37r)7 ΑΠΑ ΠΕΛΑΓΙΑ ' 

www.panayotis-rent-a-<ar.£r 
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K y t h e r a « f a m f t y . n e t : Mayor K o u k o u l i s interview 

& h F a m i ly-net 

'egard|n next question, from John Stathatos of Strapothi 
ail that " n e w s e w e r age plant above Kapsali: Why, after 
uiiuSua||ComP'icated and expensive construction, including a 

χ wide and fancy access road, is it still not operational? 

I ^ o u k o u l i s 
( on ip | e t e

r comp le t i on . The main const ruct ion itself is 
detail; wh- k t l l e r e a r e a t w o o r t h r e e m i n o r but important 
S,i" to be 'C a r e S t i " being finished. For example: a fence is 
^ects th PU t a r o u n d t h e structure. Secondly the pipe which 
'«ady ye(

e c l ean water from the complex to the sea is not 
V r r , a U S e t t l e green-light has not been given by the 

Clal Maritime Ministry. 

.̂ ythera F , ·, 
S i d h

 y - n e t 

S i S s
 av® thought that all permits would have to have 

5l|itdin„, ? before any of the construction began, as it is with 
s a house in Greece. 

i ^ o u k o u l i s 

H f o / l 5 1 0 " m u s t have been given, but unfortunately the 
^ I mUst i n s t r u c t i o n didn't cover this important point. 
rStudy • a d d that the municipality of Kythera didn't have 
I Prefect'n ° U r h a n d s t 0 s e e t h e details. It was in the hands 
JJPorta,,, U r e o f A t t i c a which did not inform us about this 
JW?rk fasTatter" W e p U t P r e s s u r e o n t h e Prefecture of Attica 

C h e 
e r and as a result we discovered the problem quite 

. fnissjn ' ) r o c e s s · , n any case we have done our best to get 
Λ this 8 a p P r o v a l s from the various ministries. Apart from 

ha°K S t r U C t i o n ' a l t h o u g h it looks big for Hora and 
C^en ο,! w i t h e n o u g h capacity to service Livathi 

% r u ^ r v i l , a g e s in which the sewerage lines are still to 

\ 
S ^ m i l y . n e t ' V 

> r , 

s the current sewerage system look like? 

V 8°es 0 r a ' s houses have a private sewerage tank and 
Λ ί π „ l n t o the existing sewerage plant with a primitive 

0fks m · Actually, 
very primitive, which is why the 

\ W a S S ° n e c e s s a r y ' 
^ ^ i l y . n e t 

ν qUj. ® a P'Pe from the new sewerage works out to sea is 
^ a big job still? 

' i i ^ k o u l i s 
' approval, about 2 to 3 months. 

i s 
X 

ChTily-net 
• ° r normal months? 

V 
months. I 'm saying this because the 

it's not something we still have to find. 

>Kythera-Family.net 

When do you expect the approval to finally come through? 

>Mayor Koukoulis 
In my view by next Easter everything will be completed. As far 
as the municipality of Kythera is concerned, and to the extent 
that our municipality is involved in this construction, not only 
have we done everything possible, but we wi l l put more 
pressure on the construction company and on the Prefecture 
of Attica, to shorten the time needed for the completion of this 
system. 
>Kythera-Family.net 
But even when it is completed half the houses in Kapsali and 
Hora will still have to be connected anyway. 

>Mayor Koukoulis 
After the construction is completed, according to law, all the 
houses not connected are obliged to be connected... 
> Kythera-Family.net 
at their own cost 

>Mayor Koukoulis 
... at their own cost, to the new sewerage system, within one 
month. 

>Kythera-Family.net 
Is that physically possible given the amount of houses to be 
connected? Where will the diggers and workmen all come from? 

>Mayor Koukoulis 
There are quite a lot of digging machines on the island, and 
many of them small so they can operate in the narrow streets 
of Hora, and they can do the work in a short period of time. 

> Kythera-Family.net 
And the connection to Livathi? 

>Mayor Koukoulis 
We are work ing very hard to organise the funding of the 
connection between Livathi and Hora. Apart from that, we 
have worked hard in order to add a small construction within 
the bigger system to accept the sewerage-waste brought by 
trucks from the centre of the island towards the South. 

> Kythera-Family.net 
And what is the total capacity of the new sewerage works in 
Kapsali? 

>Mayor Koukoulis 
The capacity is the maximum for the entire island - almost 
twenty thousand people. That is, in August, when the island is 
full, the new works can take everything when it is in full 
operation. 

εργασίες κάθε μορφής 

k f 
\ ^νης ΓΛΥΤΣΟΣ 

^ α ι ά ς , Τηλ.: 210.4111678, 
210.4112529 

* ί 
- Λ 

Λ* 

V 

%*;ΠΙΠΛΑ ΚΟΥΖΙΝΑΣ 
Ί Σ Ε 1Σ ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΜΕΝΩΝ ΔΩΜΑΤΙΩΝ £ 

τ ι υ ζ r j j i T T ΟΔΕ Ω Ι / § 
Τ Ι Μ Ε Σ ΓΙΑ ΤΑ ΚΥΘΗΡΑ § 

'JhK- Κινητό τηλ:6977-436508 e 
^ ^ Εχθεση - Εργαστηρίου: Καρυάτιδος 5 

Περιστέρι (Νέα Ζωή) >• 
5764121 Κυθήρων: (27360) 33606 - 34225 

^ Ν ϊ ο ς ν . τ ρ ι α ν τ α φ υ λ λ ο ς 

Μούργος οφθαλμίατρος 

^ητής Οφθαλμολογικής Κλινικής 
>\(-

Dr. EMM. ΔΕΥΤΕΡΕΒΟΣ 
Μαιευτήρ Χειρούργος - Γυναικολόγος 

Διδάκτωρ Πανεπιστήμιου Αθηνών 
Μέλος του International College of Surgeon;» 

Mt Lulurn κλι ατορ/η 
Λπίν* rri friι ξ mi 

Baa. Σοφίας και Ξενίας 1 
Τηλ. Ιατρ.: 210.7781144, Οικίας: 210.6014965 

Κινητό: 6944-333742, Μαιευτήριο ΙΑΣΩ: 210.6184000 

63 -5 

TASOS 
ΞΥΛΟΥΡΓΙΚΕΣ ΕΡΓΑΣΙΕΣ 

Αναστάσιος Πετρόχειλος 

Νεοσοίκων 96, Πειραιάς 
Τηλ.: 210.4531293 - κιν.:6937-489541 

Ντουλάπες Υπνοδωματίων 
Ντουλάπια Κουζίνας 

Πέργολες, Κιόσκια 

QX)ti)<ov Νοσοκομείου Αθηνών 

^£^099075 
^210. 

9882143 
Ν..ΝΑ.: 7261112, 

7261000 

ΙΛ ΓΡΕΙΟ: Λιβάόι Κυθήρων ·. 

Μ Α Ν Ω Λ Η Σ Μ Α Υ Ρ Ο Μ Μ Α Ί Ή Σ 

• Τζάμια - Κρύσταλλα - Καθρε'φτες 
• Διπλά ΗχοΟερμομονοπικά Τζάμια 

• Τοποθετήσεις και στα Κύθηρα 

Ατθίδων38, Καλλιθέα Τηλ.: 210-9513144-9581913 
Κύθηρα:. Τηλ.: (27360) 33569 

Εργασία Επιμελημένη 

> Kythera-Family.net 
So you intend to hook up Potamos and the rest of the north of 
the island to the system as well? 

>Mayor Koukoulis 
No, this would be too expensive. We have undertaken a series 
of studies to build a new sewerage plant at Potamos. Already 
we are more than half-way in that study. 

> Kythera-Family.net 
Are any of these studies accessible to people outside the 
employment of the council - does the average Kytherian have 
access to them? 

>Mayor Koukoulis 
When they are completed, and the file is ready, a copy can be 
given to anyone who is genuinely interested. 

> Kythera-Family.net 
W o u l d the counc i l have any ob jec t ions to our webs i te 
publishing such a study? 

>Mayor Koukoulis 
None at all. Nothing is secret. On the contrary, we want very 
much to inform people on everything we do and your help is 
most welcome. 

> Kythera-Family.net 
One of the most active members of our Website community 
has a question regarding Hora. He has property just outside 
the town limits of Hora and because of the island's zoning 
laws his ability to divide and build on his large piece of land 
are severely restricted. Are there any plans to extend the limits 
of Hora? 

>Mayor Koukoulis 
At the moment we are trying very hard to complete the existing 
urban plan of Hora, which although it has been published in 
the government's paper, still contains many mistakes and is 
not completed. And for this reason many land owners within 
Hora cannot build. When this plan is completed, and all the 
mistakes corrected, then we can start a new study for the 
extension of the boundaries of Hora. Until then it is not possible. 
I can't give you a time-table for this work, but certainly, all 
being well, the first plan wil l be ready in 2010. And then it 
might take a couple of years to work on the extension of the 
boundaries of Hora. 

> Kythera-Fami ly , net 
Another related question: are there any plans to extend street 
lighting between Hora and Manitohori? 

>Mayor Koukoulis 
O u r plan is to put lights between settlements which are c lose 
to e a c h o t h e r s u c h as K a r v o u n a t h e s - K o n d o u l i a n i k a , 

(continued page 19) 
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ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΑΙΜΟΔΟΤΩΝ 

ΚΥΘΗΡΩΝ - ΑΝΤΙΚΥΘΗΡΩΝ 

Ευχαριστήρια Επιστολή 

Ο Σύλλογος Α ιμοδοτών Κυθήρων - Αν τ ι κυθήρων 
οργάνωσε για 13η συνεχή χρονιά τ ις Ημέρες Αιμοδοσίας 
στα Κύθηρα. Με το σύνθημα: 

"ΓΙΝΕ ΕΘΕΛΟΝΤΗ! Α ΙΜΟΔΟΤΗΣ 
ΕΛΑ ΝΑ ΔΩΣΟΥΜΕ ΑΙΜΑ - ΕΛΑ ΝΑ ΔΩΣΟΥΜΕ ΖΩΗ". 

Ευχαρ ιστε ί όλους τους ε θ ε λ ο ν τ έ ς α ιμοδότες 
(συνολικά εμφανίστηκαν 182 υποψήφιο ι αιμοδότες) που 
σ τ ή ρ ι ξ α ν τ η ν Τ ρ ά π ε ζ α Α ί μ α τ ο ς Κ υ θ ή ρ ω ν , π ο υ 
διατηρούμε στο Τζάνειο Νοσοκομείο Πειραιά. 

Φέτος, συγκεντρώθηκαν 168 μονάδες αίματος (161 
για τον σύλλογο, 7 για συγκεκριμένους ασθενείς). Για άλλη 
μια φορά ο ανώνυμος εθελοντής αιμοδότης ΗΤΑΝ 
ΠΑΡΟΝ. 

Θέλουμε ακόμα να ευχαριστήσουμε: 
1) Τους χορηγούς επικοινωνίας, που μας βοήθησαν 

για πολλοστή φορά (Adellin και Camelot Radio). 
2) Το Δ.Σ. του Κυθηράίκού Συνδέσμου Κυθήρων για 

την παραχώρηση της αίθουσας. 
3) Την Σχολική Επιτροπή του Δημοτ ικού Σχολείου 

Ποταμού Κυθήρων που μας παραχώρησε την αίθουσα. 
4) Την Έπαρχο και τους υπαλλήλους του Επαρχείου. 
5) Τους Γιάννη και Μπάμπη, υπαλλήλους της ΔΕΗ 

Κυθήρων 
6) Τους ανθρώπους που μας στήριξαν οικονομικά γ ια 

να α ν τ α π ε ξ έ λ θ ο υ μ ε σ τ η ν ο ρ γ ά ν ω σ η α υ τ ή ς τ η ς 
αιμοδοσίας (αναμνηστ ικά-φιλοξεν ία) : α) Καλοκαιρινού 
Μ α ρ ί α και Κ α λ ο κ α ι ρ ι ν ο ύ Μ α τ ο ύ λ α (500 ευρώ) , β) 
Λουράντο Νικόλαο (50 ευρώ), γ) Α φ ο ί Πρωτοψάλτη -
Μάκρα (200 ευρώ), δ) Πολυζωϊδη Νικόλαο (100 ευρώ), 
ε) Σκιαδά Ματ ί να (160 ευρώ), στ) Κασιμάτη Παναγιώτη 
και Κερέ Ρομπέρτο (150 ευρώ), ζ) Τραβασάρο Ανδρέα 
(100 ευρώ), η) Χάρο Γαβρίλη (150 ευρώ). 

7) Τον Καλλίγερο Μανώλη, Δ/ντη σ τα "Κυθηραϊκά" 
και τον Μαρσέλλο Ηλία, Δ/ντη στον "Κυθηραϊσμό", οι 
οποίοι μας φιλοξενούν σ τα φύλλα τους. 

8) Τους γ ιατρούς και τους υπεύθυνους της Αιμοδοσίας 
του Τζανείου Νοσοκομείου. 

Για το Δ.Σ. 
Ο Πρόεδρος 

Αριστείδης Καλλίγερος 
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Π Λ Ο Ι Ο « Π Ο Ρ Φ Υ Ρ Ο Υ Σ Σ Α » 

ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ 
ΟΚΤΩΒΡΙΟΣ 2009 

ΔΕΥΤΕΡΑ 
8.00 ΝΕΑΠΟΛΗ - ΚΥΘΗΡΑ - ΑΝΤΙΚΥΘΗΡΑ 

16.00 ΚΥΘΗΡΑ - ΝΕΑΠΟΛΗ 

ΤΡΙΤΗ, ΤΕΤΑΡΤΗ 
10.00 ΝΕΑΠΟΛΗ - ΚΥΘΗΡΑ 
16.00 ΚΥΘΗΡΑ - ΝΕΑΠΟΛΗ 

Π Ε Μ Π Τ Η 
9.00 ΝΕΑΠΟΛΗ - ΚΥΘΗΡΑ 
15.00 ΚΥΘΗΡΑ - ΝΕΑΠΟΛΗ 

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 
15.00 ΝΕΑΠΟΛΗ - ΚΥΘΗΡΑ 
17.30 ΚΥΘΗΡΑ - ΝΕΑΠΟΛΗ 

ΣΑΒΒΑΤΟ 
9.30 ΝΕΑΠΟΛΗ - ΚΥΘΗΡΑ 
16.00 ΚΥΘΗΡΑ - ΝΕΑΠΟΛΗ 

ΚΥΡΙΑΚΗ 
11.00 ΝΕΑΠΟΛΗ - ΚΥΘΗΡΑ 
14.00 ΚΥΘΗΡΑ - ΝΕΑΠΟΛΗ 

ΕΞΑΙΡΕΣΕΙ Σ 

25/10/2009 
13.00 ΝΕΑΠΟΛΗ - ΚΥΘΗΡΑ 
15.30 ΚΥΘΗΡΑ - ΝΕΑΠΟΛΗ 

28/10/2009 
13.00 ΝΕΑΠΟΛΗ - ΚΥΘΗΡΑ 
16.00 ΚΥΘΗΡΑ - ΝΕΑΠΟΛΗ 

Π Τ Η Σ Ε Ι Σ ΟΛΥΜΠΙΑΚΗΣ 

από 25 Μαρτίου 

Καθημερινά 

16.30 Αθήνα - Κύθηρα 
17.45 Κύθηρα - Αθήνα 

Τηλ. Ολυμπιακής: 210.9666666, 27360.33362 

Κ α λ έ σ τ ε τ ο 2 1 0 . 4 5 9 9 4 1 4 

και αυτός ο χώρος 
μπορεί ν α γίνει 

δικός σας! 

Έτσι θα σας μάθουν και θα σας βρίσκουν 
κάθε στιγμή 

30.000 Απανταχού της γης Κυθήριοι 

w w w . k y t h ι r a . c o m 

από την 1/1/1999 τα ΚΥΘΗΡΑ 
Ύι'δί" στο INT ΕΡΝΕΤ 
www.kythera.com 

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ - ΤΟΥΡΙΣΜΟΣ 
ΔΙΑΦΗΜΙΣΕΙΣ - ΝΕΑ 

πληροφορίες καταχωρήσεων - διαφημίσεων 
κ. Γιαννιώτη, τι\λ.:6944-290863, 
e-mail: pan-gian@otenet.gr 

Π Λ Ο Ι Ο « B I N . Κ Ο Ρ Ν Α Ρ Ο Σ » 

ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ 
CDS 2 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2009 

ΤΡΙΤΗ 
ΑΡΓΙΑ 

ΤΕΤΑΡΤΗ 
19.00 ΠΕΙΡΑΙΑΣ- ΚΥΘΗΡΑ 

ΠΕΜΠΤΗ 
01.55 ΚΥΘΗΡΑ - ΑΝΤ/ΘΗΡΑ - ΚΙΣΣΑΜΟΙ 
19.00 ΚΙΣΣΑΜΟΣ - ΑΝΤ/ΘΗΡΑ - ΚΥΘΗΡΑ 

23.15 ΚΥΘΗΡΑ - ΠΕΙΡΑΙΑΣ 

ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 

19.00 ΠΕΙΡΑΙΑΣ - ΚΥΘΗΡΑ 

ΣΑΒΒΑΤΟ 
01.55 ΚΥΘΗΡΑ - ΡΕΘΥΜΝΟ 
14.00 ΡΕΘΥΜΝΟ- ΚΙΣΣΑΜΟΣ 

17.45 ΚΙΣΣΑΜΟΣ - ΑΝΤ/ΘΗΡΑ - ΚΥΘΗΡΑ 
22.00 ΚΥΘΗΡΑ - ΓΎΘΕΙΟ 

ΚΥΡΙΑΚΗ 
00.45 ΓΥΘΕΙΟ - ΚΥΘΗΡΑ 

03.15 ΚΥΘΗΡΑ - ΑΝΤ/ΘΗΡΑ - ΚΙΣΣΑΜΟΣ 
07.30 ΚΙΣΣΑΜΟΣ - ΡΕΘΥΜΝΟ 

19.00 ΡΕΘΥΜΝΟ - ΚΥΘΗΡΑ 

ΔΕΥΤΕΡΑ 
00.30 ΚΥΘΗΡΑ - ΠΕΙΡΑΙΑΣ 

Κρατήσει σε Κύθηρα 
PORFYRA TRAVEL 27360-31888 & 3 l8 g y 

Κ ρ α τή g e IS σ ε Κίσσα μο 
HOREFTAKIS TOURS 28220-23250 & 238»® 

Κρατήσει σ ε Πειραιά 
ΑΝ Ε Κ LINES 210-4197420 

Κρατήσε/s σ ε Γύθειο 
SOFIA ROZAKI 27330-22207 

Kpaniaeis σε Ρέθυμνο 
ΑΝΕΚ LINES 28310-29874 

Kgatnoeis σε ΚαΛαμάια 
MANIATIS VASILIS 27210-20704 

Από πατέρα σε γιο συνεχίζουμε την 
ΞΥΛΟΥΡΓΙΚΟ ΕΡΓΑΣΤΗΡΙΟ 

ΜΑΣΤΟΡΕΜΑΤΑ 0$· 
ΚΩΣΤΑΣ Θ. ΖΑΝΤΙΩΤΗΣΙΠΡ 

Μελαμίνες MDF - Κομμένες στα μέτρα σας 
Ντουλάπες υπνοδωματίων 
Έ π ι π λ α κουζίνας- σιδηρικά - Εργαλεία 
Χρώματα - Εξαρτήματα Ραφιών ELEMENT 
Κουρτινόξυλα - Ιδέες για κατασκευή 

SYSTEM 
. fir 

ΜΑΔΥΤΟΥ& ΜΥΡ1ΦΥΤΟΥ46-4» 
( Οπισθεν ΟΤΕ Νίκαιας) τηλ. 210.4922197, φ α ^ ^ 

ώ 

Δ Κ 
ΤΕΧΝΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ 

0 0 1 

Π 

ΜΗΝΑΣ 
Πολ.μηχΙχ0ζ 

μααΜ. 

ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΣΟΥΓΙ 
Αρχιτέκτων Ε.Μ.Π. 

• Άδειες οικοδομών - επισκευών 
• Μελέτες επιβλέψεις 
• Κατασκευές - επισκευές - αναπαλαιν^ 
• Οικονομοτεχνικές Μελέτες Ν. 1892190 

ΑΡΙΣΤΟΤΕΛΟΥΣ 
Πειραιάς, ΤΗΛ 

: 1-3 & ΣΩΤΗΡΟΣ, (** 
..· 210.41.22.348 -
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Κνθηραϊκά Θέματα 

"'"'""edfrom page 17) Kythera-iamlly.net: Mayor Koukoulis interview 

Ν building permits are issued by the Normarchia in 
V is a .mV opinion the percentage is quite high because 
'Sent ι ° f construction taking place on Kythera at the 
Nru c t i

 W o u ' d say that perhaps 30% of the private 
""'side C r°n S 3 r e d o n e by foreigners or Kytherians living 

Wiei ̂"Family. net 
^siveU

r!Sti°n f rom London: Why doesn't Kythera have a 
S e 

have?"1^ C ° n C e p t SUC '1 aS o t ' l e r ' s ' a n d an i^ r e 8 ' o n s 

^ o u k o u l i s 
i cons ' 2 ° 0 9 " w e started t 0 present Kythera at tourist 
> i v , , as an island which is not only beautiful and very 

'and " s rr,"'t~l 1 1 ' 1 - u"* 

,'ts crystal clear sea and beautiful beaches, but as 
( "as a L ' t h o u g h in the south of Greece, is very green 

V'rQnmP
 e a u t ' fu l natural landscape which make the ideal 

iat ( 
With 

So connect ing natural 
Monuments and traditional settlements we try 

W"Mo V 'evv t o lbe visitor which is different from other 
Hi ^aches.,ed°n't ' u s t s a y " c o m e t o Kythera for the sun and 
Jte Whic ' but for other equally important and interesting 
sjrj thg vv" c a n a ' s o e nJ°y ' n the spring, autumn and 
V t o f i nd n t e r ' ' n Ed i t i on we have done a kind of short 

s 
t o promote this as another positive quality of *· We a J 

i i re doing our best to keep it clean. 

^ S t ^ i l y . n e , 
^ ° n 8 term vision for Kythera for the next 10 years? 

S its pn!° ^e eP t h e island as clean as possible and to 
p r^n v i r o nment as much as possible. This is in-line 
d as

ClP'es which require the environment to be 

c 
- Bo · 0 1,1 good measure. No constructions which do 

Ŝlr α as "" iV.l l ICV|UIIC IIIC — 
\ ctiQns

 a P r ' m a r y priority. That also includes no big 
O t h j n ' . t ry to keep, as the ancients said, the "metron" 

* to1 
-V tk lllCdbUIC. 1>(υ l_UI U ULUUI 13 VVIIIV-ll VJW 

V' ' 'Sport i s l a n d · T h a t means avoiding huge and ugly 
^uUrned f ° r m a s s i v e ships, and of course, avoid streets 
O y we d ' n t ° high-ways. People come to my office who 
i n'rave| f ° n t c r eate a highway from Karavas to Hora so 

V t u
 r ° m the one to the other in six or seven minutes, 

id l nderstand that the island's character would be 
such things. On the other hand we started to 

'V 0 f th e d
 1 r o a d of the island in order to make it much 

ι Hh? KVthf!VerS· M y 8 o a l w i t h i n t h e n e x t f e w y ^ r s is also to 
NĴ PIe h 6 r a w ' t h better living standards and quality for 
L*a ta8e Τ ' m n o t Ju s t referring to the new hospital or 
V c f l t u rM n t i n p°tamos and Agia Pelagia, but also things 
' \ a

 centre, a modern footbal l and basketball 
S " Ethnographical Museum, a Municipal Library 
f«t driPal. Archive and of course guaranteeing the water 

^ n k l n g and farming. 

f V ^ ' l y . n e t 
S l y ?

r e n t l V a n y long-term plans for additions to the 

v S i 

is ^ ^ h S o u l i s 
, C'les, | I1 'hrough a study about the building of a dam 
J it Λνν ί h e north-west. It should be completed within 
\ N d K t h s · 11 i s a complicated study but never-the-
N J I y f0

 e completed in the next few months. We will 
r̂ s a r i d

r n o n ey from the EU which is specifically for 

r*-Fa 

water supply infrastructure. 

Vnet 
' \ | d

n · l f they were to build large wind-farms on the 
\ V h a t change any zoning or land-use regulations. 

Y f e o u l i s 

V w
n t h e interview last year, it will be impossible to 

l r |d-farms on the island. Those who think 

f3tsiathji. ι · 
fights bet 3 1 ' ' a n d 1 d o n t exclude the possibility to add 
Under ar V^een Manitohori and Hora, but because this area is 
specia| C aeo '°gical supervision and protection, we need a 
c°sts invol f ° r t h i s " A n d depending upon this study and the 
I'ke to |jniVe^' k u t a s far as we are concerned, yes, we would 
fijbtipg t , 10se settlements close to each other with street-

S f c ^ ' y - n e t 
>s, ruc^es«on: Do you have any idea of how much private 
*foreigner'°n vv°rk is being undertaken by people who are 

rs °r by Kytherians who live abroad? 

" th k 1 8 ' V e y o u s P e d f i c information. What I can say 
" " DU H i n o n a r m i t r τ . η I r - f . ^ A U%, M n r m i r r h i a in 

differently are out of touch wilh reality. I repeated this a few 
days ago at a meeting at Kytheraikos Synthesmos at Hora during 
an interesting conference regarding sustainable development, 
tourism and the environment: whatever happens regarding 
wind-farms on the island will only happen with the consensus 
of the local people and apart from that, together perhaps with 
other local inst i tut ions, a proper study wi l l have to be 
undertaken first. There is no danger of building any of these 
things for at least the next 5 or 6 years. So we have the time to 
do a good study which wil l be our "weapon" against such 
plans. In conclusion, we are on constant alert. 

> Kythera-Family.net 
The plans are already on the table though: when we did our 
last interview applications totalling 150 Megawatts of wind-
generation had been submitted to the energy authority. This 
year the number has increased to 341 MW, which translates to 
about 200 huge wind-towers. It doesn't look like the those 
companies applying share your pessimism of the time-frame 
of approval and construction. 

>Mayor Koukoulis 
Let me give you a metaphor: there might be an hotel with 20 
beds. Around the 15th of August there are perhaps 500 
applications from people to stay in this particular hotel. But 
the hotel has only a capacity of 20 beds - so only 20 applicants 
will be satisfied. The same applies for the wind-generators. If 
we have 1000 applications does that mean we will have 1000 
wind-generators? Of course not. One study of a private 
company will not be of the same weight as one by a public 
authority like the municipality of Kythera. For the next five, six 
or seven years no-one will be able to materialise any plan even 
of just 10 wind-generators because the connection between 
Kythera to the Peloponnese and northwards is so weak that it 
can't handle the amount of electricity current produced. That 
connection is too expensive and too difficult. And there are no 
plans by DEH - the electricity authority in Greece - to start on 
such a project in the coming five years. 

> Kythera-Family.net 
Even if the companies were to come up with the funding for 
the connection themselves? 

>Mayor Koukoulis 
Even if they were to finance the undersea cable to the mainland, 
the cable from Neapoli up to the middle of the Peloponnese 
must be done by DEH, and they have no plans to do this. 

>Kythera-Family.net 
Would you personally welcome the construction of wind-farms 
on Kythera? 

>Mayor Koukoulis 
We have made it clear last year, absolutely clear, and I don't 
see any reason to waste time on it again. 

>Kythera-Family.net 
Just for clarification: last year you said that you thought that, 
because of the expense the companies would have in laying 
an undersea cable, it would require them to construct at least 
100 wind-towers on the island to make the investment viable. 

>Mayor Koukoulis 
That would not only be too much, it would be unacceptable. 
I underline this word "unacceptable". 

> Kythera-Family.net 
And your council is united in this? 

>Mayor Koukoulis 
According to the opinion of my colleagues which form the 
majority of the council, all share the same position. 

> Kythera-Family.net 
Onto another question from our website-users: "Has the Mayor 
noticed that the prices of food on Kythera are up to twice that 
of those in Athens and the mainland? Does he think that the 
extra transport costs account for that or that there could 
possibly be a price fixing agreement by supermarket owners to 
keep the costs ridiculously high?" 

>Mayor Koukoulis 
I haven't any concrete information which proves that there is 
an agreement between the supermarket owners. In my view 
the prices aren't so high if we consider that Kythera is quite far 
from Attica where the majority of products come from and 
considering the fact that we don't get products from Crete, 
which is nearer. All the Cretan production goes directly to 
Attica. Perhaps some products are more expensive than on 
other islands. But considering the fact that we are a small 
market for 9 months of the year, I can't say the prices could 
come down much. In a few products we may see a difference if 
the supermarket owners come to an agreement to buy a few 
things together - to place their orders together in Attica. Perhaps 

then some things could be cheaper, but I don't know how 
easy something like this would be. 
> Kythera-Family.net 
Perhaps the supermarket owners aren't interested in getting a 
good deal for Kytherians anyway - their interest is to maximise 
their profits? 

>Mayor Koukoulis 
I am not the person who can put pressure or force them to 
change their policies. But I could ask them if they would 
consider working together to reduce the prices. 

>Kythera-Family.net 
Some of the visitors to Kythera-Family.net have noticed that 
there are a few sharp curves in the road just south of Karavas -
in two cases more than 180 degrees - where there are no street 
signs to warn of them. Who should they approach with this 
information so that appropriate signs can be put in? 

>Mayor Koukoulis 
It's not only at Karavas where things need improvement. At 
this moment a study is being undertaken by a specialist to tell 
us where we can make improvements in the signage. And he 
will also study how we can improve the traffic on the island so 
it will be better and safer. For example, where we can make 
one-way road, where parking spaces should be created. This 
study will be ready before Christmas. 

> Kythera-Family.net 
And does the municipal council have funds to implement the 
recommendations of the study? 

>Mayor Koukoulis 
When the new budget for the island is passed we will be able 
to order the signs. If the cost of the recommendations is very 
high we will do it in two parts. One part in the first few months 
of 2010, and the second for example after the summer. 

>Kythera-Fam ily.net 
Are there any plans to change the regional status of Kythera so 
that it becomes part of the Southern Peloponnese or to the 
Ionian Islands, where it would enjoy the funding benefits of 
being part of an island or "underdeveloped" region rather than 
receiving its funding together with the urban prefecture of 
Piraeus, to which it now belongs? 

>Mayor Koukoulis 
What I can tell you is this: in January of 2009 the general 
secretary of the prefecture of Attica came to Kythera for 2 and 
a half days. On the bth of January he was invited by me to visit 
my office in Hora. The General Secretary, in front of the members 
who were present of the municipal council and other people, 
announced that the prefecture of Attica has guaranteed 18 
million Euros for Kythera from the EU-Funding out of its "Fourth 
Funding Plan" which is for the period up to 2015. This actually 
means that Kythera can use 18 million Euros for the sewerage 
system, water, for the hospitals, for improving the rubbish 
disposal system, for roads, etc. And for this reason we don't 
share the view that if we were within the boundaries of another 
prefecture we would get more money. I have put a lot of work 
into convincing the General Secretary of the Prefecture that 
Kythera, our island, has special needs. And because of this 18 
million Euros will be spent for the island. As you can understand 
this is an exceptionally large amount of money. I believe that 
no one could say that, because we belong to Attica and not to 
the Peloponnese, Kythera is getting less money than is really 
needed. 

> Kythera-Family.net 

What is the status of the promised money? 

>Mayor Koukoulis 
This money is just waiting for us. For this reason we have 
started the study for the small dam, for the sewerage plant 
for Potamos, for the recycling system and hygienic disposal 
system. And on the other hand we have also started doing 
studies for improving the roads. I am convinced that, within 
the next 5 or 6 years, the island will be, as a result of this EU 
funding, completely different. Our target, as I mentioned 
above, is to keep the island's character and at the same time 
to achieve sustainable development. 
> Kythera-Family.net 
You mentioned before that all of these studies are not secret. 
To whom can we go in your council to get access to the 
finished studies so we can translate them and put them on 
our website for the wider Kytherian community? 

>Mayor Koukoulis 
Mr Kostas Stathis, the engineer of the Municipality, can get 
you all the studies which have been completed thus far. 

> Kythera-Family.net 
Mr. Mayor, thank you. 



Δημήτρης - Μαρία 

Στ ις 6 Σεπτεμβρίου 
2 0 0 9 τ έ λ ε σ α ν τ ο υ ς 
γάμους τους στον Ιερό 
Ναο Παλαιοπαναγιάς στην 
Π α ι α ν ί α ο Δ η μ ή τ ρ η ς 
Ευστ. Γερεντές κ α ι η 
Μ α ρ ί α Ιωάν. Μελ ιτά . 

Μ ε τ ά τ ο Μ υ σ τ ή ρ ι ο 
α κ ο λ ο ύ 8 η σ ε π λ ο ύ σ ι α 
δ ε ξ ί ω σ η σ τ η β ί λ α 
Καβαλάρη στην Πάρνη8α, 
ό π ο υ ο ι ν ε ό ν υ μ φ ο ι 
δ ε ξ ι ώ θ η κ α ν τ ο υ ς 
καλεσμένους τους. 

Τους ευχόμαστε κά8ε ευτυχία. 

Μηνάς - Χριστίνα 

Σ τ ι ς 1 2 Σ ε π τ ε μ -
β ρ ί ο υ 2 0 0 9 τ ε λ έ -
στηκαν στην Αγία Μ ό ν η 
ο ι γ ά μ ο ι τ ο υ Μ η ν ά 
Φ α ρ δ ο ύ λ η κ α ι τ η ς 
Χριστ ίνας Κωστάκου. 

Μ ε τ ά το γάμο ακο-
λού8ησε δεξ ίωση στο 
εστ ιατόρ ιο Πιέρρος 

Στους ν ε ό ν υ μ φ ο υ ς 
ευχόμαστε κά8ε ευτυχία. 

Ιωάννης - Μαρία 

Στις 12 Σεπτεμβρίου 2 0 0 9 παντρεύτηκαν στον 
Ιερό Ναό Αγίας Πελαγίας ο Ιωάννης Χλαμπέας και η 
Μ α ρ ί α θ ε ο χ α ρ ο π ο ύ λ ο υ . 

Μ ε τ ά το Μυστήρ ιο ακολούθησε δεξίωση στο 
εστιατόριο Tartaruga". 

Ευχόμαστε στο ζευγάρι να ζήσουν ευτυχισμένοι. 

Παναγιώτης - Μαρία 

Στις 12 Σεπτεμβρίου 2 0 0 9 παντρεύτηκαν στην 
Ι ε ρ ά Μ ο ν ή Μ υ ρ τ ι δ ί ω ν ο Π α ν α γ ι ώ τ η ς 
Μ ε γ α λ ο κ ο ν ό μ ο ς και η Μ α ρ ί α Καλλίγερου. 

Μετά το Μυστήριο οι νεόνυμφοι δεξιώθηκαν τους 
καλεσμένους τους σε ξενοδοχείο του γαμπρού. 

Ευχόμαστε στο ζευγάρι να ζήσουν ευτυχισμένοι. 

Νικόλαος Πρωτοψάλτης - Nick Psaltis 

Με μεγάλη μας 3λ ίψη 
αναγγέλουμε το Θάνατο του 
πολυαγαπημένου μας και 
πάντα αξέχαστου πατέρα, 
παππού και συζύγου, 
Νικολάου Πρωτοψάλτη του 
Κοσμά, που απεβίωσε στις 4 
Αυγούστου 2009 στο Γίδνευ 
της Αυστραλίας, 89 ετών. 

Ο Νικ. Πρωτοψάλτης 
γεννήθηκε στις 27 Νοεμβρίου 
1919 στα Μητάτα Κυθήρων. 
Ήταν γιος του Κοσμά και της Μαρίας Πρωτοψάλτη. Είχε τρεις 
αδελψούς το Γιώργο, το Θόδωρο και τον Παναγιώτη και μια 
αδελφή την Κατίνα. 

Στις I I Φεβρουαρίου 1937, έφθασε στην Αυστραλία και 
αμέσως εγκαταστά3ηκε στο χωριό Armidale όπου δούλευε για 
το 3είο του Νικόλαο Φυρό στο Nick's Cafe. Έπειτα από δυο 
χρόνια, πήγε στο Barraba όπου δούλευε για τον άλλο του 3είο 
Γιάννη Φυρό. Το 1940 συνεταιρίστηκε με τον αδελφό του 
Παναγιώτη σε μια μπανανόφαρμα στο Mullumbimby. Το 1951, 
αγόρασε to White Rose Cafe στο Uralla, το οποίο διεύ3υνε για 
48 χρόνια. Στις 30 Απριλίου 1952, παντρεύτηκε στο Armidale 
την Μαρία Μαυρομάτη από το χωριό Πιτσινάδες. Μεγάλωσε 
τέσσερα παιδιά, την Κούλα, τον Κοσμά, την Ελένη και τον Ηλία. 

Μ Η Ν Υ Μ Α Σ Τ Ο Ν Π Α Π Π Ο Υ 

Αγαπητέ παππού. 
Ποτέ δεν 3α σε ξεχάσω. 

Δεν 3α ξεχάσω την ευγνωμοσύνη και καλοσύνη σου, 
δεν 3α ξεχάσω την φιλοξενία και το χαμόγελό σου, 
δεν 3α ξεχάσω τα χρόνια που ερχόμαστε στο Uralla 

όπου κάναμε Χριστούγεννα και γιορτές, 
δεν 3α ξεχάσω το μαγαζί όπου τρώγαμε παγωτό & σοκολάτες 

δεν 3α ξεχάσω το σαλόνι με την TV και τα πολλά παιχνίδια, 
το περιβόλι με τις τομάτες, το Ute με τα ψώνια από το 

Armidale, το Brutus και τα κουνελάκια. 
Δεν 3α ξεχάσω το σπίτι σου στο Σύδνευ 

που ερχόμαστε όποτε 3έλαμε, 
δεν 3α ξεχάσω το bulldogs καπέλο σου. 

Πάντα είχες ώρα για μας και όλη την οικογένειά σου, 
η οικογένεια ήταν ο πλούτος σου. 

Ευχαριστώ για όλα όσα μου έχεις κάνει, 
Ευχαριστώ που είσαι ένας γερός στήλος στη ζωή μου, 

Ευχαριστώ για την αγάπη σου. 
Αιωνία σου η μνήμη. 

Εις μνήμην 
Μ ι ι ο ι ί ι ο α ς Tlcipoxci^ou 

.. , , Ρκείν"η"" 
Οι εποχες από μόνη; τους fir ν πεοαι νουν , 

11<; οδηγεί or αναπόφευκτο Μάναιο είναι i| (1Π ^ J t 
(ΐιήμι.ιν π<hi έβαλαν ti|v ι ιροαωπική ιούς oq>pllV ^ 
ο α υ ι ά ; κ<ιι ιοι ις ι'-δωααν ζωή και πνοή π1λ "" ' , , , ιΑ 
kui 111 δ ρ ά ο η ιους . Ό κ ι ν οι προοωπικό ιη " 
> (iiio.\iL)|)i'|ooim οπό π|ν επίγεια ζωή, rote, και ^ 
αι ιοούρονια» κ« 11 οι εποχές. γ ΐ α ΐ ί έθβΐ[θε to Φα"> 

νόΐ|μα αε μ ια ολόκληρη περίοδο. I S 
Ο ι α ν ι έ ψ υ γ ι » u κ α Η η γ ι μ ή ς ό λ ω ν Ι | μ ώ ν ι ω ν Π α · ^ 

ιράχειλος, οι δρόμοι που (1 ,ωι"". (||ll1|>ii Θεμιοιοκλής Πι 
» ·>• I I 

παρουοία. χ 11 δ ιδακτ ική ιου αμεοότητα και 
παράδειγμά του αυτόματα έχοοαν ri| λάμψη κ»1''-.' 

και ιΐΐ*' 

• • • • - · * · . . bo'^i 
λεωφόροι ζωής και δημιουργίας έγιναν απΛ< ^ „ 
μιας επαρχιακής πόλης. Σήμερα, j i f την« ιπ ( , χ ω · ^ ^ ^ 
ιι|<; γοναίκαι; ι ού θεμ ια ιοκλή, οι δρόμοι εχ<ι(,"Ν β,}} 
ονομαοία τους και ΐ| χάραξη ιοι»; οβήνει ο·Υ<ι ^,,,ιβτ' 
η ιοτορία r<i)v αν ί ΐρώπων κα ι ro)v τόπων r j U K

( j j j ( 
αδυοώι ιη ιη ιην απρόαωπη πορεία ιης προς 1(1 

μέλλον. 
I I φ ι / .άλογοι ; κ α Η η γ ή ι ρ ι ά μας κ υ ρ α aj),|iii 

I Ιι ιροχι ίλοο οψράγιοι- ανεζίπ|λα ιη ζωή ''!.,„ (ί/ν' 

,,ιί""' 
•ώΐ 

_ ' θ| >,""1 )(')|10 ' 
μας χρόνων και οημάδεψε δημιουργικά Γ " ' ' ...,ιΐ1'1"' 
μας. Επιμελής και ιυ ι ι ική οτα καΗήκονιά της, r m I lV(1oi"" 
αιάχους ι ιοα είχε Οέοει για ιην πρόοδο ι·1" ^ο"1" 
μικ;. προοηνής πιίνια και κάι ιως ειρωνική οΐ»·ν ^ KtIi νι' 
οπα ι ι ούουν οι περιοτάοεις, ήξερε να ft ι ft410

 κ(ίζΓ' 
κατευΗόνει, να νουθετεί και να ανταμείβει, να Κ

 (Π.(Ιι. Τ'11 

και κύποιε να τιμωρεί, όκ ιν αυ ιά ήταν αναποψ'· 

of βαοιήκ'Μ1'· , (ifV αγαπηοαμι: και μας αγάπησε, ιην 
οεβάοιηκε, κ ι όταν φάγαμε πια από to I <;1χλ 

I J I , 
υπήρξε οτιγμή ποιι να μην την αναλόγ ιο" 

νάο'"' 
κ·α' ν'Ο 

ΐ|Κ«ΙιΡ 

καλγήοαμε την παρουοία και ιο λόγο wj'J· ..nrffiij 
Έ ν α είναι γεγονός : ά ι ι αυτοί οι τρεις K U , . 

Μ „ . . Π ί · τ υ ο χ ε ι Α 

r ε"1 θί·μιοιοκλή<; Πειράχειλας, ΐ| Mnor i taa 

Πηνελόπη Σαμίου 

αδελφ.'κ; ιη<; Γιώ/ιγοι; Μαροελος - ο p<>vo(J Π<> ^ o F 
για ικ; αναμνήοι κ; μας ζει ακιίμη, και t o " κ " λ <

 |(1 ^ 
ο βάθος της καρδιάς μας να είναι δίπλα J 

- ' * fttio*0 

<iK(')jti| χρόνια- α ι κο ί οι ιρεις άνθρωποι - ^ 
ησαν το ν.]θί Ρ * * & 

\1,!ηΐ|Ι' ι]ιΐ 

Θεοδοσία Βλαντή 

Βιτσέντζος - Βίκυ 

Παντρεύτηκαν στη 
μέσα Σεπτεμβρίου 
στην Αυστραλία ο 
μεγαλύτερος γιος του 
σ υ μ π α τ ρ ι ώ τ η μας 
Π ο λ υ χ ρ ό ν η Λε ιβα-
δίτη και της Μπετίνας, 
Β ι τ σ ί ν τ ζ ο ς με την 
εκλεκτή της καρδιάς 
του Βίκυ. 

Πολλές ευχές στο 
νέο ζευγάρι για την 
κ ο ι ν ή πορεία της 
ζωής τους και στους 
δικούς τους να τους 
χαίρονται και να τους 
καμαρώνουν. 

wi*. fffccit π 

Η ξ α δ έ ρ φ η του γαμπρού 
Εβίτα 

Την Τρίτη 1 Σεπ-
τεμβρίου 2009 πέθανε σε 
ηλικία 82 ετών, στο 
Νοσοκο-μείο Κυθήρων, η 
Θεοδοσία Βλαντή. 

Νοσηλευόταν εκεί 
ύστερα από βαρύ εγκεφα-
λικό επεισόδιο που είχε 
υποστεί δυο ημέρες 
νωρίτερα. 

Η νεκρώσιμος ακολου-
θία εψάλη στα Πιτσινιάνι-
κα στο Ιερό Ναό Εσταυρω-
μένου, παρουσία του 
Μητροπολίτη Κυθήρων κ. Σεραφείμ, πολλών ιερέων και πλήθος 
κόσμου. 

Όλοι είχαν μια καλή κουβέντα να πουν για την εκλιπούσα. 
Μετά την νεκρώσιμο ακολουθία τα παιδιά της πρόσφεραν 

καφέ στο καφενείο του χωριού και δείπνο στου «Πιέρρου», εις 
μνήμη της μητέρας τους Θεοδοσίας. 

Ύστερα από μια τόσο δύσκολη ζωή, την οποία όμως βίωσε 
έντιμα και σωστά της αξίζει να βρεθεί εκεί όπου οι δίκαιοι και 
πράοι άνθρωποι, όπως ήταν κι εκείνη, κερδίζουν την εύνοια του 
Θεού και απολαμβάνουν δίπλα του τα αστείρευτα αγαθά της 
Βασιλείας του, την αιώνια χαρά και γαλήνη. 

Αυτή η σκέψη ας παρηγορεί τα παιδιά, τα εγγόνια της αλλά 
και όλους όσους την γνώρισαν και την αγάπησαν. 

Ειλικρινή συλλυπητήρια στα παιδιά και τα εγγόνια της 
Θεοδώρα και Παύλο Βλαντή οικογενειακώς, Έφη και Τάκη 
Βλαντή (ο πολυαγαπημένος ταξιτζής του νησιού μας) 
οικογενειακώς. 

Εβίτα Προβατάρη 

όλη την έννοια της λέξης- αγάπη—. - , 
ιοος. λάιρι ψαν ίο Γορνάοιο, ωφεληοαν τη ^, ' ,^/ ι" 
οτον τόπο μας κα ι μας πρόοφεραν ό,π Κ'1 

μπορούοε κανείς να ελπίοει ια χρόνια εκείνα Γ 

Κυρ ία Mnor i taa -γ ια μας Κυρ ία Οα Π"Γ Ι
 0a'J 

ουγκίνηοη και οιτντριβή γονατίζουμε οι» 
εοχάμαοιε να ε ίνα ι ελαφρά to χώρα "I'J 
κυΗηραϊκής γης ποιι Πα οας οκεπάζει. 

Καϋηγηιής 
Νίκος· Παρόχαλος 

Πρύνδρυς ιης Ειαιρνίας Κυϋηρο 

Φ I I Φ 1 2J Μ Α 

.. Λ I V " ' 
Το Λιοικηπκ«> Σπμβοάλιο ton Κ » 0 η ρ α , κ " ^ ti|v 

ΛΗηνών α φ ο ύ ουνπλΟε εκ τάκ τως ° Ί Ι ,κ,ιιΐ'ί 
τη »>··Ρ(;ί,Γ1 

βθ0 

Σεπτεμβρ ίου 2000 ι 'πειτα απιί 
Οανάιου ιη< 

Ο*?' I ν» 
Παναγιώιας Θεμιοιοκλή Πρ'Ρ ^ 

Κα0ηγήιρια Φ ' * ο λ ° ϊ ί α * ί α oc ζ / 
που μεταλαμπάδευαν ιην κλαο ική π α * κ α , η0'κ, 
Κ'υΟηρίων και οιήριξι· επί μ ι α 3 5 ε π ' α " λ ι κ « ^ 
προαπάΟεια του για την πραγματοποίηθ'111 ^ 

αποφάοιοε ομ·'«1>ωνα ,· εκΑ1"", ^ 
1) Ναπαραο ιε ί ο ιη νεκρώοιμη ακολουΟ"1 

2) Να απευθύνει ουλληπτη/)ίους ευχ ίς o x O l [ J0)r v i , U > 

Ά) Χα καιαΟι',οει αντί ο ιεφάνου ιο πυαο ' ω 

ας ανάγκες ιου Γυμνασίου Κυθήρων . • ^ ϊ ^ 1 " ' 
·+) Να δημοσιευθεί ίο ιιαράν οιον KuO'lf" 

Αθήνα, ί9/9/2009 ϋ0 ^ 
Το Α.Σ ιου ΚυΟηραϊκυύ ^ 
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Πολιτιστικές Εκδηλώσεις Ύ\ 

ν π ( j j 

>Λ 

δοτικού 

1 Αυγούστου 
Χορός 

Συνεταιρισμού Λιβαδίου 

1 7 Αυγούστου 
Καραβίτικο Γλέντι 

Συλλόγου "ΠΟΡΤΟΚΑΑΙΑ · 

Τη Δευτέρα 1 7 Αυγούστου ο Πολιτιστικός Σύλλογος 
Καραβά "Η Πορτοκαλια" δ ιοργάνωσε στο προαύλιο του 
Δημοτικού σχολείου Καραβά, το πατροπαράδοτο γλέντι του. 

22 Αυγούστου 
Γεωργοκτηνοτροφική Εκθεση 

Φρπτσΐων 

Το Σάββατο 22 Α υ γ ο ύ σ τ ο υ ο Τοπικός Σ ύ λ λ ο γ ο ς 
Φ ρ α τ σ ί ω ν "Τα Φράτσ ια" δ ι ο ρ γ ά ν ω σ ε και φ έ τ ο ς σ τ η ν 
κεντρική πλατεία του χωριού την Γεωργοκτηνοτροφ ική 

Φ ω τ ο γ ρ α φ ι κ ό Σ τ ι γ μ ι ό τ υ π ο από τ ο ν αγ ιασμό που 
τελέστηκε. Δ ιακρίνονται ο Σεβασμιώτατος κ. Σεραφε ίμ , 
η Έπαρχος κα. Χρ. Φατσέα, ο Δήμαρχος κ. 0 . Κουκούλης, 
η κα. Α γ γ ε λ ι κ ή Κ α σ ι μ ά τ η ^ φ ω τ ο γ ρ α φ ί α : Α ρ χ ε ί ο 
Ινστιτούτου Κυθηραίσμού) , 

Η , . 

1 5 Αυγούστου 
Χορός 

Λ 

Ιστΐι<ού Συλλόγου Ποταμού 

,Νούς^070 1 5 Αυγούστου ο Πολιτ ιστικός Σύλλογος 
°ΡΥάνωσε στον Ποταμό τον καθιερωμένο του 

κ Ν θ | κ - , 
1θυν επισκέπτες του νησ ιού μας διασκέδασαν 

^εία τΠς τοπικής ορχήστρας. 

π0ΐ1 ° τ ιΥμιότυπο οπό τη χορευτική 
ϋ ° η ί δ ω ^ (• σε ΚυΟηρπϊκούς χορούς. )ΕΒΙΤΑ 

ΓΟΙ ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

'«C'ilTH*. 
'δ]®.11*· ΣΩΖΩΝ ΚΟΜΝΗΝΟΣ ΓΙΑΝΝΗΣ 

6974798050 

S ^ - ^ g P g ^ o γραφείου: 210.9875282 

'^η'Χ&Μοτο 
tone νοσοκομειακές καλύψεις 

Επενδυτικά προγράμματα 

ΣΤΑΜΑΤΗΣ I. ΜΑΓΟΥΛΑΣ 

^ Ρ Γ , Κ Ε Σ 

C Ε Σ 

V 

^ '1*15257 

ΜΥΛΟΠΟΤΑΜΟΣ 

..ΚΥΘΗΡΑ 

ΑΝΑΠΑΛΑΙΏΣΕΙΣ 

Ο κόσμος που β ρ έ θ η κ ε εκε ί δ ιασκέδασε μέχρι τις 
πρώτες πρωινές ώρες με την ο ρ χ ή σ τ ρ α τ ο υ Γ ιώργου 
Μαθιουδάκη, ο οποίος μάγεψε με τη λύρα του, για μια 
ακόμη φορά. 

1 Σεπτεμβρίου 
Συναυλία με τον Παντ. Θαλασσινό 

Η Νομαρχία Πειραιά με το Επαρχείο Κυ9ήρων κα9ώς 
και με τη συμμετοχή του 
Δ ή μ ο υ Κ υ θ ή ρ ω ν , 
διοργάνωσαν συναυλία 
με τ ο ν Π α ν τ ε λ ή 
θαλασσινό στο Θέατρο 
Π ο τ α μ ο ύ τ η ν 1η 
Σεπτέμβρη. 

Η ε ί σ ο δ ο ς ή τ α ν 
ελεύ9ερη και το 9έατρο 
πλημμύρισε από κόσμο 
που α π ό λ α υ σ ε τ η ν 
ε ρ μ η ν ε ί α τ ω ν 
τραγουδιστών. 

Χαιρετισμό προς τους παρεβρισκόμενους απηύθυναν 
η Έπαρχος Κυθήρων κα. Χρ. Φ α τ σ έ α , ο Δ ή μ α ρ χ ο ς 

Έκθεση, με τη συμμετοχή αρκετών παραγωγών του νησιού. 
Συγχα ίρουμε το Σύλλογο Φρατσιωτών γΓ αυτήν την 

ωραία εκδήλωση και τον Πρόεδρο Παν. Καλλίνικο και το 
Συμβούλιο του για την πολύ καλή διοργάνωση. 

Κυθήρων κ. Θ. Κ ο υ κ ο ύ λ η ς και ο εκπρόσωπος τ ο υ 
Νομάρχη Πειραιά κ. Λάζαρος Αλεξανδρ ίδης . 

Να υπενθυμίσουμε ότι ο Παντελής Θαλασσινός ήταν 
ένα από τα δύο μέλη του Συγκροτήματος «Λαθρεπιβάτες» 
που δεν υπάρχε ι πλέον , αλλά το κάθε μ έ λ ο ς έχε ι 
σ υ ν ε χ ί σ ε ι σ τ ο χώρο της μ ο υ σ ι κ ή ς δ ι α γ ρ ά φ ο ν τ α ς 
προσωπικές επιτυχίες. 

I N 0 S E C 
INNOVATIVE SOLUTIONS ENTERPRISE CONSULTANTS 

Αντώνιος Θ . Μ α σ σ έ λ ο ς - Μ α ρ σ ε Ά ο ς 
Σύμβουλος Επιχειρήσεων 

www.inesec.gr, e-mail: a.mjrsclos@inesec.gr, κιν.: 694 463 4582 
Ηρώων Πολυτεχνείου 81, Πειραιάς, 185 35, Τηλ./Fax: 21 04185540 

Ελα ιοχρωματ ισμο ί 
Π Α Ν Τ Ο Σ Τ Υ Π Ο Υ 

Λ Α Κ Ε Σ Β Ε Ρ Ν Ι Κ Ι Α 

frj^ Δ Ι Α Κ Ο Σ Μ Η Τ Ι Κ Α Σ Χ Ε Δ Ι Α 

Μ . ΤΣΙΜΙΙΕΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
,-f J v ^ ' S 

ΦΡΑΤΣΙΑ - ΚΥΘΗΡΑ 
τηλ. 6972.992366, 2736-0-38032 

ΕϊΕΤΑΙ·ΠΚΟ ΚΕΝΤΡΟ 

,,, ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΓΙΣΤΩΝ ΓΙΑ ΚΑΘΕ ΚΥΘΗΡΙΟ, ΚΑΘΕ ΗΛΙΚΙΑΣ ?! 
, m ,,ΛΊΙ'"1"0 Πιστοποιημε'νο Εξεταστικό Κε'ντρο (εξετάσεις στα Κύθηρα) 

ι κι ΧΡ^Ί .opt'1· Υπερσύγχρονος εξοπλισμός - Εξειδικευμένο προσωπικό 
' κ α ' ι δ ι α 5 Π Γ 

' ν τ ώ Ρ α 

£YVPa<P 
Τηλ. 27360-39060, 6946650949 

Κλιματιζόμενες αίθουσες 
Τμήματα οποιαδήποτε μέρα και ώρα 

I I I 

1 
ww ιν. «ί/j/i ros itc.gr 

Αυγούστου ο Αγροτ ικός Συνεταιρισμός 
ύ|μ0 , δ ι ο ΡΥάνωσε και φ έ τ ο ς στο π ρ ο α ύ λ ι ο τ ο υ 

Αρκ U σ χ ο λ ε ί ο υ Καρβουνάδων, τον ετήσιο χορό του. 
ΕΤ6γ ^ Τ α ν ο κόσμος που διασκέδασε στην ό μ ο ρ φ η 

• r put ιι π 

W ΚΑΛΚΤΐ 
ΔΙΑΣΚΕΔΑΣΗ 
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Ενδιαφέροντα & επίκαιρα 

(συνέχεια από σελ. 1) 

Η ΕΠΕΤΕΙΟΣ ΤΗΣ ΑΠΕΛΕΥΘΕΡΩΣΗΣ 
ΤΩΝ ΚΥΘΗΡΩΝ ΑΠΟ ΤΑ ΓΕΡΜΑΝΙΚΑ ΣΤΡΑΤΕΥΜΑΤΑ ΚΑΤΟΧΗΣ 

Συμβουλίου, καθιερώθηκε να εορτάζεται στις 14 Σεπτεμβρίου, για να συνδυάζεται η εθνική με την θρησκευτική εορτή της 
Ύψωσης του Τιμίου Σταυρού. 

Μετά την επίσημη λειτουργία στον πανηγυρίζοντα Μητροπολιτικό Ναό της Ύψωσης του Τιμίου Σταυρού, τελέσθηκε 
από τον Σεβασμιότατο Μητροπολίτη Κυθήρων κ. Σεραφείμ, επιμνημόσυνη δέηση στο μνημείο πεσόντων στη Χώρα και 
κατατέθησαν στεφάνια από τις πολιτικές και στρατιωτικές αρχές. 

Στην συνέχεια, ο Δήμαρχος Κυθήρων κ. Θεόδωρος Κουκούλης, εκφώνησε την πανηγυρικό της ημέρας και εξήγησε 
με λεπτομέρειες, έτσι ώστε να γνωρίσουν οι νεώτεροι τι ακριβώς εορτάζουμε. 

Αξίζει να τονισθεί ότι τα Κύθηρα ήταν το τμήμα της Ελληνικής Επικράτειας που απελευθερώθηκε πρώτο από την 
Γερμανική κατοχή. 

Βασίλης Σταύρου Ιερέως Χάρος 

Ομιλία Δημάρχου Κυθήρων, κ. Θεοδώρου Κονκούλη, 
για την επέτειο της Απελευθέρωσης των Κυθήρων από τα στρατεύματα Κατοχής 

(04-09-1944), στη Χώρα σας 14 Σεπτεμβρίου 2009 

Σεβασμιώτατε, κ. Πρόεδρε του Δημοτικού Συμβουλίου, 
κ Αντιδήμαρχοι, κ. Δημοτικοί Σύμβουλοι, κ. εκπρόσωποι των 
Στρατιωτικών και Αστυνομικών Αρχών, Κυρίες και κύριοι, 
αγαπητά μας παιδιά. 

Σήμερα για πρώτη φορά στη νεώτερη κυθηρα'ίκή ιστορία 
εορτάζεται με λιτό και απέριττο τρόπο η επέτειος της 
απελευθερώσεως των Κυθήρων από τα Γερμανικά 
στρατεύματα κατοχής. 

Μετά από πρόσφατη απόφαση του Δημοτικού μας 
Συμβουλίου η οποία -δυστυχώς - δεν ήταν ομόφωνη, αλλά 
ελήφθη κατά πλειοψηφία, καθιερώσαμε τον εορτασμό αυτής 
της ιδιαίτερα σημαντικής Επετείου. 

Μιας επετείου που ξεκάθαρα υπενθυμίζει ότι η εθνική 
ελευθερία δεν δωρίζεται ποτέ, αλλά κερδίζεται μετά από 
αγώνες και θυσίες. Και γνωρίζουμε όλοι πολύ καλά τούτο: 
"Ότι αυτή η πατρίδα επί 3000 χρόνια περισσότερο αγωνιζόταν 
για την κατάκτηση και την κατοχύρωση του πολυτιμότερου 
αγαθού,που δεν είναι άλλο από την Εθνική Ελευθερία και 
λιγότερο χρόνο αφιέρωνε για έργα ευποηας και προόδου, 
τα οποία ούτως ή άλλως ήταν μεγάλα και σπουδαία". 

Έχουμε λοιπόν ύψιστο χρέος απέναντι ο' αυτούς που 
αγωνίστηκαν για μας και τις επόμενες γενιές όχι μόνο να 
θυμόμαστε τα ιστορικά γεγονότα και τους συντελεστές τους, 
αλλά και να τους τιμάμε, όπως τους αρμόζει για την ιερή 
προσφορά τους. 

Οι παλαιότεροι, κυρίως, γνωρίζουν ότι το νησί μας 
βρέθηκε όπως και η υπόλοιπη Ελλάδα, υπό Ιταλικό Και 
Γερμανικό ζυγό. Αισθάνθηκε βαριά την μπότα του κατακτητή 
και από την 10η Μαΐου 1941 ως την 4η Σεπτεμβρίου 1944 οι 
Κυθήριοι έζησαν υπό καθεστώς φόβου και δουλείας. Ιτ αλικά 
και μετέπειτα Γερμανικά στρατεύματα δυνάστευαν το νησί 
μας και τους κατοίκους του. Οι Κυθήριοι εύχονταν και 
προσεύχονταντηνήττα του κατακτητή και βέβαια μάχονταν 
με όποιον τρόπο μπορούσαν τους δυνάστες. 

Τα υπολείμματα της εδώ παρουσία τους στην Αγία 
Ελέσσα και στον Τράχηλα, γνωστά και στις δυο τοποθεσίες 
ως « Γερμανικά» αποτελούν - πέρα από τα αδιάψευστα και 
ήδη καταγεγραμμένα ιστορικά γεγονότα- τεκμήρια μνήμης 
για τους νεότερους. Γι αυτούς δηλαδή που ευτυχώς δεν 
έζησαν τα τραγικά γεγονότα της Κατοχής αλλά που πρέπει 
να τα γνωρίζουν ώστε να τα εκτιμούν, να τα σέβονται, και 
ταυτόχρονα να επαγρυπνούν για την ανεξαρτησία, την 
ελευθερία και την ακεραιότητα της πατρίδας. 

Θα αναρωτηθούν ίσως κάποιοι γιατί σήμερα γίνεται ο 
εορτασμός της επετείου ημέρα της Υψώσεως του Τιμίου 
Σταυρού και όχι την 4η Σεπτεμβρίου που τα Κύθηρα 
ελευθερώθηκαν από το Ναζιστικό ζυγό. Ασφαλώς αυτό που 
κυρίως έχει σημασία είναι όχι η ημερομηνία αλλά η 
διατήρηση της μνήμης και η ανάδειξη του νοήματος της 
επετείου. 

Άλλωστε και η εθνική επέτειος της 25ης Μαρτίου, της 
Εθνικής Παλιγγενεσίας δηλαδή, θα έπρεπε να εορτάζεται 
την 17η Μαρτίου. Κι όμως για μας αυτό που πραγματικά έχει 
σημασία είναι η Ανάσταση του ελληνικού έθνους παρά η 
διαφορά των οκτώ ημερών από την ημέρα ενάρξεως της 
επανάστασης του 1821 

Και βέβαια ο συνεορτασμός της τοπικής επετείου με 
την Ύψωση του Τιμίου Σταυρού δίνει ακόμη περισσότερο 
νόημα στη Γιορτή αφού για την πίστη και την πατρίδα 
πολέμησαν και θυσιάστηκαν όλοι ανεξαιρέτως οι προγονοί 
μας. Πρέπει να γίνει απολύτως σαφές ότι ο σημερινός λιτός 

εορτασμός δεν έχει πρόθεση να διχάσει, αλλά να ενώσει 
τους Κυθηρίους. Να τιμήσει τους αγωνιστές της Αντίστασης 
κατά του κατακτητήκαι να τονίσει ότι οι αγώνες κερδίζονται 
μόνο με την ομόνοια, την ομοψυχία, την κοινή δράση, την 
υπηρέτηση των ίδιων εθνικών ιδανικών. 

Αναμφίβολα σ' αυτήν την πολύπαθη πατρίδα συνέβησαν 
και γεγονότα που δεν θα έπρεπε να συμβούν, και φθάσαμε 
Έλληνες να πολεμούν Έλληνες, αντί να εργάζονται όλοι 
μαζί για την επούλωση των πληγών του τρομερού και 
καταστροφικού Β! Παγκοσμίου Πολέμου. Όμως δεν 
προχωράμε προς το μέλλον κοιτάζοντας πίσω και 
αναμοχλεύοντας πάθη. Αντίθετα, προχωρούμε μπροστά με 
μόνο στόχο να φτιάξουμε μια πολύ καλύτερη πατρίδα. Μια 
πατρίδα υπερήφανη και σεβαστή από όλους. 

Μια πατρίδα που όλα τα παιδιά της θα έχουν καλύτερο 
μορφωτικό επίπεδο, σαφώς βελτιωμένη καθημερινότητα, θα 
απολαμβάνουν τα αγαθά της δικαιοσύνης και θα έχουν ίσες 
ευκαιρίες στην ζωή τους. Ύστερα από τόσες δεκαετίες 
από την μαύρη περίοδο της ξενικής κατοχής οφείλουμε 
όλοι να αποφύγουμε λάθη και αστοχίες του χθες. 

Τα Κύθηρα, το νησί μας, ο δοξασμένος τόπος μας, την 
4η Σεπτεμβρίου 1944 ανέπνεαν ξανά τον ανεκτίμητο αέρα 
της ελευθερίας. 

Τα Κύθηρα απελευθερώνονταν πρώτα από κάθε άλλο 
κομμάτι ελληνικής γης από τα μισητά ναζιστικά στρατεύματα 
Κατοχής. 

Οι αγωνιστές της Εθνικής Αντιστάσεως με τη δράση τους 
τα εξανάγκασαν να εγκαταλείψουν τον τόπο μας νωρίτερα 
από κάθε άλλο τμήμα του ελληνικού χώρου. 

Κι όταν την 11η Σεπτεμβρίου έπεσαν στα Κύθηρα οι 
πρώτοι αλεξιπτωτιστές των Συμμάχων ή την Ι5η του ιδίου 
μηνός έφθασαντα πολεμικά πλοία τωνΒρετανών στο Καψάλι, 
"τα Κύθηρα ήταν ήδη ελεύθερα". 

Ο Δήμος μας θυμάται, ευγνωμονεί και τιμά τους 
αγωνιστές της Αντίστασης, τους πρωτεργάτες της εθνικής 
ελευθερίας. Τιμά την επέτειο της απελευθερώσεως από 
τον ξενικό ζυγό και δεσμεύεται να εργάζεται συνεχώς για 
τη συμφιλίωση, την ομόνοια, την αλληλεγγύη και την 
σύμπνοια των κατοίκων του νησιού μας. 

Εμείς πιστεύουμε ότι μόνο με την συστράτευση σε έργα 
προόδου θα τιμήσουμε ακόμα περισσότερο τους αγωνιστές 
μας. Στρατευμένοι σε αυτόν τον υψηλό και ωραίο στόχο Θα 
συνεχίσουμε αταλάντευτα την πορεία μας. Το μέλλον μάς 
ανήκει. Και θα το αξιοποιήσουμε για όλους ανεξαιρέτως 
τους Κυθηρίους. 

Ζήτω οι Αγωνιστές της Εθνικής Αντίστασης. 
Ζήτω η ελευθερία της πατρίδας μας! 
Σας ευχαριστώ πολύ 

Διαβάσαμε στον Τύηο 
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Δικηγόρος στον Άρειο Πάγο 
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Νέα κυκλοφορία CD 
Cat e ^ Q ~ m - K Y T H E R i O S MUSIC 

0U5O: «Το Τραγούδι των Σειρήνων» 

ν 

ν 

J· 

Η g -
ιά του συνθέτη Παναγιώτη Λευτέρη -

°U>> (Catelouso) με τίτλο «Το Τραγούδι τ ω ν 
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^ 1 π £ ρ Υ α σ ! α π ο υ *Ρε |άστηκε προκειμένου να στηθεί 
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ο ς, ' ' "'ουσικό Ταχυδρομείο 

Χ ι 
"Κούσ, 

Va διαβάσετε περισσότερες πληροφορίες για το 
'°ετε η και να το αγοράσετε απο το δίκτυο, στην ' Γ WI 

ε υ ^υνση www.kvtherio6mu5ic.com 

ΕΘΝΙΚΑ ΒΡΑΒΕΙΑ ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΑΣ 

ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΚΩΝ 
ΣΥΝΑΝΤΗΣΕΩΝ ΚΥΘΗΡΩΝ 

'Γο Σάββατο 26 Σεπτεμβρίου 2009 , οτο τέλοςιου διήμερου 
Συνεδρίου για την Ιστορία της Ελληνικής Φωτογραφίας 
κα ι στο πλαίσιο όπως πάντα των Φ ω τ ο γ ρ α φ ι κ ώ ν 
Σ υ ν α ν τ ή σ ε ω ν Κ υ θ ή ρ ω ν , απονεμήθηκαν τα δύο 
οημαντικότερα εθνικής εμβέλειας φωτογραφικά βραβεία. 
Πρόκε ι τα ι γ ια το Β ρ α β ε ί ο Δ ή μ ο υ Κ υ θ ή ρ ω ν γ ια το 
καλύτερο φωτογραφικό βιβλίο της χρονιάς κα ι γ ια το 
Βραβε ίο Φ ω τ ο γ ρ α φ ι κ ώ ν Σ υ ν α ν τ ή σ ε ω ν Κ υ θ ή ρ ω ν που 
απονε'μεται οε νε'ο φωτογράφο κάτω των 35 ετών. 

Το αξίας 2.000 ευρώ Βραβείο Δήμου Κυθήρων 
απονεμήθηκε ομόφωνα στη μονογραφία Φωτογραψικόν 
Πρακτορείον «Δ. Α. Χαρισιάδης» (Μουοείο Μπενάκη) σε 
επιμε'λεια της Γεωργίας Ιμοιρίδου. Μιλώντας εκ με'ρους της 
κριτ ικής επιτροπής, η Πηνελόπη Πετοίνη τόνιοε πως «Η 
καλαίσθητη αυτή έκδοση αποτελεί μια εξαιρετικά χρήσιμη 
και εκτεταμένη παρουσίαση του έργου του σημαντικού Έλληνα 
φωτογράφου Δημήτρη Χαριοιάδη, και ταυτόχρονα μια πρώτη 
προσπάθεια ταξινόμησης μέσα από μια σειρά διαφορετικών 
προσεγγίσεων με ιδιαίτερο ενδιαφέρον». 

Το βραβευμε'νο βιβλίο επελε'γη μεταξύ των θεωρούμενων 
πε'ντε καλύτερων φωτογραφικών εκδόσεων της χρονιάς 
σύμφωνα με το short list που ανακοινώθηκε τον περασμε'νο 
Ιούλιο. Πρόκειται για τα λευκώματα Άσυλο του Γ ι ώ ρ γ ο υ 
Δει ιόλλα (εκδόοεις Fotorama) και Μορφές και σκιές από το 
θέατρο του Κ ώ σ τ α Ο ρ δ ό λ η (εκδόσεις Άγρα & Μουσείο 
Φωτογραφίας) , γ ια το ιστορ ικό λ εύκωμα Ανωνύμων 
ταυτότητες: ένας φωτογράφος από τη Ζαγορά του Πηλίου σε 
επιμε'λεια Φίλιιιιιου Κ ο υ τ σ α φ ι ή (εκδοοεις Καλειδοοκόπιο), 
και για τη μελε 'τη/ / χώρα ιου Marlboro και η χλιαρή άγρια 
Δύση του Η ρ α κ λ ή Ι Ια ι ια ϊωάννου (εκδόσεις Άγρα). 

Το Βραβείο Φωτογραφικών Συναντήσεων Κυθήρων, που 
αποτελείται απο ατομ ική ε'κθεση κατά τη διάρκεια των 
επόμενων ΦΣΚ, απονεμήθηκε παμψηφεί στον φωτογράφο 
Γ ι ώ ρ γ ο Μ ο υ τ ά φ η , ενώ οι ουμμετε'χοντες οτην ομαδική 
ε'κθεση Νέων Ελλήνων φωτογράφων Γ ε ω ρ γ ί α 
Σ α λ α μ π ά σ η , Κ α λ ο τ ί ν α Κ α ρ α γ ε ω ρ γ ί ο υ κα ι Λ υ δ ί α 
Π ε π ο ν ο π ο υ λ ο υ βραβεύθηκαν με ε'παινο. Ο Μουτάφης 
βραβεύθηκε για την εργασία του « Α σ υ ν ό δ ε υ τ α ανήλικα» , 
που εστιάζει στους ανήλικους μετανάστες. Όπως οημειώνει 
ο φωτογράφος, «το πέρασμα από τη θάλασσα του Αιγαίου 
επ ικ ί νδυνο , κάποια παιδιά τα καταφε'ρνουν. Κάποια 
χάνονται». 

Η κρ ι τ ι κή επιτροπή 2009 αποτελείτο από την Πηνελό ι ιη 
Πετοίνη , φωτογράφο και θεωρητικό φωτογραφίας, τον Αρι 
Γ ε ω ρ γ ί ο υ , φωτογράφο, ιδρυτή της Φωτοσυγκυρίας και 
πρώτο δ ι ε υ θ υ ν τ ή του Μουσε ίου Φωτογραφ ίας 
Θεσσαλονίκης, και τον Γ ι ά ν ν η Σταθάτο, φωτογράφο και 
καλλιτεχνικό διευθυντή των ΦΣΚ. 

Περισσότερες πληροφορίες από την η λ ε κ τ ρ ο ν ι κ ή 
διεύθυνση info(wphotokythera.com και από το τηλ. 27360-
31718. 

Τοπικό παζάρι σε 
Ποταμό, Λιβάδι και Φράτσια 

Με τα το καΰιερωμενο επί οειρα αιώνων παζαρι του 
Ποταμού, σημείο εμπορικής αλλά και κοινωνικής συνάντησης, 
καθε Κυριακή πρωί οτη πλατεία του οικισμού, ξεκίνησαν να 

Φωτογραφικό Στιγμιότυπο από τον αγιασμό που τελέστηκε 
την πρώτη ημέρα λειτουργίας του παζαριού στα Φράτσια 

Αστις 21 Αυγούστου 2009 Iφωτογραφία: Αρχείο Ινστιτούτου 

λειτουργούν και σε άλλα σημεία στο νησί μας παζάρια 
παραδοσιακών προϊόντων. Από πέρυσι κάδε Τέταρτη απόγευμα 
γίνετε παζάρι στη κεντρική οδό του Λιβαδίου, ενώ ξεκίνησε το 
παζάρι οτη πλατεία των Φρατσίων, κάθε Παρασκευή απόγευμα, 
με πρωτοβουλία του προέδρου του Τοπικού Διαμερίσματος 
Φρατσίων Καλλίνικου Μιχαήλ. 

Οπως και οτον Ποταμό και το Λιβάδι έτσι και οτα Φράτσια, 
οι παραγωγοί του χωριού 8α πωλούν την παραγωγή τους 
σε οπωροκηπευτικά, λάδι, κρασί, αυγά, μέλι και γενικότερα 
τοπικά προϊόντα. 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΓΕΡΑΣ. ΖΑΝΤΙΩΤΗΣ 

Χειρούργος Οδοντίατρος 
Ελ. Βενιζέλου (Θησέως) 128, 2ος όρος\ 

ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
(Πλ. Δαβάκη, δίπλα στψΕθ\·. Τράπεζα) 
Ιατρός Οίκον Ναντον, ΤηΙ:210.9567477 

Α ν ν α Κωνιόλεων 
boutique pour les bausses blondes 

Μ π ο υ μ π ο υ λ ί ν α ς 2 8 , Π ε ι ρ α ι α ς Τ η λ . : 2 1 0 41 0 0 0 5 4 

ΑΝΤΩΝΗΣ ΠΡΙΝΕΑΣ 
ΕΝΤΟΙΧΙΣΜΕΝΑ ΕΠΙΠΛΑ ΚΟΥΖΙΝ 

Κ Α Ι Ο Λ Α 
Τ Α Ε Ι Δ Η Ε Π Ι Π Λ Ω Ν 

2 7 - Α Ρ Γ Υ Ρ Ο Υ Π Ο Λ Η Τ Η Λ . : 210.9937532 

, — Ι Επιπλωμένα 
/ D O M A N I I C A διαμερίσματα και studios 

Η ι) 111, Α Γ Α Κ I k Μ ι. Ν ι > πλήρως εξοπλισμένα για 
όλο το χρονο. 

Διαθέτει σύστημα κλ ιματ ισμού (ψύξη - θέρμανση) & π ι σ ί ν α . 
Αγ. Πελαγία - Κύθηρα, Τηλ: (27360) 33834-5 

Fax: (27360) 33915 
Komanlica@Kythira.com 

Η μοναδική τοπική εφημερίδα με 24 σελίδες και ΔΩΡΕΑΝ στα Κύθηρα 

ά ί*ΗΓΟΡΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ 

ΜΠΤΡΙΟΥΝΜ, ΚΛΑΛΙΓΕΡΟΥ 
^οτοτέλονς 1-3 και Σωτήρας, 

(!ος όροφος) Πειραιάς 18535 
(Όπισθεν Δημαρχείου) 

ΤΊλ.: 210-4127646, 210-4126230 

ΛΕΥΘΕΡΗ, M.S. CCC - SLP 
•Ν Βοβολόνος Λόγου και Ομιλίας 
ΆΝ| 

« ^ 
δ Γ ΐ Ι Σ Τ Η Μ Ι Α Κ Ε Σ ΚΑΙ Μ Ε Τ Α Π Τ Υ Χ Ι Α Κ Ε Σ 

Σ Π Ο Υ Δ Ε Σ Σ Τ Ι Σ Η.Π.Α. 
Α Μ Ε Ρ Ι Κ Α Ν Ι Κ Ο Υ Σ Υ Λ Λ Ο Γ Ο Υ 

Λ Ο Γ Ο Υ ΚΑΙ Ο Μ Ι Λ Ι Α Σ 

SPEECH - HEARING ASSOCIATION) 
49 Πειραιάς - Τηλ.: 210.4133509 

ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΕΙΔΙΚΩΝ 
ΣΤΙΣ ΔΙΑΤΑΡΑΧΕΣ ΤΟΥ ΛΟΓΟΥ 
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Επίσκεψη στο Μουσείο της Ακροπόλεως 
Α ν α κ ο ί ν ω σ η 

Α ν α κ ο ι ν ώ ν ε τ α ι στα μελί) τ η ς Ε τ α ι ρ ε ί α ς 
Κυθηραϊκών Μελετών και σε οποιονδήποτε άλλο 
Κυθήριο και φιλοκυθήριο επιθυμεί ότι η Εταιρεία 
μας, εξακολουθοητας το πολιτιστικό της πρόγραμμα 
των επισκε'ψεων στα Μουσεία των Αθηνών, θα 
επισκεφθεί την Πέμπτη, 26 Νοεμβρίου 2009 και 
ώρα 11ΐ) πρωινή, το Νέο Μουσείο της Ακροπόλεως 
και θα έχει την εξα ιρετ ική τ ι μ ή και χ α ρ ά να 
ξεναγηθεί εκεί από τον Πρόεδρο του Μουσείου 
καθηγητή Δημήτρη Παντερμαλή. 

Σας παρακαλώ θερμότατα να τιμήσετε με την 
παρουσία σας την εξαιρετική τιμή που γίνεται στην 
Εταιρεία μας. 

Παρακαλείσθε να είσαστε εκεί στις 10 και 45' 
ακριβώς, συμφωνά με την παράκληση των αρμοδίων 
του Ιδρύματος. 

Ο Πρόεδρος 
Καθηγητής Νίκος Πετρόχειλος 
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ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ 

ΣΤΑΜΑΤΙΑΣ Σ. ΣΤΡΑΤΗΓΟΥ 
συζ. Ε. ΜΠΑΡΜΠΕΡΗ 

θυν. Επίτιμου Δικηγόρου ΣΠ. ΣΤΡΑΤΗΓΟΥ 

ΑΓ. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ 5, 185 31 ΠΕΙΡΑΙΑΣ 

ΤΗΛ.: 2 1 0 . 4 1 7 1 1 4 3 - 4 1 2 0 6 8 8 - 2 7 3 6 0 3 1 9 9 4 

ΦΑΕ: 2 1 0 . 9 9 5 7 0 6 1 - 2 1 0 . 4 1 2 4 6 7 5 

e-mail: lawstratCa) hol.gr 
Τ Ί 

ν 

Ενοικιαζόμενο 
Δωμάτια 

I I U P I O I ΛΙΙΜΟΙΙΟΥΛΟΙ 

Κραιήσεις 
Ί^λ. 2736038217 
Fas: 2736038357 

ΔΙΚΗΓΟΡΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ 
Δ Η Μ Η Τ Ρ Ι Ο Υ Θ. ΑΟΥΡΑΝ Τ Ο Υ 

ΙΙΕΙΡΑΙΑΣ Αγίου Κωνσταντίνου 7 
(5ος όροφος γρ. 7), Τ.Κ.: 185 31 

Τηλ.: 210.4126551, 210.4)3339, fax: 210.4133394 

ED 

Πλατεία Άμμος Κύθηρα * ϊ» 
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ΚΟΣΜΗΜΑΤΑ 
ΑΣΗΜΙΚΑ 
ΩΡΟΛΟΓΙΑ 

JEWELLERY 
WATCHES 

Γ"· Ακιιποάχιι 144. IliUHmic. Τηλ.: 210.417Κι 15. 2Ι0.422(Χ>1Ι 
ΤΑΚΗΣ Ν1ΚΟΛΑΚΟΠΟΥΛΟΣ 
TAKIS NIKOLAKOPOULOS 

Κτήμα 
ύάβαρη 

Κ09πρα 

ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΑ 
y ΠΡΟίΟΝΤΑ KV6HP2N 

TRADITIONAL PRODUCTS 
OF KVTHERA 

π C U U r - >,fxM, Krttf*· 
ΓΛΑΤΑ# IIU4 - JWI 

Μ Υ2ΗΘΡΑ -Α ΝΘΟ TYPO 
ΛΑΔΟΤΥΡΙ CHCiSi 

ΓΙΑΟΥΡΤΙ - YOGHURT. ΑΥΓΑ- EGGS 
ΖΥΜΑΡΙΚΑ - PASTA, 

ΕΛΑΙΟΛΑΔΟ - OLIVE OIL 
ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΣΤΑΦΥΛΙΟΥ 
PRODUCTS OF GRAPES 

Ελάτε στο κτήμα μας για να 
δοκιμάσετε τα προϊόντα μας 

φτιαγμένα με μεράκι και 
σεβασμό στις παραδόσεις μας 

Κτήι ια Δ Α Β Α Ρ Η 
ΣΤΡΑΠΟΔΙ ΚΥΘΗΡΑ τηλ. 2736031943 

D A V A R I S E s t a t e 
STRAPODI KYTHERA tel . 2736031943 

ΠΑΘΟΛΟΓΟΣ 
w L ^ M Ε Λ Ι Ν Α Ι Ο Ρ Δ Α Ν Ι Δ Ο Υ 
I m Z M Σ Τ Ο Ν Π Ο Τ Α Μ Ο 

Κ Α Θ Η Μ Ε Ρ Ι Ν Ε Σ 10 π . μ · - 2 
ΤΕΤΑΡΤΗ ΚΑΙ ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ 

6 μ . μ . - 8 μ . μ . Ε 

Θ Ε Ρ Α Π Ε Υ Τ Η Σ Τ Ο Υ Τ Α Μ Ε Ι Ο Υ O . A f c t 

Σ Υ Μ Β Ε Β Λ Η Μ Ε Ν Η Μ Ε Τ Ο Δ Η Μ Ο Σ Ι Ο . 
Α Σ Φ Α Λ Ι Σ Μ Ε Ν Ο Ι Ο Γ Α Μ Ε Α Μ Ο Ι Β Η . 

Τ Η Λ Ε Φ Ω Ν Α Ε Π Ι Κ Ο Ι Ν Ω Ν Ι Α Σ 

2 7 3 6 0 3 3 8 8 0 , 6 9 7 4 6 3 9 2 8 1 ^ ^ 

* · 

'DRAKAKIS RENT A CAR 
Με χαρά σας ανακοινώνουμε την 

έναρξη νέας δραστηριότητας του 
Υραψείου μας στο τομέα 
ΕΝΟΙΚΙΑΣΗΣ Ι.Χ. ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΩΝ 

"DRAKAKIS RENT A CAR" 
με ολοκαίνουργια αυτοκίνητα. 

Ζητήστε μας πληροφορίες η 
προγράμματα 

. στα ^^va: 273603116016944840497 
η ενημερωθείτε από το www.drakakistours.gr 

Π α ρ α δ ο σ ι α κ ά δ ι α μ ε ρ ι σ μ έ 

Από ένα έως και τρία δωμάτια, πλήθ^ 
εξοπλισμένα στην Πλατειά Άμ»° 

^v^-s με απεριόριστη θέα, 
^^η κοντά στη θάλασσα. 

J ν 

ψαιζαγμαφία τ&α Mn.tr α 

Ζιίννια, ίο όμορφο λουλουδάκι ενός Ποιαμίπκου κήπου, 
ενώ δε'χειαι "απροσδόκητη" επίσκεψη μιας πολύχρωμης πεταλούδας 

στα μέσα ίου Τοιριγώιικου καλοκαιριού. 

ΚυΒηραΥκά Αρχαιολογικά ευρήματα 

nnJiros ασκόε 

με μορφή σειρήνα* 
Αυτή η υπέροχη τερρακόττα της δαιδαλικης 

π ε ρ ι ό δ ο υ ( 6 6 0 -
6 2 5 π.Χ.) , που 
β ρ έ θ η κ ε οτα 
Κ ύ θ η ρ α , προ-
σ φ έ ρ θ η κ ε από 
ένα τοπ ι κό δ ι -
καστή του 18ου 
αιώνα, σε άγνω-
στο πρόοωπο, 
αλλά τ ε λ ι κ ά το 

κληρονόμησε κάποιος κύριος James Woodhouse το 
1868 και κατέληξε οτο Βρεττανικο Μουσείο. 

Περιλαμβάνεται ιπον περίφημο κατάλογο με τις 
τερρακκότες του Βρεττανικού Μουσείου (αρ.II) ίου 
R.A. Higgens ι ου 1959 υπ' αριθμ. 1677 και στοιχεία 
44, ρΐ .30 (βλέπε σελ. 15). 

πίσω όψη ευρήματος 


